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1 

00:00:07.800 --> 00:00:11.400 

Szanowni Państwo już mam informację, że wszystko 

działa. 

 

2 

00:00:11.400 --> 00:00:15.700 

Otwieram LXIII zwyczajną sesje Rady Miejskiej w 

Sulechowie VIII 

 

3 

00:00:15.700 --> 00:00:19.100 

kadencji. Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza 

Sulechowa Pana Wojciecha Sołtysa. 

 

4 

00:00:19.100 --> 00:00:20.400 

- Dzień dobry. Witam Państwa. 

 

5 

00:00:20.400 --> 00:00:23.800 

- Zastępcę Burmistrza Pana Marcina Górznego. 

- Dzień dobry. 

 

6 

00:00:23.800 --> 00:00:29.200 

- Zastępcę Burmistrza i Sekretarza Gminy 

Sulechów Panią Magdalenę Klucznik. 

- Dzień dobry. 

 

7 

00:00:30.200 --> 00:00:33.900 

- Witam Skarbnika Gminy Sulechów Pana Marcina 

Fafułe. 

- Dzień dobry. 

 

8 

00:00:33.900 --> 00:00:39.700 

- Witam również członka zarządu powiatu 

zielonogórskiego Pana 

 

9 

00:00:39.700 --> 00:00:43.000 

Mirosława Andrasiaka. 

 

10 

00:00:43.000 --> 00:00:44.600 

Witam sołtysów sołectw Gminy Sulechów, 

 

11 

00:00:44.600 --> 00:00:48.000 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

12 

00:00:48.000 --> 00:00:50.400 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

13 

00:00:50.400 --> 00:00:54.900 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

14 

00:00:54.900 --> 00:00:56.300 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

15 

00:00:56.300 --> 00:01:01.000 

Szanowni Państwo, informuję, że sesja jest 

transmitowana, 

 

16 

00:01:01.000 --> 00:01:02.800 

nagrywana i publikowana. 

 

17 

00:01:04.200 --> 00:01:07.800 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

18 

00:01:07.800 --> 00:01:11.700 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

19 

00:01:11.700 --> 00:01:17.200 

Miejskiej w Sulechowie, na dzisiejszej sesji 

obecnych jest 20 radnych. 

 

20 

00:01:18.200 --> 00:01:23.200 

Zatem stwierdzam, że obrady LXIII sesji VIII kadencji 

Rady Miejskiej 

 

21 

00:01:23.200 --> 00:01:25.700 

w Sulechowie są prawomocne do podejmowania 

uchwał. 

 

22 

00:01:25.700 --> 00:01:30.700 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, 

 

23 
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00:01:30.700 --> 00:01:32.600 

a więc nie będę odczytywać porządku obrad. 

 

24 

00:01:32.600 --> 00:01:37.000 

Czy do proponowanego porządku obrad ktoś z 

Państwa radnych lub Pan 

 

25 

00:01:37.000 --> 00:01:39.200 

burmistrz zgłasza jakieś propozycje? 

 

26 

00:01:39.200 --> 00:01:43.500 

Panie burmistrzu. Bardzo proszę. 

 

27 

00:01:43.500 --> 00:01:45.700 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

28 

00:01:45.700 --> 00:01:48.300 

zgodnie z tym co wcześniej Państwu przesyłaliśmy, 

 

29 

00:01:48.300 --> 00:01:51.200 

informowaliśmy, prosimy o wprowadzenie 

dodatkowych uchwał 

 

30 

00:01:51.200 --> 00:01:53.200 

na dzisiejszą sesję, jest to pięć projektów uchwał. 

 

31 

00:01:53.200 --> 00:01:58.700 

Cztery z nich dotyczą kryterium dochodowego i 

zmiany przepisów 

 

32 

00:01:58.700 --> 00:02:03.100 

pozwalających na wypłaty świadczeń przez 

sulechowski Ośrodek Pomocy 

 

33 

00:02:03.100 --> 00:02:08.400 

Społecznej. A piąta zgodnie z Państwa też 

sugestiom omówiona poprzez 

 

34 

00:02:08.400 --> 00:02:14.600 

komisję, poprzez radnych, dotycząca nazw ulic w 

miejscowości Kije. 

 

35 

00:02:14.600 --> 00:02:19.000 

Pozwolę sobie odczytać tych pięć projektów. 

 

36 

00:02:19.000 --> 00:02:23.000 

Pierwszy, o zmianie uchwały w sprawie zasad 

przyznawania świadczeń 

 

37 

00:02:23.000 --> 00:02:26.200 

z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych 

gminy oraz zasad zwrotu 

 

38 

00:02:26.200 --> 00:02:28.400 

wydatków na te świadczenia, na świadczenia. 

 

39 

00:02:28.400 --> 00:02:31.700 

Druga, o zmianie uchwały w sprawie programu 

osłonowego posiłek 

 

40 

00:02:31.700 --> 00:02:35.800 

w szkole i w domu na lata 2019-2023. 

 

41 

00:02:35.800 --> 00:02:38.900 

Trzecia, o zmianie uchwały w sprawie zasad zwrotu 

wydatków 

 

42 

00:02:38.900 --> 00:02:40.800 

przeznaczonych na świadczenia w zakresie 

dożywiana. 

 

43 

00:02:41.200 --> 00:02:45.700 

Czwarta, o zmianie uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium 

 

44 

00:02:45.700 --> 00:02:48.900 

dochodowego, uprawniającego do przyznania 

pomocy w zakresie 

 

45 

00:02:48.900 --> 00:02:50.000 

dożywiania. 

 

46 

00:02:50.000 --> 00:02:54.300 
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I piąty, w sprawie nadania nazw ulic położonych w 

obrębie Kije. 

 

47 

00:02:54.300 --> 00:02:58.300 

Bardzo proszę Panie przewodniczący o 

wprowadzenie dodatkowo tych projektów uchwał. 

 

48 

00:02:58.300 --> 00:02:59.900 

- Dziękuję. 

 

49 

00:02:59.900 --> 00:03:03.000 

Ja również do porządku obrad na prośbę 

przewodniczącej Komisji Skarg, 

 

50 

00:03:03.000 --> 00:03:04.800 

Wniosków i Petycji chciałbym wprowadzić uchwały. 

 

51 

00:03:04.800 --> 00:03:10.800 

Druk nr 646, uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi 

na burmistrza 

 

52 

00:03:10.800 --> 00:03:14.200 

Sulechowa w związku z nie wykonywaniem 

czynności nakazanych prawem. 

 

53 

00:03:14.200 --> 00:03:19.200 

Druk nr 647, w sprawie rozpatrzenia skargi na 

dyrektora zakładu 

 

54 

00:03:19.200 --> 00:03:21.200 

gospodarowania mieniem komunalnym w 

Sulechowie. 

 

55 

00:03:21.200 --> 00:03:26.600 

I druk nr 648, w sprawie rozpatrzenia skargi na 

burmistrza Sulechowa. 

 

56 

00:03:26.600 --> 00:03:30.600 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych lub Pan 

burmistrz chciałby zabrać 

 

57 

00:03:30.600 --> 00:03:31.700 

głos w tym punkcie? Nie widzę. 

 

58 

00:03:31.700 --> 00:03:34.500 

Zatem przejdziemy do głosowania zmian do 

porządku obrad. 

 

59 

00:03:34.500 --> 00:03:44.900 

Na początek druk nr 641, wprowadzenie go do 

porządku obrad w pkt 7, ppkt 8. 

 

60 

00:03:44.900 --> 00:03:46.700 

Szanowni Państwo, bardzo proszę o oddanie głosu 

na swoich 

 

61 

00:03:46.700 --> 00:03:49.000 

urządzeniach. Druk numer 641. 

 

62 

00:03:59.100 --> 00:04:02.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

63 

00:04:02.900 --> 00:04:06.600 

Widzimy, że pojawiają problemy, dwóch radnych 

ma. 

 

64 

00:04:11.600 --> 00:04:12.700 

Nie działa. 

 

65 

00:04:43.400 --> 00:04:46.100 

Mamy problem z elektronicznym głosowaniem. 

 

66 

00:04:46.100 --> 00:04:47.500 

Dwóch radnych jeszcze nie może się zalogować. 

 

67 

00:04:47.500 --> 00:04:48.700 

Poczekajmy chwilę. 

 

68 

00:04:56.000 --> 00:04:59.200 

Już został nam tylko 1 radny. 

 

69 

00:06:31.800 --> 00:06:33.600 



Strona 4 z 101 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.1.2023 

I Państwo już się udało. 

 

70 

00:06:33.600 --> 00:06:38.700 

Za 20 radnych, 0 radnych przeciw, 0 radnych 

wstrzymujących się. 

 

71 

00:06:38.700 --> 00:06:42.000 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta. 

 

72 

00:06:42.000 --> 00:06:44.900 

Druk nr 641 wprowadziliśmy do porządku obrad. 

 

73 

00:06:44.900 --> 00:06:52.200 

Następna zmiana, druk nr 642, tj. uchwała w 

sprawie, 

 

74 

00:06:52.200 --> 00:06:56.700 

o zmianie uchwały w sprawie programu 

osłonowego posiłek w szkole 

 

75 

00:06:56.700 --> 00:06:59.300 

i w domu na lata 2019-2023. 

 

76 

00:06:59.300 --> 00:07:01.500 

Zmiana zaproponowana przez burmistrza. 

 

77 

00:07:01.500 --> 00:07:03.900 

Wprowadzimy ją do pkt 7. 

 

78 

00:07:03.900 --> 00:07:06.000 

Kolejny podpunkt. 

 

79 

00:07:06.000 --> 00:07:08.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

80 

00:07:08.500 --> 00:07:11.500 

Druk nr 642. 

 

81 

00:07:18.400 --> 00:07:19.600 

Panie Piotrze. 

 

82 

00:07:20.400 --> 00:07:21.600 

Panie Piotrze! 

 

83 

00:07:21.600 --> 00:07:24.000 

Bardzo prosimy o oddanie głosu. 

 

84 

00:07:24.000 --> 00:07:26.300 

Za 20 radnych. 

 

85 

00:07:26.300 --> 00:07:28.300 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

86 

00:07:28.300 --> 00:07:30.400 

jednogłośnie. 

 

87 

00:07:30.400 --> 00:07:31.600 

Przechodzimy do kolejnej zmiany. 

 

88 

00:07:31.600 --> 00:07:39.000 

Druk nr 643, tj. uchwała o zmianie uchwały w 

sprawie zasad zwrotu 

 

89 

00:07:39.000 --> 00:07:41.100 

wydatków przeznaczonych na świadczenia w 

zakresie dożywiania. 

 

90 

00:07:41.100 --> 00:07:45.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

91 

00:07:45.900 --> 00:07:55.900 

Wprowadzenie druku nr 643, pkt 7, ppkt 10. 

 

92 

00:07:55.900 --> 00:07:58.900 

Panie Czesławie. 

 

93 

00:07:58.900 --> 00:08:00.200 

Za 20 radnych. 



Strona 5 z 101 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.1.2023 

 

94 

00:08:00.200 --> 00:08:03.100 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

95 

00:08:03.100 --> 00:08:04.600 

jednogłośnie. 

 

96 

00:08:04.600 --> 00:08:05.700 

Idziemy dalej. 

 

97 

00:08:05.700 --> 00:08:08.200 

Druk nr 644. 

 

98 

00:08:08.200 --> 00:08:09.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o trochę ciszy. 

 

99 

00:08:09.900 --> 00:08:14.600 

Druk nr 644, o zmianie uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium 

 

100 

00:08:14.600 --> 00:08:16.900 

dochodowego uprawniającego do przyznania 

pomocy w zakresie 

 

101 

00:08:16.900 --> 00:08:18.700 

dożywiania. 

 

102 

00:08:18.700 --> 00:08:21.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

103 

00:08:21.300 --> 00:08:25.400 

wprowadzenie do porządku obrad druku nr 644, 

 

104 

00:08:26.500 --> 00:08:30.300 

ppkt, pkt 7, ppkt 11. 

 

105 

00:08:33.500 --> 00:08:35.900 

Za 20 radnych. 

 

106 

00:08:35.900 --> 00:08:37.700 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

107 

00:08:37.700 --> 00:08:39.900 

jednogłośnie. 

 

108 

00:08:39.900 --> 00:08:45.000 

Kolejna zmiana. Druk nr 645, w sprawie nadania 

nazw ulic położonych 

 

109 

00:08:45.000 --> 00:08:46.800 

w obrębie Kije. 

 

110 

00:08:46.800 --> 00:08:49.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

111 

00:08:49.500 --> 00:08:58.100 

Wprowadzenie tego druku w pkt 7, ppkt 12. 

 

112 

00:08:58.100 --> 00:09:00.800 

Panie Piotrze. 

 

113 

00:09:00.800 --> 00:09:02.100 

Za 20 radnych. 

 

114 

00:09:02.100 --> 00:09:04.300 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

115 

00:09:04.300 --> 00:09:06.500 

jednogłośnie. 

 

116 

00:09:06.500 --> 00:09:07.800 

Kolejna zmiana. 

 

117 

00:09:07.800 --> 00:09:12.700 

Druk nr 646, w sprawie rozpatrzenia skargi na 

burmistrza Sulechowa, 
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118 

00:09:12.700 --> 00:09:14.800 

w związku z nie wykonywaniem czynności 

nakazanych prawem. 

 

119 

00:09:14.800 --> 00:09:19.900 

Wprowadzimy ten druk w pkt 7, ppkt 13. 

 

120 

00:09:19.900 --> 00:09:22.200 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

121 

00:09:27.800 --> 00:09:30.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

122 

00:09:30.300 --> 00:09:32.500 

Panie Stanisławie, Panie Romanie, Pani Izabelo. 

 

123 

00:09:37.500 --> 00:09:39.600 

Za 20 radnych. 

 

124 

00:09:39.600 --> 00:09:41.600 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

125 

00:09:41.600 --> 00:09:43.500 

jednogłośnie. 

 

126 

00:09:43.500 --> 00:09:45.200 

Przechodzimy do kolejnej zmiany. 

 

127 

00:09:45.200 --> 00:09:49.300 

Druk nr 647, w sprawie rozpatrzenia skargi na 

dyrektora Zakładu 

 

128 

00:09:49.300 --> 00:09:50.900 

Gospodarowania Mieniem Komunalnym w 

Sulechowie. 

 

129 

00:09:50.900 --> 00:09:54.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

130 

00:09:54.900 --> 00:10:09.500 

Wprowadzenie druku nr 647, w pkt 7, ppkt 14. 

Roman. 

 

131 

00:10:09.500 --> 00:10:10.800 

Za 20 radnych. 

 

132 

00:10:10.800 --> 00:10:12.400 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

133 

00:10:12.400 --> 00:10:13.600 

jednogłośnie. 

 

134 

00:10:13.600 --> 00:10:15.100 

I ostatnia zmiana. 

 

135 

00:10:15.100 --> 00:10:18.500 

Druk nr 648, w sprawie rozpatrzenia skargi na 

burmistrza Sulechowa. 

 

136 

00:10:18.500 --> 00:10:22.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

137 

00:10:22.300 --> 00:10:33.300 

Wprowadzenie druku 648, w ppkt 7, ppkt 15. 

 

138 

00:10:33.300 --> 00:10:35.300 

Za 20 radnych. 

 

139 

00:10:35.300 --> 00:10:37.700 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

140 

00:10:37.700 --> 00:10:41.100 

jednogłośnie. 

 

141 

00:10:41.100 --> 00:10:42.600 

Wyczerpaliśmy ppkt 2. 



Strona 7 z 101 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.1.2023 

 

142 

00:10:42.600 --> 00:10:44.000 

Przechodzimy do ppkt 3. 

 

143 

00:10:44.000 --> 00:10:47.300 

Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Sulechowie o działaniach 

 

144 

00:10:47.300 --> 00:10:48.600 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

145 

00:10:48.600 --> 00:10:52.900 

Informację taką tradycyjne otrzymaliście Państwo 

drogą elektroniczną. 

 

146 

00:10:52.900 --> 00:10:57.500 

Została ona udostępniona również w Internecie. 

 

147 

00:10:57.500 --> 00:10:59.800 

Także ja nie będę tutaj jej szczegółowo odczytywał. 

 

148 

00:10:59.800 --> 00:11:02.900 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

jakieś pytania 

 

149 

00:11:02.900 --> 00:11:05.600 

do sprawozdania? 

 

150 

00:11:05.600 --> 00:11:08.600 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. Pkt 4. 

 

151 

00:11:08.600 --> 00:11:10.600 

Informacja przewodniczących komisji Rady Miejskiej 

w Sulechowie 

 

152 

00:11:10.600 --> 00:11:11.900 

z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

153 

00:11:11.900 --> 00:11:15.900 

Bardzo proszę na początek Przewodniczącego 

Komisji Budżetu 

 

154 

00:11:15.900 --> 00:11:18.900 

i Gospodarki Pana Wojciecha Szefnera o 

przedstawienie sprawozdania z prac komisji. 

 

155 

00:11:20.200 --> 00:11:22.400 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

156 

00:11:22.400 --> 00:11:24.000 

Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, 

 

157 

00:11:24.000 --> 00:11:28.900 

w dniu 10 stycznia bieżącego roku o godzinie 12.00 

miało miejsce 

 

158 

00:11:28.900 --> 00:11:33.100 

posiedzenie czterech komisji, którą miałem 

przyjemność przewodniczyć 

 

159 

00:11:33.100 --> 00:11:36.800 

i przedstawię protokół jakby Komisji Budżetu i 

Gospodarki, 

 

160 

00:11:36.800 --> 00:11:43.600 

a koledzy w dalszej części przedstawią protokoły 

części swoich komisji. 

 

161 

00:11:43.600 --> 00:11:47.100 

Komisja zapoznała się z działalnością, wszystkie 

komisji zapoznały 

 

162 

00:11:47.100 --> 00:11:50.500 

się z działalnością Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Sulechowie 

 

163 

00:11:50.500 --> 00:11:52.000 

za rok 2022. 

 

164 

00:11:52.000 --> 00:11:55.100 
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Tu było kilka pytań i na te kilka pytań zostało 

udzielone 

 

165 

00:11:55.100 --> 00:11:57.100 

w większej lub mniej części odpowiedzi. 

 

166 

00:11:57.100 --> 00:11:59.300 

Jeśli chodzi o projekty uchwał. 

 

167 

00:11:59.800 --> 00:12:04.400 

To druk nr 634, w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady 

 

168 

00:12:04.400 --> 00:12:07.500 

Miejskiej w Sulechowie, Komisja Budżety i 

Gospodarki zaopiniowała 

 

169 

00:12:07.500 --> 00:12:09.700 

pozytywnie. 6 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 

 

170 

00:12:09.700 --> 00:12:11.200 

0 głosów wstrzymujących się. 

 

171 

00:12:11.200 --> 00:12:17.100 

Druk nr 635, w sprawie kryteriów oraz dokumentów 

obowiązujących 

 

172 

00:12:17.100 --> 00:12:19.800 

w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych 

publicznych szkół 

 

173 

00:12:19.800 --> 00:12:21.900 

podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Sulechów. 

 

174 

00:12:21.900 --> 00:12:27.200 

Na wolne miejsca dzieci spoza obwodu do danej 

szkoły Komisja Budżetu 

 

175 

00:12:27.200 --> 00:12:29.300 

i Gospodarki zaopiniowała również pozytywnie. 

 

176 

00:12:29.300 --> 00:12:33.300 

6 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 

wstrzymujący się. 

 

177 

00:12:33.300 --> 00:12:38.700 

Druk nr 636, o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na 2023 rok. 

 

178 

00:12:38.700 --> 00:12:43.900 

5 głosów za, 0 głosów przeciwny, 2 głosy 

wstrzymujące się. 

 

179 

00:12:43.900 --> 00:12:48.200 

Druk nr 637, o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej 

 

180 

00:12:48.200 --> 00:12:51.400 

prognozy finansowej Gminy Sulechów na lata 2023-

2035. 

 

181 

00:12:53.500 --> 00:12:55.600 

Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

182 

00:12:55.600 --> 00:12:59.700 

4 głosy za, 0 głosów przeciwnych, 3 głosy 

wstrzymujące się. 

 

183 

00:12:59.800 --> 00:13:04.200 

Druk nr 638, w sprawie zwolnienia z opłaty 

targowej na terenie Gminy 

 

184 

00:13:04.200 --> 00:13:09.300 

Sulechów. 7 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 

głosów wstrzymujących się. 

 

185 

00:13:09.300 --> 00:13:13.900 

Druk nr 639, w sprawie projektu programu 'Opieki 

nad zwierzętami 

 

186 

00:13:13.900 --> 00:13:15.000 

bezdomnymi' 
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187 

00:13:15.000 --> 00:13:17.800 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Sulechów. 

 

188 

00:13:17.800 --> 00:13:23.500 

Tu padł wniosek o zmniejszenie w 

zaproponowanym projekcie uchwał kwot 

 

189 

00:13:23.500 --> 00:13:25.000 

przeznaczonych na poszczególne zadania. 

 

190 

00:13:25.000 --> 00:13:30.400 

Ten wniosek nie uzyskał większości członków 

Komisji Budżetu 

 

191 

00:13:30.400 --> 00:13:31.500 

i Gospodarki. 

 

192 

00:13:31.500 --> 00:13:35.700 

Zatem przegłosowany został projekt uchwały 

przedłożony pod komisję 

 

193 

00:13:35.700 --> 00:13:38.200 

i ten projekt uzyskał 7 głosów za, 

 

194 

00:13:38.200 --> 00:13:41.100 

0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących 

się. 

 

195 

00:13:41.100 --> 00:13:45.800 

Druk nr 640, w sprawie stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu na potrzeby 

 

196 

00:13:45.800 --> 00:13:47.500 

zwrotu rodziców kosztów przewozu dzieci, 

 

197 

00:13:47.500 --> 00:13:48.700 

młodzieży i uczniów oraz rodziców. 

 

198 

00:13:48.700 --> 00:13:52.200 

Również Komisja Budżetu i Gospodarki 

zaopiniowała pozytywnie. 

 

199 

00:13:52.200 --> 00:13:55.700 

7 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących się. 

 

200 

00:13:55.700 --> 00:14:00.700 

W sprawach różnych poruszane były takie tematy 

jak np. propozycja 

 

201 

00:14:00.700 --> 00:14:03.800 

organizacji, czy reorganizacji w Ośrodku Pomocy 

Społecznej, 

 

202 

00:14:03.800 --> 00:14:08.300 

jak i kilka pytań, które zadawali radni. 

 

203 

00:14:08.300 --> 00:14:11.000 

Szczegółowe informacje są zawarte w protokole, 

 

204 

00:14:11.000 --> 00:14:12.400 

który został przedłożony. 

 

205 

00:14:12.400 --> 00:14:14.400 

Jak będą pytania, bardzo chętnie odpowiem. 

Dziękuję bardzo. 

 

206 

00:14:14.400 --> 00:14:15.900 

- Dziękuję. 

 

207 

00:14:15.900 --> 00:14:19.000 

Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji Do Spraw 

Wsi Pana Piotra 

 

208 

00:14:19.000 --> 00:14:20.900 

Bodnara o przedstawienie sprawozdania z prac 

komisji. 

 

209 

00:14:20.900 --> 00:14:25.100 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, 
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210 

00:14:25.100 --> 00:14:28.300 

Szanowni Państwo, ja skupię się już tylko na 

uchwałach. 

 

211 

00:14:28.300 --> 00:14:31.200 

Mój znakomity przedmówca tutaj okołouchwałowe 

rzeczy już omówił. 

 

212 

00:14:31.200 --> 00:14:37.000 

Druk nr 634, Komisja Do Spraw Wsi jednogłośnie za, 

 

213 

00:14:37.000 --> 00:14:38.100 

zaopiniowała. 

 

214 

00:14:38.100 --> 00:14:44.700 

Druk 635, za 7, 1 osoba się wstrzymała, 

 

215 

00:14:44.700 --> 00:14:46.500 

0 przeciw. 

 

216 

00:14:46.500 --> 00:14:51.900 

Druk nr 636, 4 osoby za, 4 osoby się wstrzymały, 

 

217 

00:14:51.900 --> 00:14:54.000 

brak głosów przeciwnych. 

 

218 

00:14:54.000 --> 00:14:59.300 

Druk 637, za 4, 4 osoby się wstrzymały, 

 

219 

00:14:59.300 --> 00:15:00.700 

brak głosów przeciwnych. 

 

220 

00:15:00.700 --> 00:15:05.300 

Druk 638 jednogłośnie za. 

 

221 

00:15:05.300 --> 00:15:12.600 

Druk 639, tutaj był wniosek o zmianę kwot. 

 

222 

00:15:12.600 --> 00:15:17.100 

Komisja zaopiniowała negatywnie tą propozycję i 

już całą uchwałę wraz 

 

223 

00:15:17.100 --> 00:15:22.200 

autopoprawkami za 6 osób, 2 osoby się wstrzymały, 

brak głosów 

 

224 

00:15:22.200 --> 00:15:23.700 

przeciwnych. 

 

225 

00:15:23.700 --> 00:15:26.500 

Druk nr 640, jednogłośnie za. 

 

226 

00:15:27.100 --> 00:15:28.800 

I to będzie wszystko. Bardzo dziękuję. 

 

227 

00:15:31.800 --> 00:15:36.700 

- Dziękuję. 

 

228 

00:15:36.700 --> 00:15:40.500 

Bardzo proszę Pana Miłosza Brodzikowskiego 

Przewodniczącego Komisji 

 

229 

00:15:40.500 --> 00:15:43.200 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych o 

przedstawienie sprawozdania 

 

230 

00:15:43.200 --> 00:15:44.500 

z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

231 

00:15:44.500 --> 00:15:45.900 

- Dziękuję bardzo. 

 

232 

00:15:45.900 --> 00:15:47.800 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

233 

00:15:47.800 --> 00:15:50.600 

Wysoka Rado, ja podobnie jak mój kolega pozwolę 

sobie już tylko 

 

234 

00:15:50.600 --> 00:15:56.500 
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odczytać same numery projektów uchwał Komisji 

Oświaty, Kultury 

 

235 

00:15:56.500 --> 00:15:58.700 

i Spraw Społecznych. 

 

236 

00:15:58.700 --> 00:16:00.800 

I głosowania przedstawiały się w sposób 

następujący: 

 

237 

00:16:00.800 --> 00:16:07.500 

druk nr 635, 6 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 

wstrzymujących; 

 

238 

00:16:07.500 --> 00:16:14.200 

druk nr 636, 5 głosów za, 0 przeciwnych, 1 

wstrzymujący; 

 

239 

00:16:14.200 --> 00:16:19.800 

druk nr 637, 4 głosy za, 0 sprzeciwów, 2 głosy 

wstrzymuje; 

 

240 

00:16:19.800 --> 00:16:23.700 

druk nr 638, tutaj byliśmy jednomyślni, 

 

241 

00:16:23.700 --> 00:16:28.300 

5 głosów za, 0 sprzeciwów i 0 wstrzymujących; 

 

242 

00:16:28.300 --> 00:16:33.000 

w druku nr 639 pojawił się wniosek Radnego 

Kaczmara, 

 

243 

00:16:33.000 --> 00:16:37.900 

który niestety albo stety nie uzyskał aprobaty w 

stosunku głosów: 

 

244 

00:16:37.900 --> 00:16:41.900 

2 głosy za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących. 

 

245 

00:16:41.900 --> 00:16:46.100 

A sam projekt uchwały został przyjęty w stosunku 

głosów: 

 

246 

00:16:46.100 --> 00:16:51.200 

4 głosy za, 0 sprzeciwów i 1 wstrzymujący. 

 

247 

00:16:51.200 --> 00:16:58.000 

Natomiast druk nr 640 uzyskał aprobatę wszystkich 

obecnych na sali 

 

248 

00:16:58.000 --> 00:16:59.800 

członków komisji stosunkiem głosów: 

 

249 

00:16:59.800 --> 00:17:02.900 

4 głosy za, 0 sprzeciwów i 0 wstrzymujących. 

 

250 

00:17:02.900 --> 00:17:04.600 

Dziękuję bardzo. 

 

251 

00:17:04.600 --> 00:17:05.800 

- Dziękuję. 

 

252 

00:17:05.800 --> 00:17:09.400 

Bardzo proszę o przedstawienie sprawozdania z 

prac komisji w okresie 

 

253 

00:17:09.400 --> 00:17:13.400 

międzysesyjnym Pana Przemysława Pokłada 

Przewodniczącego Komisji 

 

254 

00:17:13.400 --> 00:17:16.200 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. Bardzo 

proszę. 

 

255 

00:17:16.200 --> 00:17:17.500 

- Witam serdecznie. 

 

256 

00:17:17.500 --> 00:17:19.100 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, 

 

257 

00:17:19.100 --> 00:17:20.500 

Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, 
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258 

00:17:20.500 --> 00:17:24.400 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

odbyła wspólne 

 

259 

00:17:24.400 --> 00:17:30.100 

posiedzenie z pozostałymi komisjami Rady Miejskiej 

w Sulechowie 10 stycznia 

 

260 

00:17:30.100 --> 00:17:31.500 

bieżącego roku. 

 

261 

00:17:31.500 --> 00:17:35.100 

I też tylko się skupię na odczytaniu druków, 

 

262 

00:17:35.100 --> 00:17:38.200 

żeby nie przedłużać i jak Komisja Przestrzegania 

Prawa i Ochrony 

 

263 

00:17:38.200 --> 00:17:40.400 

Środowiska zaopiniowała, jakie były wyniki 

głosowań. 

 

264 

00:17:40.400 --> 00:17:45.100 

Druk 634 komisja zaopiniowała jednogłośnie, 

 

265 

00:17:45.100 --> 00:17:47.100 

7 głosów za. 

 

266 

00:17:47.100 --> 00:17:53.800 

Druk 635 komisja zaopiniowała pozytywnie, 

 

267 

00:17:53.800 --> 00:17:57.000 

jednogłośnie, 8 głosów za. 

 

268 

00:17:57.000 --> 00:18:03.500 

Druk 636 komisja zaopiniowała pozytywnie, 

 

269 

00:18:03.500 --> 00:18:09.900 

5 za, 0 wstrzymujących, 0 sprzeciwów, 2 

wstrzymujące się głosy. 

 

270 

00:18:10.900 --> 00:18:15.500 

Druk 637 komisja zaopiniowała pozytywnie, 

 

271 

00:18:15.500 --> 00:18:19.200 

5 za, 0 sprzeciwów, 2 wstrzymujące się głosy. 

 

272 

00:18:19.200 --> 00:18:26.000 

Druk 638 komisja zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie, 

 

273 

00:18:26.000 --> 00:18:27.500 

7 głosów za. 

 

274 

00:18:27.500 --> 00:18:32.900 

Druk 639, tutaj był też wniosek właśnie wcześniej 

odczytany, 

 

275 

00:18:32.900 --> 00:18:36.200 

przed, który odczytali moi przedmówcy. 

 

276 

00:18:36.200 --> 00:18:42.900 

I tutaj wniosek, komisja głosowała, 2 głosy za, 4 

głosy sprzeciwów, 

 

277 

00:18:42.900 --> 00:18:45.800 

1 głos wstrzymujący się, czyli wniosek nie przeszedł. 

 

278 

00:18:45.800 --> 00:18:51.000 

I komisja opiniowała w całości ten wniosek i 

zaopiniowała pozytywnie, 

 

279 

00:18:51.000 --> 00:18:54.500 

5 głosów za, 0 sprzeciwów, 2 głosy wstrzymujące 

się. 

 

280 

00:18:54.500 --> 00:19:01.000 

Druk 640 komisja zaopiniowała także pozytywnie, 

 

281 

00:19:01.000 --> 00:19:06.300 

6 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 
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282 

00:19:06.300 --> 00:19:08.700 

Sprawy różne, tutaj już kolega Szefner przedstawił, 

 

283 

00:19:08.700 --> 00:19:09.900 

nie będę przedłużał. Dziękuję bardzo. 

 

284 

00:19:09.900 --> 00:19:12.200 

- Dziękuję. 

 

285 

00:19:12.200 --> 00:19:14.200 

Pan Sebastian zgłasza się jako Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej. 

 

286 

00:19:14.200 --> 00:19:15.300 

Sprawozdanie, tak? 

 

287 

00:19:15.300 --> 00:19:18.900 

Bardzo proszę przedstawienie sprawozdania 

Przewodniczącego Komisji 

 

288 

00:19:18.900 --> 00:19:21.800 

Rewizyjnej Pana Sebastiana Różyckiego. 

 

289 

00:19:21.800 --> 00:19:23.600 

- Pani Burmistrzu (...) 

 

290 

00:19:23.600 --> 00:19:25.300 

- Nie, sprawozdania prac komisji. 

 

291 

00:19:25.500 --> 00:19:27.200 

Komisja Rewizyjna, bardzo proszę. 

 

292 

00:19:27.200 --> 00:19:30.800 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni oraz Goście, 

 

293 

00:19:30.800 --> 00:19:34.400 

w okresie międzysesyjnym doszło do posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 

 

294 

00:19:34.400 --> 00:19:38.000 

gdzie debatowaliśmy nad protokołem oświaty. 

 

295 

00:19:38.000 --> 00:19:42.400 

Wspólne stanowisko zostało wypracowane i 

korekty, 

 

296 

00:19:42.400 --> 00:19:45.800 

które zostały zgłoszone, Pan Miłosz Brodzikowski 

zdeklarował, 

 

297 

00:19:46.400 --> 00:19:51.500 

że w najbliższych tygodniu bądź dwóch tygodniach 

trafią do członków 

 

298 

00:19:51.500 --> 00:19:58.300 

komisji i wówczas protokół stanie do przygotowania 

i przegłosowania 

 

299 

00:19:58.300 --> 00:20:00.100 

przez Komisję Rewizyjną. 

 

300 

00:20:00.100 --> 00:20:03.400 

W międzyczasie został przygotowany kolejny 

protokół z, 

 

301 

00:20:03.400 --> 00:20:11.200 

stawek najmu dla stowarzyszeń oraz podmiotów 

gospodarczych. 

 

302 

00:20:11.200 --> 00:20:16.000 

Materiał roboczy rozestał, został rozesłany 

członkom komisji 

 

303 

00:20:16.000 --> 00:20:19.200 

i już stanowisko zwrotne otrzymałem. 

 

304 

00:20:19.200 --> 00:20:23.800 

Więc też, jak tylko wpłynie protokół Pana Miłosza, 

 

305 

00:20:23.800 --> 00:20:27.500 

będziemy wspólnie debatować nad przyjęciem tego 

protokołu. 
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306 

00:20:27.500 --> 00:20:35.300 

Na wezwanie przewodniczącego komisji wpłynął 

protokół przygotowany 

 

307 

00:20:35.300 --> 00:20:40.100 

przez Panią Izabelę Wojewodę, który wymaga 

jeszcze przeczytania. 

 

308 

00:20:40.100 --> 00:20:43.900 

Więc to jest kwestia, myślę też kilku, 

 

309 

00:20:44.200 --> 00:20:48.300 

jeszcze dwóch tygodni, żebyśmy mogli wspólnie 

jako członkowie komisji 

 

310 

00:20:48.300 --> 00:20:53.000 

przyjąć protokół, oczywiście po zapoznaniu się z 

nim. Dziękuję bardzo. 

 

311 

00:20:53.000 --> 00:20:54.200 

- Dziękuję. 

 

312 

00:20:54.200 --> 00:20:57.100 

Bardzo proszę o przedstawienie sprawozdania z 

prac komisji Pana 

 

313 

00:20:57.100 --> 00:21:00.300 

Piotra Miszkiewicza Zastępcę Przewodniczącej 

Komisji Skarg, 

 

314 

00:21:00.300 --> 00:21:02.200 

Wniosków i Petycji. Bardzo proszę. 

 

315 

00:21:02.700 --> 00:21:04.100 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

316 

00:21:04.100 --> 00:21:06.000 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

317 

00:21:06.000 --> 00:21:09.600 

Szanowni Goście, Panie Burmistrzu, dziś niejako w 

imieniu Pani 

 

318 

00:21:09.600 --> 00:21:11.800 

Przewodniczący Elżbiety Musiałek nieobecnej, 

 

319 

00:21:11.800 --> 00:21:16.500 

króciutko przedłożę Wysokiej Radzie trzy druki. 

 

320 

00:21:16.500 --> 00:21:20.400 

Komisja spotkała się w okresie międzysesyjnym 

dwukrotnie, 

 

321 

00:21:20.400 --> 00:21:24.200 

10 i 13 stycznia. 

 

322 

00:21:24.200 --> 00:21:26.600 

Efektem naszych prac są druki, które Pan 

 

323 

00:21:26.600 --> 00:21:30.200 

przewodniczący raczył załączyć dzisiaj do całej, 

 

324 

00:21:30.200 --> 00:21:32.600 

całych obrad sesji Rady Miejskiej. 

 

325 

00:21:32.600 --> 00:21:39.200 

Jest to druk nr 646, 647 i 648. 

 

326 

00:21:39.200 --> 00:21:41.100 

Są to trzy skargi. 

 

327 

00:21:41.100 --> 00:21:43.300 

Komisja zaopiniowała wszystkie skargi pozytywnie. 

Dziękuję. 

 

328 

00:21:45.000 --> 00:21:47.000 

- Pozytywnie! 

 

329 

00:21:47.000 --> 00:21:49.500 

Jak to rozumieć? [śmiech] Dziękuję. 
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330 

00:21:49.500 --> 00:21:51.200 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

331 

00:21:53.700 --> 00:21:57.600 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos? 

 

332 

00:21:57.600 --> 00:22:00.500 

- Jak będziemy procedować to pozwolę się odnieść. 

 

333 

00:22:00.500 --> 00:22:03.700 

Na tym etapie, no pozytywnie, w sensie, 

 

334 

00:22:03.700 --> 00:22:05.700 

że są przyjęte przez komisję w takiej formie. 

 

335 

00:22:05.700 --> 00:22:09.600 

- Dziękuję. 

 

336 

00:22:09.600 --> 00:22:12.100 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos tym 

 

337 

00:22:12.100 --> 00:22:13.400 

punkcie? Nie widzę. 

 

338 

00:22:13.400 --> 00:22:14.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

339 

00:22:14.500 --> 00:22:19.300 

Pkt 5 Sprawozdanie z działalności burmistrza 

Sulechowa w okresie 

 

340 

00:22:19.300 --> 00:22:20.900 

międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

341 

00:22:20.900 --> 00:22:24.400 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

342 

00:22:24.400 --> 00:22:27.200 

Szanowni Państwo, ją do przedłużonego Państwu w 

formie elektronicznej 

 

343 

00:22:27.200 --> 00:22:30.600 

sprawozdania chciałbym dodać jeden ważny 

element. 

 

344 

00:22:30.600 --> 00:22:35.400 

Dziś rano otrzymałem informację, z której wynika, 

 

345 

00:22:35.400 --> 00:22:40.000 

że do końca miesiąca stycznia teren w miejscowości 

Obłotne po 

 

346 

00:22:40.000 --> 00:22:43.100 

cmentarz zostanie przejęty od spółki 'Tipperary', 

 

347 

00:22:43.100 --> 00:22:44.700 

która na dzisiaj włada tym terenem. 

 

348 

00:22:44.700 --> 00:22:48.700 

I będzie rozpoczęta procedury już przekazania 

gminie Sulechów tego 

 

349 

00:22:49.700 --> 00:22:53.100 

terenu. Przy tej okazji chcę bardzo podziękować 

bardzo wielu osobom, 

 

350 

00:22:53.700 --> 00:22:57.300 

w tym również obecnym na tej sali 

przedstawicielom. 

 

351 

00:23:00.000 --> 00:23:01.400 

Czy można kontynuować? 

 

352 

00:23:02.300 --> 00:23:07.800 

W tym również obecna na tej sali przedstawicielom 

Klubów Prawa 

 

353 

00:23:07.800 --> 00:23:10.600 

i Sprawiedliwości. Wiem, że byli bardzo mocno 

zaangażowani również 
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354 

00:23:10.600 --> 00:23:12.000 

w tą sprawę. 

 

355 

00:23:12.000 --> 00:23:13.300 

Muszę to podkreślić Szanowni Państwo, 

 

356 

00:23:13.300 --> 00:23:16.400 

bo jak wiecie temat ten w gminie Sulechów jest od 

kilkunastu lat 

 

357 

00:23:16.400 --> 00:23:17.500 

właściwie omawiany. 

 

358 

00:23:17.500 --> 00:23:21.200 

Muszę powiedzieć, że w ostatnich miesiącach 

sprawa przyspieszyła 

 

359 

00:23:21.200 --> 00:23:23.600 

i dzisiaj mam bardzo konkretną informację, 

 

360 

00:23:23.600 --> 00:23:27.500 

że jeszcze w tym miesiącu nastąpi protokólarne 

przekazanie gruntu 

 

361 

00:23:27.500 --> 00:23:28.700 

i następnie przekazanie nam. 

 

362 

00:23:28.700 --> 00:23:30.300 

Bardzo dziękuję. 

 

363 

00:23:30.300 --> 00:23:32.300 

- Dziękujemy. 

 

364 

00:23:32.300 --> 00:23:33.500 

Bardzo ważna informacja. 

 

365 

00:23:33.500 --> 00:23:36.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytania 

 

366 

00:23:36.500 --> 00:23:40.000 

do sprawozdania Pana burmistrza? 

 

367 

00:23:40.000 --> 00:23:42.000 

Nie widzę, tak. Czyli przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

368 

00:23:42.000 --> 00:23:46.500 

Pkt 6 Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej 

 

369 

00:23:46.500 --> 00:23:48.900 

w Sulechowie za rok 2022. 

 

370 

00:23:48.900 --> 00:23:53.400 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytania 

 

371 

00:23:53.400 --> 00:23:55.700 

do sprawozdania? Bardzo proszę Pan Radny Roman 

Rakowski. 

 

372 

00:23:55.700 --> 00:23:59.600 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

373 

00:23:59.600 --> 00:24:02.000 

Panie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, 

 

374 

00:24:02.000 --> 00:24:05.400 

mam pytanie odnośnie tego co Pan powiedział, 

 

375 

00:24:05.700 --> 00:24:12.800 

mianowicie od, otrzymania protokołu z rekontroli 

Centrum Usług 

 

376 

00:24:12.800 --> 00:24:18.500 

Wspólnych. Ta rekontrola odbyła się zgodnie z 

zapisami w dniach od 1 

 

377 

00:24:18.500 --> 00:24:23.700 

do 15 marca 2022 roku. 
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378 

00:24:24.200 --> 00:24:28.300 

Wprawdzie minęło już 10 miesięcy i tego 

sprawozdania, 

 

379 

00:24:28.300 --> 00:24:33.200 

tego protokołu nie widzieliśmy, nie ujrzało to 

światła dziennego. 

 

380 

00:24:33.200 --> 00:24:39.100 

Pan mówi dzisiaj, że Pani wojewoda zadeklarowała 

się, 

 

381 

00:24:39.100 --> 00:24:42.700 

że w ciągu dwóch tygodni ten protokół przekaże. 

 

382 

00:24:42.700 --> 00:24:46.700 

Ja czytając we wnioskach pkt 4, 

 

383 

00:24:46.700 --> 00:24:50.800 

litera b zapisu, który mówił, który jest napisane, 

 

384 

00:24:50.800 --> 00:24:54.300 

że zobowiązana ta osoba została do przedstawienia, 

 

385 

00:24:54.300 --> 00:24:58.300 

do 31 grudnia 2022 roku. 

 

386 

00:24:58.300 --> 00:24:59.700 

Mam pytanie konkretne. 

 

387 

00:24:59.700 --> 00:25:04.000 

Co było powodem nie przygotowania tego 

protokołu przez tak długi 

 

388 

00:25:04.000 --> 00:25:06.400 

okres czasu? 

 

389 

00:25:06.400 --> 00:25:09.800 

Bo rozumiem, że to nie tylko przewodnicząca tego 

zespołu, 

 

390 

00:25:09.800 --> 00:25:11.800 

czy komisji pracowała, tylko jeszcze inne osoby. 

 

391 

00:25:11.800 --> 00:25:19.600 

To jest dosyć istotny punkt i dlatego chciałbym 

wiedzieć jaki jest 

 

392 

00:25:19.600 --> 00:25:24.200 

powód tak długiego przygotowywania protokołu z 

rekontroli. 

 

393 

00:25:24.200 --> 00:25:25.200 

Dziękuję bardzo. 

 

394 

00:25:25.200 --> 00:25:27.500 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

395 

00:25:28.700 --> 00:25:32.600 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni, 

 

396 

00:25:32.600 --> 00:25:39.100 

Panie Romanie Rakowski, zgodnie z treścią 

sprawozdania 31 grudnia 

 

397 

00:25:39.100 --> 00:25:43.800 

Pani Iza Wojewoda była poproszona o przesłanie 

tego protokołu. 

 

398 

00:25:43.800 --> 00:25:48.600 

Na dzień dzisiejszy mogę potwierdzić, że protokół 

wpłynął i będzie, 

 

399 

00:25:48.600 --> 00:25:53.900 

że tak powiem sprawdzany i czytany, tak, 

 

400 

00:25:53.900 --> 00:25:56.100 

przez wszystkich członków Komisji Rewizyjnych. 

 

401 

00:25:56.100 --> 00:25:58.800 
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W momencie, kiedy zostanie ten protokół przyjęty, 

 

402 

00:25:58.800 --> 00:26:02.900 

zostanie przedłożony szanownym radnym do 

zapoznania się 

 

403 

00:26:02.900 --> 00:26:05.400 

i przegłosowania. 

 

404 

00:26:05.400 --> 00:26:09.700 

Co do kwestii terminu przygotowania, myślę, 

 

405 

00:26:09.700 --> 00:26:11.200 

że ja nie jestem tu osobą uprawnionym, 

 

406 

00:26:11.200 --> 00:26:18.200 

żeby podawać przyczyny, dlaczego on został w 

takim późniejszym 

 

407 

00:26:18.200 --> 00:26:19.300 

terminie przygotowany. 

 

408 

00:26:19.300 --> 00:26:23.700 

Natomiast sama kontrola zgodnie ze statutem 

przebiegła w prawidłowym 

 

409 

00:26:23.700 --> 00:26:25.300 

terminie. Dziękuję bardzo. 

 

410 

00:26:25.300 --> 00:26:27.300 

- Dziękuję. 

 

411 

00:26:27.300 --> 00:26:28.900 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

412 

00:26:28.900 --> 00:26:31.100 

więc przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

413 

00:26:31.100 --> 00:26:43.700 

Pkt 7 Rozpatrze. 

 

414 

00:26:43.700 --> 00:26:45.100 

Bardzo proszę Pani Radna Izabela Wojewoda. 

 

415 

00:26:47.500 --> 00:26:48.800 

- Ważne inne obowiązki. 

 

416 

00:26:58.000 --> 00:26:59.300 

- Dziękuję. 

 

417 

00:26:59.300 --> 00:27:00.400 

Bardzo proszę Pan Radny Roman Rakowski. 

 

418 

00:27:01.500 --> 00:27:06.600 

- Szanowni Państwo, to nie jest jakiś wymysł mój, 

 

419 

00:27:06.600 --> 00:27:10.500 

że zadałem to pytanie, dlatego że nas interesowała 

ta sprawa dosyć 

 

420 

00:27:10.500 --> 00:27:15.900 

poważnie. I nie mówimy, że to było źle zrobione i 

nie negowaliśmy 

 

421 

00:27:15.900 --> 00:27:17.800 

pewnych działań. 

 

422 

00:27:17.800 --> 00:27:20.200 

Oczywiście znane jest w mojej przynajmniej, 

 

423 

00:27:20.200 --> 00:27:22.700 

stanowisko co do powołania w całości CUW-u, 

 

424 

00:27:22.700 --> 00:27:24.300 

bo w części się zgadzam. 

 

425 

00:27:24.300 --> 00:27:30.400 

Ale rekontrola by miała, no być przeprowadzona w 

takim terminie jak 

 

426 

00:27:30.400 --> 00:27:32.000 
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jest zapisane. 

 

427 

00:27:32.000 --> 00:27:33.900 

Ale protokół, jeżeli jest przewodnicząca, 

 

428 

00:27:33.900 --> 00:27:38.300 

rozumiem, że sama Pani przewodnicząca nie 

pracowała w tym zespole? 

- Nie. 

 

429 

00:27:38.300 --> 00:27:40.300 

- No to jak pracowały inne osoby, 

 

430 

00:27:40.300 --> 00:27:43.800 

no to rozumiem, że, jeżeli Pani przewodnicząca 

miała iść, 

 

431 

00:27:44.100 --> 00:27:46.900 

ileś tam innych obowiązków, to też należy 

zrozumieć. 

 

432 

00:27:46.900 --> 00:27:49.000 

Ale są inni członkowie komisji, którzy pracowali. 

 

433 

00:27:49.000 --> 00:27:54.900 

I skoro oni nie mogli przygotować wspólnie z 

przewodniczącą, 

 

434 

00:27:54.900 --> 00:27:58.000 

Pani by tylko złożyła podpis, bo pani doskonale 

wiedziała. 

 

435 

00:27:58.000 --> 00:28:02.400 

D latego jestem zniesmaczony tą sytuacją Panie 

przewodniczący, 

 

436 

00:28:02.400 --> 00:28:05.700 

że w taki sposób traktuje się radnych, 

 

437 

00:28:05.700 --> 00:28:10.800 

którzy chcieli się dowiedzieć wiele innych jeszcze 

rzeczy. 

 

438 

00:28:10.800 --> 00:28:15.000 

Dlatego, że to było dosyć, temat był kontrowersyjny 

 

439 

00:28:15.000 --> 00:28:17.500 

i dlatego chcieliśmy do końca wiedzieć. 

 

440 

00:28:17.500 --> 00:28:20.900 

Może jest w całości racja, tylko po prostu trzeba to 

przedstawiać, 

 

441 

00:28:20.900 --> 00:28:23.000 

a nie powoływać sobie zespół po to tylko, 

 

442 

00:28:23.000 --> 00:28:25.100 

żeby powołać, żeby zakończyć dyskusję, 

 

443 

00:28:25.100 --> 00:28:27.500 

żeby byli co niektórzy radni zadowoleni. 

 

444 

00:28:27.500 --> 00:28:29.000 

Tak to odbieram. 

 

445 

00:28:29.000 --> 00:28:33.600 

Dlatego uważam, że na przyszłość powoływanie 

takich zespołów powinno 

 

446 

00:28:33.600 --> 00:28:35.800 

być obwarowane jakimiś innymi przepisami, 

 

447 

00:28:35.800 --> 00:28:40.000 

które zobowiążą wszystkich, obojętnie kto to by, 

 

448 

00:28:40.000 --> 00:28:44.700 

tą funkcję będzie sprawował do złożenia w 

określonym terminie 

 

449 

00:28:44.700 --> 00:28:46.100 

protokołu. 

 

450 
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00:28:46.100 --> 00:28:49.000 

Jaki on jest, nie ma znaczenia, tylko w określonym 

terminie. Dziękuję bardzo. 

 

451 

00:28:49.000 --> 00:28:50.300 

- Dziękuję bardzo. 

 

452 

00:28:50.300 --> 00:28:52.300 

Proszę ad vocem Pani Radna Izabela Wojewoda. 

 

453 

00:28:52.300 --> 00:28:56.900 

- Nie ma terminu określającego złożenie protokołu. 

 

454 

00:28:56.900 --> 00:28:58.000 

A każdy z nas ma określone obowiązki. 

 

455 

00:28:58.000 --> 00:29:00.800 

Ja byłam odpowiedzialna za to i nie będę obarczała 

innych członków, 

 

456 

00:29:00.800 --> 00:29:02.400 

którzy mają również swoje obowiązki. 

 

457 

00:29:02.400 --> 00:29:06.000 

Cierpliwość jest cnotą wielkiej i dostanie Pan ten 

protokół i będzie 

 

458 

00:29:06.100 --> 00:29:08.100 

mógł się Pan zapoznać z nim. 

 

459 

00:29:08.100 --> 00:29:09.200 

Wystarczy chwilę poczekać. 

 

460 

00:29:10.100 --> 00:29:11.500 

- Dziękuję bardzo. 

 

461 

00:29:11.500 --> 00:29:13.000 

Proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

462 

00:29:13.000 --> 00:29:17.600 

- Jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przyjąłem 

zasadę, 

 

463 

00:29:17.600 --> 00:29:22.000 

że przy planie pracy Komisji Rewizyjnej wyznaczona 

jest osoba, 

 

464 

00:29:22.000 --> 00:29:25.400 

która jest bezpośrednio kierownikiem kontroli, 

 

465 

00:29:25.400 --> 00:29:28.600 

która będzie odpowiedzialna za przygotowanie 

protokołu. 

 

466 

00:29:28.600 --> 00:29:32.900 

Jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej tej kadencji 

rady 

 

467 

00:29:32.900 --> 00:29:36.400 

oraz poprzedniej ta praktyka była zawsze 

stosowana. 

 

468 

00:29:36.400 --> 00:29:43.200 

I nie będę wchodził jako przewodniczący tutaj w 

kompetencje osoby, 

 

469 

00:29:43.200 --> 00:29:44.800 

która się podjęła tego działania. 

 

470 

00:29:44.800 --> 00:29:49.200 

Mam tylko taką nadzieję, że po prostu inni radni, 

 

471 

00:29:49.200 --> 00:29:55.500 

którzy są w klubie u Pani Izy będą ewentualnie 

próbowali mobbingować 

 

472 

00:29:55.500 --> 00:29:58.100 

i zachęcać do aktywniejszej pracy. 

 

473 

00:29:58.100 --> 00:30:01.000 

Natomiast jeśli chodzi o zakres kontroli, 
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474 

00:30:01.000 --> 00:30:05.000 

to byłem obecny z Panią Izą w Centrum Usług 

Wspólnych, 

 

475 

00:30:05.000 --> 00:30:10.100 

razem spotkaliśmy się z Panem Maciejem 

Wieligorem i cała procedura 

 

476 

00:30:10.100 --> 00:30:12.300 

w tym zakresie przebiegła w sposób prawidłowy. 

 

477 

00:30:12.300 --> 00:30:17.600 

Natomiast sam fakt późniejszego przygotowania 

protokołu tutaj 

 

478 

00:30:17.600 --> 00:30:20.600 

uzasadniła Pani Iza dlaczego tak się stało. Dziękuję 

bardzo. 

 

479 

00:30:20.600 --> 00:30:21.900 

- Dziękuję. 

 

480 

00:30:21.900 --> 00:30:23.200 

Ja tylko jeszcze Panią mecenas dopytam. 

 

481 

00:30:23.200 --> 00:30:26.500 

My tego protokołu nie głosujemy tylko przyjmujemy 

do wiadomości nie? 

 

482 

00:30:26.500 --> 00:30:28.300 

Sprawozdanie nie? 

 

483 

00:30:28.300 --> 00:30:29.700 

Dobrze, dziękuję. 

 

484 

00:30:29.700 --> 00:30:33.300 

Przechodzimy do pkt 7 Rozpatrzenie i głosowanie 

projektów uchwał. 

 

485 

00:30:33.300 --> 00:30:40.500 

Pkt 1, druk nr 634 w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady 

 

486 

00:30:40.500 --> 00:30:43.600 

Miejskiej w Sulechowie na rok 2023. 

 

487 

00:30:43.600 --> 00:30:47.300 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos tym 

 

488 

00:30:47.300 --> 00:30:49.400 

punkcie? Bardzo proszę Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

489 

00:30:49.900 --> 00:30:53.400 

- Przepraszam, dzisiaj zabieram dość często głos, 

 

490 

00:30:53.400 --> 00:30:56.600 

dlatego że zakres pracy dotyczy właśnie komisji, 

 

491 

00:30:56.600 --> 00:30:58.300 

którą przewodniczę. 

 

492 

00:30:58.600 --> 00:31:01.900 

Wiem, że na komisjach byłem nieobecny za co 

przepraszam, 

 

493 

00:31:01.900 --> 00:31:07.800 

natomiast plan pracy Komisji Rewizyjnej został 

stworzony w oparciu 

 

494 

00:31:07.800 --> 00:31:12.600 

o propozycje, które wpłynęły do mnie przez Biuro 

Rady od radnych. 

 

495 

00:31:12.600 --> 00:31:17.900 

Na ten moment żadnych innych propozycji poza 

złożonym przez wspólnie 

 

496 

00:31:17.900 --> 00:31:21.900 

Klub Prawa i Sprawiedliwości, a zakres kontroli ma 

dotyczyć po prostu 
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497 

00:31:21.900 --> 00:31:27.700 

płatności podatków od nieruchomości, nie wpłynęło 

od innych radnych. 

 

498 

00:31:27.700 --> 00:31:32.000 

Natomiast zgodnie ze statutem nadmieniam, 

 

499 

00:31:32.000 --> 00:31:35.600 

że, jeżeli Rada Miejska będzie sobie życzyła aby 

Komisja Rewizyjna 

 

500 

00:31:35.600 --> 00:31:40.600 

zajęła się pilnie jakimś tematem kontroli, to zawsze 

możemy taki 

 

501 

00:31:40.600 --> 00:31:42.500 

temat podjąć. Dziękuję bardzo. 

 

502 

00:31:42.500 --> 00:31:43.700 

- Dziękuję. 

 

503 

00:31:43.700 --> 00:31:45.000 

Nie widzę więcej głosu w tym punkcie. 

 

504 

00:31:45.000 --> 00:31:46.100 

przechodzimy do głosowania. 

 

505 

00:31:46.100 --> 00:31:48.000 

Druk nr 634. 

 

506 

00:31:48.000 --> 00:31:49.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

507 

00:31:49.900 --> 00:31:54.400 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2023. 

 

508 

00:32:00.700 --> 00:32:03.600 

Bardzo proszę o oddanie głosu Panie Janie. 

 

509 

00:32:06.900 --> 00:32:08.300 

Głosowanie niech Pan kliknie. 

 

510 

00:32:14.300 --> 00:32:17.800 

Za 20 radnych. 

 

511 

00:32:17.800 --> 00:32:19.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

512 

00:32:19.600 --> 00:32:21.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

513 

00:32:21.200 --> 00:32:27.500 

Druk nr 635 w sprawie kryteriów oraz dokumentów 

obowiązujących 

 

514 

00:32:27.500 --> 00:32:30.700 

w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych 

publicznych szkół 

 

515 

00:32:30.700 --> 00:32:32.700 

podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Sulechów, 

 

516 

00:32:32.700 --> 00:32:35.800 

na wolne miejsca dzieci spoza obwodu danej szkoły. 

 

517 

00:32:35.800 --> 00:32:38.100 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

518 

00:32:38.100 --> 00:32:41.800 

w tym punkcie? 

 

519 

00:32:41.800 --> 00:32:43.400 

Nie widzę. 

 

520 

00:32:43.400 --> 00:32:45.000 

Zatem przejdźmy do głosowania. 
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521 

00:32:45.000 --> 00:32:48.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

522 

00:32:48.100 --> 00:32:49.900 

Uchwała druk nr 635. 

 

523 

00:32:57.600 --> 00:32:59.900 

Za 20 radnych. 

 

524 

00:32:59.900 --> 00:33:01.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

525 

00:33:01.400 --> 00:33:03.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

526 

00:33:03.000 --> 00:33:08.000 

Druk nr 636 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na rok, 

 

527 

00:33:08.000 --> 00:33:10.300 

na 2023 rok. 

 

528 

00:33:10.300 --> 00:33:12.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

529 

00:33:12.700 --> 00:33:14.100 

w tym punkcie? Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

530 

00:33:14.100 --> 00:33:19.000 

- Szanowni Państwo, chciałem złożyć w formie 

autopoprawki, 

 

531 

00:33:19.000 --> 00:33:21.200 

ale tak naprawdę takiej autopoprawki wynikającej 

ze 

 

532 

00:33:21.200 --> 00:33:24.000 

zmiany publikatora, o zmianę właśnie w podstawie, 

 

533 

00:33:24.000 --> 00:33:27.500 

i będzie to dotyczyło dzisiaj czterech projektów 

uchwał. 

 

534 

00:33:27.500 --> 00:33:31.800 

Natomiast ustawa o samorządzie gminnym, 

 

535 

00:33:31.800 --> 00:33:34.700 

mówiąc wprost uległo zmianie publikator. 

 

536 

00:33:34.700 --> 00:33:36.300 

Proszę o wprowadzenie Dz. 

 

537 

00:33:36.300 --> 00:33:40.500 

U. z 2023 r. poz. 40. 

 

538 

00:33:40.500 --> 00:33:44.800 

I to jest ta zmiana, którą w formie autopoprawki 

Państwu zgłaszam. 

 

539 

00:33:44.800 --> 00:33:48.800 

Tak jak wspominałem będzie również przy 

trzech kolejnych uchwałach również taka 

możliwość. 

 

540 

00:33:48.800 --> 00:33:50.200 

- Dziękuję. 

 

541 

00:33:50.200 --> 00:33:51.700 

Pani mecenas tego my mnie musimy głosować, 

 

542 

00:33:51.700 --> 00:33:54.300 

nie? Przez aklamację przyjmujemy, to jest jakby 

porządkująca. 

 

543 

00:33:54.400 --> 00:33:59.600 

Jasne, bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

544 

00:33:59.600 --> 00:34:06.000 
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- W projekcie budżetu pojawiła się informacja o 

zakupie działki 

 

545 

00:34:06.000 --> 00:34:07.600 

pod przyszłe Centrum Przesiadkowe. 

 

546 

00:34:07.600 --> 00:34:12.500 

ja przy tej okazji chciałbym bardzo poprosić o też 

aktywniejsze 

 

547 

00:34:12.500 --> 00:34:17.600 

działanie i próbę kolejnego podejścia do rozmów z 

PKP, 

 

548 

00:34:17.600 --> 00:34:23.200 

aby ten teren również z parkiem wspólnie tą 

koncepcję tego Centrum 

 

549 

00:34:23.200 --> 00:34:26.400 

Przesiadkowego wypracować. 

 

550 

00:34:26.400 --> 00:34:31.100 

Gdyż myślę, że całokształt tego funkcjonowania 

obiektu miałby wtedy 

 

551 

00:34:31.100 --> 00:34:35.400 

ładny obraz i z pewnością, z przychylnością 

mieszkańców by się 

 

552 

00:34:35.400 --> 00:34:36.400 

spotkał. Dziękuję bardzo. 

 

553 

00:34:37.000 --> 00:34:39.800 

- Dziękuję. Panie burmistrzu bardzo proszę. 

 

554 

00:34:40.700 --> 00:34:43.500 

- Panie Sebastianie, proszę mi wierzyć, 

 

555 

00:34:43.500 --> 00:34:47.800 

dość regularnie pytamy o to po raz kolejny. 

 

556 

00:34:47.800 --> 00:34:51.300 

Państwo wiecie, że my wstępną zgodę uzyskaliśmy, 

 

557 

00:34:51.300 --> 00:34:53.700 

tak. Mamy informację, ale niestety usną, 

 

558 

00:34:53.700 --> 00:34:58.000 

o tym, że ta część parku najbliżej linii kolejowej 

zostanie nam 

 

559 

00:34:58.000 --> 00:35:00.500 

przekazana. Natomiast mimo kolejnych pism, 

 

560 

00:35:00.500 --> 00:35:02.800 

tu pytałem przed chwileczką Pana kierownika, 

 

561 

00:35:02.800 --> 00:35:04.600 

bo nie pamiętamy dokładnie daty, 

 

562 

00:35:04.600 --> 00:35:07.200 

ale na pewno w okresie ostatnich dwóch miesięcy, 

 

563 

00:35:07.200 --> 00:35:09.400 

ostatnie pismo po raz kolejny od nas wychodziło. 

 

564 

00:35:09.400 --> 00:35:11.200 

Nie mamy potwierdzenia. 

 

565 

00:35:11.200 --> 00:35:13.800 

Tak naprawdę myślę, że tu jest, 

 

566 

00:35:13.800 --> 00:35:16.200 

już wyłącznie na tym szczeblu powiedzmy 

centralnym, 

 

567 

00:35:16.200 --> 00:35:19.900 

potrzebna zgoda do przekazania tej działki. 

 

568 

00:35:19.900 --> 00:35:23.000 

Tylko chyba tyle, albo, aż tyle nam brakuje, 
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569 

00:35:23.000 --> 00:35:26.300 

żeby skutecznie, jeśli Państwo wyrazicie też zgodę 

na to, 

 

570 

00:35:26.300 --> 00:35:28.700 

o czym dzisiaj Pan Sebastian wspomniał. 

 

571 

00:35:28.700 --> 00:35:32.300 

Będziemy dysponentem całego, całej tej przestrzeni 

i myślę, 

 

572 

00:35:32.300 --> 00:35:36.500 

że wtedy będziemy rzeczywiście w stanie 

zagwarantować przyszły rozwój 

 

573 

00:35:36.500 --> 00:35:39.200 

I zmianę tego miejsca w takim kompleksowym 

wydaniu. 

 

574 

00:35:39.200 --> 00:35:43.300 

Zarówno parkowym jak i tym infrastrukturalnym, 

 

575 

00:35:43.300 --> 00:35:46.500 

związanym z przyszłym Centrum Przesiadkowym. 

 

576 

00:35:46.500 --> 00:35:50.100 

A więc powiedzmy głośno łączeniem wszelkich 

możliwych form 

 

577 

00:35:50.100 --> 00:35:52.600 

transportu, tak. Bo myślimy zarówno o transporcie 

kolejowym, 

 

578 

00:35:52.600 --> 00:35:58.100 

transporcie autobusowym również parkingu dla aut 

osobowych, 

 

579 

00:35:58.100 --> 00:36:02.900 

no i oczywiście rowery, bo jest to jeden też z 

punktów, 

 

580 

00:36:02.900 --> 00:36:07.000 

który na pewno przy kolejnych projektach unijnych 

będzie wręcz 

 

581 

00:36:07.000 --> 00:36:08.600 

wymagane jako ta niska emisyjność. 

 

582 

00:36:08.600 --> 00:36:13.000 

Więc, no myślimy o takim szerokim kontekście tej 

przestrzeni. Dziękuję. 

 

583 

00:36:13.000 --> 00:36:14.200 

- Dziękuję. 

 

584 

00:36:14.200 --> 00:36:15.900 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

585 

00:36:15.900 --> 00:36:18.500 

- Panie Burmistrzu, w omawianym zakresie, 

 

586 

00:36:18.500 --> 00:36:21.200 

tutaj klub będzie wspierał te działania, 

 

587 

00:36:21.200 --> 00:36:26.500 

aby do końca chociaż tego roku kalendarzowego 

taką decyzją uzyskać. Dziękuję. 

 

588 

00:36:26.500 --> 00:36:28.200 

- Dziękuję. 

 

589 

00:36:28.200 --> 00:36:29.700 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

590 

00:36:29.700 --> 00:36:33.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

591 

00:36:33.300 --> 00:36:38.500 

Druk nr 636 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na 2023 roku 

 

592 
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00:36:38.500 --> 00:36:39.600 

wraz z autopoprawką. 

 

593 

00:36:46.000 --> 00:36:47.100 

Panie Miłoszu. 

 

594 

00:36:47.800 --> 00:36:50.500 

Za 20 radnych. 

 

595 

00:36:50.500 --> 00:36:52.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

596 

00:36:52.500 --> 00:36:54.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

597 

00:36:54.100 --> 00:36:58.200 

Druk nr 637 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej 

 

598 

00:36:58.200 --> 00:37:01.900 

prognozy finansowej Gminy Sulechów na lata 2023-

2035. 

 

599 

00:37:04.000 --> 00:37:07.100 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

600 

00:37:07.100 --> 00:37:08.500 

w tym punkcie? Bardzo proszę Panie burmistrz, 

 

601 

00:37:08.500 --> 00:37:09.500 

autopoprawka tak? 

 

602 

00:37:09.500 --> 00:37:13.600 

- Identyczna prośba jak przy poprzedniej uchwale. 

 

603 

00:37:13.600 --> 00:37:16.500 

Proszę o wprowadzenie zmiany publikatora ustaw o 

samorządzie, 

 

604 

00:37:16.500 --> 00:37:18.500 

ustawy o samorządzie gminnym, czyli (Dz. 

 

605 

00:37:18.500 --> 00:37:22.100 

U. z 2023 r. poz. 40). 

 

606 

00:37:22.800 --> 00:37:24.500 

- Dziękuję. 

 

607 

00:37:24.500 --> 00:37:26.600 

Przyjmiemy tą autopoprawkę przez aklamację. 

 

608 

00:37:26.600 --> 00:37:30.100 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

609 

00:37:32.400 --> 00:37:33.500 

Nie widzę. 

 

610 

00:37:33.500 --> 00:37:35.000 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

611 

00:37:35.000 --> 00:37:38.600 

Druk nr 637 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej 

 

612 

00:37:38.600 --> 00:37:45.000 

prognozy gminy, finansowej Gminy Sulechów na 

lata 2023-2035 wraz 

 

613 

00:37:45.000 --> 00:37:47.300 

z autopoprawką. Bardzo proszę Państwa radnych o 

oddanie głosu 

 

614 

00:37:47.300 --> 00:37:53.500 

na swoich urządzeniach. 

 

615 

00:37:53.500 --> 00:37:54.800 

Za 20 radnych. 

 

616 

00:37:54.800 --> 00:37:56.700 
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Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

617 

00:37:56.700 --> 00:37:58.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

618 

00:37:58.300 --> 00:38:03.000 

Druk nr 638 w sprawie zwolnienia z opłaty targowej 

na terenie Gminy 

 

619 

00:38:03.000 --> 00:38:04.300 

Sulechów. 

 

620 

00:38:04.300 --> 00:38:06.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos tym 

 

621 

00:38:06.700 --> 00:38:07.900 

punkcie? Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

622 

00:38:07.900 --> 00:38:11.000 

- Powtarzam swój wniosek o autopoprawkę. 

 

623 

00:38:11.000 --> 00:38:12.800 

Proszę o wprowadzenie Dz. 

 

624 

00:38:12.800 --> 00:38:16.300 

U. z 2023 r. poz. 40. 

 

625 

00:38:16.300 --> 00:38:18.300 

- Do ustawy o samorządzie gminnym. 

 

626 

00:38:18.300 --> 00:38:23.900 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? 

 

627 

00:38:23.900 --> 00:38:25.500 

Nie widzę. 

 

628 

00:38:25.500 --> 00:38:27.000 

Poprawkę analogicznie przyjmiemy przez 

aklamację. 

 

629 

00:38:27.000 --> 00:38:29.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

630 

00:38:29.300 --> 00:38:33.400 

Druk nr 638 w sprawie zwolnienia z opłaty targowej 

na terenie Gminy 

 

631 

00:38:33.400 --> 00:38:35.000 

Sulechów wraz z autopoprawką. 

 

632 

00:38:35.600 --> 00:38:38.200 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

633 

00:38:46.000 --> 00:38:48.500 

Za 20 radnych. 

 

634 

00:38:48.500 --> 00:38:50.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

635 

00:38:50.800 --> 00:38:52.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

636 

00:38:52.600 --> 00:38:57.100 

Druk nr 639 w sprawie projektu programu opieki 

nad zwierzętami 

 

637 

00:38:57.100 --> 00:39:01.100 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy 

 

638 

00:39:01.100 --> 00:39:04.400 

Sulechów w 2023 roku. 

 

639 

00:39:04.400 --> 00:39:07.000 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

640 
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00:39:07.000 --> 00:39:09.800 

w tym punkcie? Tutaj wiem, że są autopoprawki. 

Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

641 

00:39:13.700 --> 00:39:19.600 

- Druk 639 tak Panie Przewodniczący? Upewniam 

się. 

- Nr 639. 

 

642 

00:39:19.600 --> 00:39:22.700 

- Szanowni Państwo, rozmawialiście o tym na 

komisjach, 

 

643 

00:39:22.700 --> 00:39:27.000 

Pani kierownik sygnalizowała, że kończymy też 

pewne postępowanie 

 

644 

00:39:27.000 --> 00:39:33.800 

związane z wyłonieniem wykonawców na rok 

bieżący i to jest główny 

 

645 

00:39:33.800 --> 00:39:38.600 

przyczynek, i to, że Państwo jak gdyby 

sygnalizowaliście odniesienie 

 

646 

00:39:38.600 --> 00:39:42.200 

się do tych kwot i raz jeszcze, że tak powiem 

przeanalizowanie 

 

647 

00:39:42.200 --> 00:39:43.900 

pod kątem ewentualnych, możliwych oszczędności. 

 

648 

00:39:43.900 --> 00:39:47.300 

W związku z tym jesteśmy w stanie w tej chwili już 

wskazać konkretne 

 

649 

00:39:47.300 --> 00:39:49.300 

kwoty w poszczególnych punktach. 

 

650 

00:39:49.300 --> 00:40:02.800 

I zgłaszam następującą autopoprawkę do druku 639 

w §10 ust. 2 i 1 ulegnie 

 

651 

00:40:02.800 --> 00:40:09.300 

zmianie. W ust. 1 wysokość, ta kwota całkowita, 

 

652 

00:40:09.300 --> 00:40:11.500 

proszę o zmianę na 281300,00; 

 

653 

00:40:13.600 --> 00:40:15.900 

było 358100,00. 

 

654 

00:40:17.600 --> 00:40:30.900 

Natomiast w §2 w pkt, ppkt 3 proszę o ujęcie kwoty 

108000,00 złotych; 

 

655 

00:40:30.900 --> 00:40:33.500 

było 144000,00. 

 

656 

00:40:34.700 --> 00:40:40.400 

W pkt 4 - 112800,00 złotych; 

 

657 

00:40:40.400 --> 00:40:42.900 

było 144000,00. 

 

658 

00:40:42.900 --> 00:40:47.500 

W pkt 5 - 15000,00 złotych; 

 

659 

00:40:47.500 --> 00:40:49.600 

było 23600,00. 

 

660 

00:40:49.800 --> 00:40:54.500 

I w pkt 7 - 1500,00 złotych; 

 

661 

00:40:54.500 --> 00:40:57.800 

było 2500,00 złotych. 

 

662 

00:40:57.800 --> 00:41:03.200 

Wszystkie te zmiany obniżają wartość tego 

paragrafu, 

 

663 

00:41:03.200 --> 00:41:08.300 

jak gdyby tego działania, o 76800,00 złotych. 
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664 

00:41:08.300 --> 00:41:12.100 

I tak jak wspominałem jest, wynika to z dwóch 

elementów tego o czym 

 

665 

00:41:12.200 --> 00:41:15.500 

Państwo mówiliście na komisjach oraz z tego, 

 

666 

00:41:15.500 --> 00:41:19.500 

że jesteśmy już po rozstrzygnięcie tym 

postępowaniu na usługi 

 

667 

00:41:19.500 --> 00:41:25.500 

w zakresie wyłapywania zwierząt 

i przewożenia zwierząt do schroniska. Dziękuję 

- bardzo. 

 

668 

00:41:25.500 --> 00:41:28.500 

- Dziękuję. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby 

jeszcze zabrać głos 

 

669 

00:41:28.500 --> 00:41:30.700 

w tym punkcie? 

 

670 

00:41:30.700 --> 00:41:31.800 

To pytanie do Państwa radnych. 

 

671 

00:41:31.800 --> 00:41:33.600 

Myślę, że te poprawki łącznie przegłosujemy. 

 

672 

00:41:33.700 --> 00:41:39.700 

Chyba, że ktoś z Państwa wyrazi inne zdanie, to. 

 

673 

00:41:39.700 --> 00:41:41.900 

Nie widzę, tak. Czyli przegłosujemy auto. 

 

674 

00:41:41.900 --> 00:41:44.500 

A, zanim jeszcze przejdziemy do głosowania, 

 

675 

00:41:44.500 --> 00:41:49.900 

Pani Arleta Lubieniec wyszła, więc proszę Państwa o 

potwierdzenie kworum. 

 

676 

00:41:49.900 --> 00:41:51.000 

Mamy 19 radnych teraz, tak? 

 

677 

00:41:53.300 --> 00:41:54.600 

A wszyscy potwierdzili? 

 

678 

00:41:54.600 --> 00:41:56.800 

19 radnych, tak. 

 

679 

00:41:56.800 --> 00:41:59.000 

Możemy teraz przejść do głosowania. 

 

680 

00:41:59.000 --> 00:42:06.200 

Na początek autopoprawki zgłoszone przez Pana 

burmistrza do druku nr 639. 

 

681 

00:42:06.200 --> 00:42:09.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, autopoprawki. 

 

682 

00:42:25.100 --> 00:42:28.000 

Za 19 radnych. 

 

683 

00:42:28.000 --> 00:42:31.900 

Stwierdzam, że uchwała została, autopoprawki 

zostały przyjęte 

 

684 

00:42:31.900 --> 00:42:33.800 

jednogłośnie. 

 

685 

00:42:33.800 --> 00:42:35.200 

Przechodzimy teraz do głosowania uchwały, 

 

686 

00:42:35.200 --> 00:42:39.900 

druk nr 639 wraz z autopoprawkami i program 

opieki nad zwierzętami. 

 

687 

00:42:39.900 --> 00:42:44.200 
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Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

688 

00:42:44.200 --> 00:42:47.900 

Druk nr 639 wraz z przegłosowanymi 

autopoprawkami. 

 

689 

00:42:47.900 --> 00:42:55.500 

Z a 19 radnych. 

 

690 

00:42:55.500 --> 00:42:58.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

691 

00:42:58.000 --> 00:42:59.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

692 

00:42:59.700 --> 00:43:05.100 

Druk nr 640 w sprawie stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu na potrzeby 

 

693 

00:43:05.100 --> 00:43:08.100 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci i 

młodzieży, 

 

694 

00:43:08.100 --> 00:43:09.800 

i uczniów oraz rodziców. 

 

695 

00:43:09.800 --> 00:43:14.000 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

696 

00:43:14.000 --> 00:43:15.800 

w tym punkcie. 

 

697 

00:43:15.800 --> 00:43:17.200 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

698 

00:43:17.200 --> 00:43:20.200 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

699 

00:43:20.200 --> 00:43:21.600 

druk nr 640. 

 

700 

00:43:28.200 --> 00:43:30.600 

Za 19 radnych. 

 

701 

00:43:30.600 --> 00:43:32.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

702 

00:43:32.000 --> 00:43:33.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

703 

00:43:33.600 --> 00:43:38.900 

Druk nr 641 o zmianie uchwały w sprawie 

przyznawania świadczeń 

 

704 

00:43:38.900 --> 00:43:41.500 

z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych 

gminy oraz zwrotu 

 

705 

00:43:41.500 --> 00:43:45.500 

wydatków świadczenia. 

 

706 

00:43:45.500 --> 00:43:48.800 

Czy ktoś z Państwa, na świadczenia, tak. 

 

707 

00:43:48.800 --> 00:43:51.000 

Tak jest w tytule. 

 

708 

00:43:51.000 --> 00:43:54.600 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

709 

00:43:54.600 --> 00:43:56.800 

w tym punkcie? 

 

710 

00:43:56.800 --> 00:43:58.200 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

711 
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00:43:58.200 --> 00:44:01.200 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

712 

00:44:01.200 --> 00:44:03.300 

druk nr 641. 

 

713 

00:44:10.400 --> 00:44:12.700 

Za 19 radnych. 

 

714 

00:44:12.700 --> 00:44:14.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

715 

00:44:14.700 --> 00:44:16.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

716 

00:44:17.700 --> 00:44:21.900 

Druk nr 642 o zmianie uchwały w sprawie programu 

osłonowego, 

 

717 

00:44:21.900 --> 00:44:26.800 

posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2023. 

 

718 

00:44:26.800 --> 00:44:32.400 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos tym punkcie? 

 

719 

00:44:32.400 --> 00:44:33.800 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

720 

00:44:33.800 --> 00:44:36.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

721 

00:44:36.700 --> 00:44:38.900 

druk nr 642. 

 

722 

00:44:42.800 --> 00:44:45.100 

Za 19 radnych. 

 

723 

00:44:45.100 --> 00:44:47.100 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

724 

00:44:47.100 --> 00:44:48.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

725 

00:44:48.700 --> 00:44:52.900 

Druk nr 643 o zmianie uchwały w sprawie zasad 

zwrotu wydatków 

 

726 

00:44:52.900 --> 00:44:54.400 

przeznaczonych na świadczenia w zakresie 

dożywiania. 

 

727 

00:44:54.400 --> 00:44:58.600 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

728 

00:44:58.600 --> 00:45:00.500 

w tym punkcie? 

 

729 

00:45:00.500 --> 00:45:03.200 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

730 

00:45:03.200 --> 00:45:06.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

731 

00:45:06.100 --> 00:45:07.600 

druk nr 643. 

 

732 

00:45:12.700 --> 00:45:15.400 

Za 19 radnych. 

 

733 

00:45:15.400 --> 00:45:18.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

734 

00:45:18.200 --> 00:45:19.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 
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735 

00:45:19.800 --> 00:45:24.600 

Druk nr 644 o zmianie uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium 

 

736 

00:45:24.600 --> 00:45:28.000 

dochodowego uprawniającego do przyznania 

pomocy w zakresie 

 

737 

00:45:28.000 --> 00:45:29.900 

dożywiania. 

 

738 

00:45:29.900 --> 00:45:33.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

739 

00:45:33.700 --> 00:45:36.100 

w tym punkcie? 

 

740 

00:45:36.100 --> 00:45:37.300 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

741 

00:45:37.300 --> 00:45:41.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

742 

00:45:41.100 --> 00:45:43.200 

druk nr 644. 

 

743 

00:45:50.100 --> 00:45:54.300 

Głosuj Roman. 

 

744 

00:45:54.300 --> 00:45:56.200 

Za 19 radnych. 

 

745 

00:45:56.200 --> 00:45:58.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

746 

00:45:58.400 --> 00:46:01.200 

Przechodzimy do kolejnej uchwały. 

 

747 

00:46:01.200 --> 00:46:06.000 

Druk nr 645 w sprawie nadania nazw ulic 

położonych w obrębie Kije. 

 

748 

00:46:06.000 --> 00:46:09.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos tym 

 

749 

00:46:09.500 --> 00:46:10.700 

punkcie? Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

750 

00:46:10.700 --> 00:46:13.300 

Autopoprawka. 

 

751 

00:46:13.300 --> 00:46:17.800 

- Tak, Szanowni Państwo, identyczna autopoprawka 

jak przy tych 

 

752 

00:46:17.800 --> 00:46:19.700 

pierwszych trzech uchwałach. 

 

753 

00:46:19.700 --> 00:46:25.300 

A więc proszę o zmianę publikatora, ustawa o 

samorządzie gminnym (Dz. U. 

 

754 

00:46:25.300 --> 00:46:28.300 

z 2023 poz. 40). 

 

755 

00:46:28.300 --> 00:46:31.200 

- Dziękuję. 

 

756 

00:46:31.200 --> 00:46:33.500 

Przyjmiemy tą autopoprawkę przez aklamację. 

 

757 

00:46:33.500 --> 00:46:36.300 

Czy jeszcze ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos tym punkcie? 

 

758 

00:46:36.300 --> 00:46:38.800 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 
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759 

00:46:38.800 --> 00:46:44.300 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni oraz 

Zgromadzeni Goście, 

 

760 

00:46:44.300 --> 00:46:46.800 

ja miałbym taką prośbę do służb, 

 

761 

00:46:46.800 --> 00:46:49.400 

które, ulicy, nazwy ulic nadają. 

 

762 

00:46:49.400 --> 00:46:55.200 

Nie mam uwag do projektu tej uchwały, aczkolwiek 

zdarza się tak, 

 

763 

00:46:55.200 --> 00:46:58.800 

że niestety nazwy ulic się dublują. 

 

764 

00:46:58.800 --> 00:47:05.000 

Podam przykład na ulicy, ul. Północna jest w 

Krężołach i jest 

 

765 

00:47:05.000 --> 00:47:07.200 

w Sulechowie. I zdarza się często tak, 

 

766 

00:47:07.200 --> 00:47:11.600 

że niestety nawigacja prowadzi do Krężoł, 

 

767 

00:47:11.600 --> 00:47:14.900 

a osoba miała trafić do Sulechowa. 

 

768 

00:47:14.900 --> 00:47:19.800 

Podobnie jest np. z ul. Chrobrego, która jest w 

Pomorsku 

 

769 

00:47:19.800 --> 00:47:22.100 

i w Sulechowie. 

 

770 

00:47:22.100 --> 00:47:25.800 

Myślę, że wprowadzenie kodu pocztowego i nazwy 

miejscowości jest 

 

771 

00:47:25.800 --> 00:47:29.800 

jednym z rozwiązań, ale nie, jak widać 

niekoniecznie. 

 

772 

00:47:29.800 --> 00:47:33.100 

Dlatego zwracam się też z prośbą do służb, 

 

773 

00:47:33.100 --> 00:47:37.400 

aby po prostu starać się, no nie dublować nazw ulic 

po to, 

 

774 

00:47:37.400 --> 00:47:40.300 

żeby w przyszłości takich problemów 

komunikacyjnych 

 

775 

00:47:40.300 --> 00:47:42.400 

nie mieli turyści. Dziękuję. 

 

776 

00:47:42.400 --> 00:47:43.500 

- Dziękuję. 

 

777 

00:47:43.500 --> 00:47:47.200 

Ja tylko może dodam, że ostatecznie nazwy ulic 

przyjmujemy my, 

 

778 

00:47:47.200 --> 00:47:49.500 

a nie służby. 

 

779 

00:47:49.500 --> 00:47:51.900 

I te nazwy ulic były wydyskutowane. 

 

780 

00:47:51.900 --> 00:47:55.900 

Tu Pan Radny Sołtys Roman Wilczyński podpowie 

zaraz, 

 

781 

00:47:55.900 --> 00:47:59.000 

że to było przedyskutowane (...) 

 

782 

00:47:59.000 --> 00:48:00.800 

- Panie Przewodniczący ja (...) 

- Panie rady bardzo proszę. 
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783 

00:48:00.800 --> 00:48:02.900 

- Panie Przewodniczący, Ja nie neguje kwestii kto 

głosuje, 

 

784 

00:48:02.900 --> 00:48:05.200 

natomiast propozycje składają albo mieszkańcy, 

 

785 

00:48:05.200 --> 00:48:07.400 

albo służby przy burmistrzu. 

 

786 

00:48:07.400 --> 00:48:10.100 

Dlatego po prostu my uważam, że, 

 

787 

00:48:10.100 --> 00:48:13.100 

jeżeli taką propozycję dostajemy, żebyśmy po 

prostu mieli tylko taką 

 

788 

00:48:13.100 --> 00:48:15.000 

świadomość. Ja niczego nie neguje. Dziękuję. 

 

789 

00:48:15.000 --> 00:48:18.400 

- Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem Pan Burmistrz 

Wojciech Sołtys. 

 

790 

00:48:18.400 --> 00:48:25.000 

- Panie Sebastianie, ja się z Pana 100% zgodzę. 

 

791 

00:48:25.000 --> 00:48:31.700 

Poza tym, jak gdyby, że to my mamy ten decydujący 

w cudzysłowie głos. Bo m.in. 

 

792 

00:48:32.000 --> 00:48:34.500 

dlatego ta uchwała trafiała do Państwa przed, 

 

793 

00:48:34.500 --> 00:48:36.500 

nawet nie byłem pewny, czy ona wchodzi na tą 

sesję, 

 

794 

00:48:36.500 --> 00:48:38.000 

po to, żeby m.in. 

 

795 

00:48:38.000 --> 00:48:39.800 

właśnie ustalić jaki ma być ostateczny. 

 

796 

00:48:39.800 --> 00:48:41.000 

To z resztą też wydyskutowaliśmy sobie, 

 

797 

00:48:41.000 --> 00:48:44.700 

chyba półtorej roku temu, że w ten sposób 

będziemy się zachowywać. 

 

798 

00:48:44.700 --> 00:48:48.700 

Natomiast zgadzam się, może to rodzić pewne 

problemy, 

 

799 

00:48:48.700 --> 00:48:50.300 

tak, szczególnie osobom z zewnątrz. 

 

800 

00:48:50.300 --> 00:48:55.700 

Ale przyznam się, że i nasi mieszkańcy nie często 

posługują się 

 

801 

00:48:55.700 --> 00:48:58.900 

nazwami, nie do końca mając świadomość, 

 

802 

00:48:58.900 --> 00:49:02.600 

że to nazwa, ale już inna miejscowość, tak. Nazwa 

ulicy oczywiście. 

 

803 

00:49:02.600 --> 00:49:04.000 

- Panie [niezrozumiałe], zgadzam się, 

 

804 

00:49:04.000 --> 00:49:06.900 

dlatego że ja nie chciałbym burzyć wizji, 

 

805 

00:49:06.900 --> 00:49:08.700 

którą sobie mieszkańcy wybrali. 

 

806 

00:49:08.700 --> 00:49:13.500 

Natomiast dla przykładu, ul. Dębowa jest w 

Sulechowie i teraz Dębowa 
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807 

00:49:13.500 --> 00:49:16.000 

jest w Kijach, tak, planowana. Dziękuję. 

 

808 

00:49:16.000 --> 00:49:20.100 

- Brzozowa też. Ja myślę, że sołtys Kij planuje, 

 

809 

00:49:20.100 --> 00:49:23.800 

w kontekście budowy kopalni budowę [śmiech] 

miasta drugiego w naszej 

 

810 

00:49:23.800 --> 00:49:26.100 

gminie, także. Bardzo proszę Panie sołtysie. 

 

811 

00:49:26.100 --> 00:49:29.200 

- Ale to nie ma żadnego problemu. 

 

812 

00:49:29.200 --> 00:49:34.900 

Bo, jeżeli się pisze 66-100 Kije i ul. Dębowa to 

wyskoczą Kije, 

 

813 

00:49:34.900 --> 00:49:37.000 

nie wyskoczy Sulechów i nie wyskoczą Brzezie. 

 

814 

00:49:37.600 --> 00:49:40.400 

No jak mogą wyskoczyć Brzezie, jeżeli ja wpisze Kije. 

 

815 

00:49:41.300 --> 00:49:44.900 

Chyba, że wyskoczą Kije, nie wiem tam na Śląsku, 

 

816 

00:49:44.900 --> 00:49:46.000 

no to bym się zgodził. 

 

817 

00:49:46.000 --> 00:49:48.800 

Ale nie wyskoczy nigdy nic innego, 

 

818 

00:49:48.800 --> 00:49:50.000 

jak Kije. 

 

819 

00:49:50.000 --> 00:49:52.600 

No, a po samym kodzie to nikt nie będzie jeździł 

szukać, 

 

820 

00:49:52.600 --> 00:49:57.600 

bo w Sulechowie, cała gmina chyba ma 66-100 kod, 

na ten. 

 

821 

00:49:57.600 --> 00:50:00.300 

Także nie ma tutaj najmniejszego problemu, 

 

822 

00:50:00.300 --> 00:50:02.100 

czy te ulice będą dziesięć razy się powtarzać. 

 

823 

00:50:02.100 --> 00:50:03.700 

Jeżeli jest dokładnie wpisany adres, 

 

824 

00:50:03.700 --> 00:50:05.300 

to dokładnie jest nawigacja zaprowadzi. 

 

825 

00:50:05.300 --> 00:50:08.700 

Dziękuję. 

 

826 

00:50:08.700 --> 00:50:10.900 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

827 

00:50:12.400 --> 00:50:14.900 

Przechodzimy do głosowania. 

 

828 

00:50:14.900 --> 00:50:17.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

829 

00:50:17.100 --> 00:50:21.100 

Druk nr 645 w sprawie nadania nazw ulic 

położonych w obrębie Kije. 

 

830 

00:50:27.600 --> 00:50:30.000 

Bardzo proszę Panie Przemku, Panie Piotrze, 

 

831 

00:50:30.000 --> 00:50:33.500 

głosujemy. 
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832 

00:50:33.500 --> 00:50:36.400 

Panie Piotrze, Panie Przemku. 

 

833 

00:50:36.400 --> 00:50:38.000 

Za 19 radnych. 

 

834 

00:50:38.000 --> 00:50:40.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

835 

00:50:40.800 --> 00:50:42.700 

Przechodzimy do kolejnej uchwały. 

 

836 

00:50:42.700 --> 00:50:49.200 

Druk nr 646 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

burmistrza Sulechowa 

 

837 

00:50:49.200 --> 00:50:51.900 

w związku z niewykonywaniem czynności 

nakazanych prawem. 

 

838 

00:50:51.900 --> 00:50:55.400 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

839 

00:50:55.400 --> 00:50:57.300 

w tym punkcie. I mamy zgłoszenia. 

 

840 

00:50:57.300 --> 00:50:58.800 

Bardzo proszę Pan Radny Roman Rakowski. 

 

841 

00:50:58.800 --> 00:51:02.000 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

842 

00:51:02.000 --> 00:51:04.600 

ja mam pytanie tutaj do Pani mecenas. 

 

843 

00:51:04.600 --> 00:51:08.900 

A mianowicie otrzymujemy nie konkretnie do tej 

skargi, 

 

844 

00:51:08.900 --> 00:51:14.900 

ale otrzymujemy materiały jako radni skargę na 

burmistrza, 

 

845 

00:51:14.900 --> 00:51:18.400 

na dyrektora i tak dalej, na jakieś osoby funkcyjne. 

 

846 

00:51:18.400 --> 00:51:26.200 

I my otrzymujemy ten materiał, gdzie jest zamazany 

podmiot skarżący. 

 

847 

00:51:26.200 --> 00:51:30.300 

My jako radni, zresztą dzisiaj tutaj mam takie 

oświadczenie 

 

848 

00:51:30.300 --> 00:51:34.300 

o zachowaniu poufności, my jako radni jesteśmy 

zobowiązani 

 

849 

00:51:34.300 --> 00:51:37.500 

do trzymania, utrzymania tajemnicy. 

 

850 

00:51:37.500 --> 00:51:43.800 

I moim zdaniem, radny jak otrzymuje taką skargę i 

ma określony 

 

851 

00:51:43.800 --> 00:51:48.200 

podmiot, to inaczej też patrzy na tą sprawę. 

 

852 

00:51:48.200 --> 00:51:54.000 

Bo może się zdarzyć, może, że ta osoba skarżąca 

wykorzystuje 

 

853 

00:51:54.000 --> 00:51:55.700 

na przykład swoje stanowisko jakieś służbowy. 

 

854 

00:51:55.700 --> 00:52:00.100 

Ja nie wiem kto to jest, bo mogą być takie sytuacje. 

 

855 

00:52:00.100 --> 00:52:02.200 

Jeżeli my jesteśmy zobowiązani do, 
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856 

00:52:02.200 --> 00:52:05.700 

tak jak jest to napisane, nie ujawniać informacji, 

 

857 

00:52:05.700 --> 00:52:09.400 

nie udostępniać osobom nieuprawnionym, dalej 

przetwarzać danych, 

 

858 

00:52:09.400 --> 00:52:13.900 

to, czy my nie powinniśmy, czy nie moglibyśmy 

otrzymywać pełnej 

 

859 

00:52:13.900 --> 00:52:15.100 

skargi ze wszystkimi danymi. 

 

860 

00:52:17.200 --> 00:52:19.000 

- Dziękuję. 

 

861 

00:52:19.000 --> 00:52:21.200 

Mamy więcej zgłoszeń, ale chyba możemy od razu, 

 

862 

00:52:21.200 --> 00:52:22.400 

czy, Pani mecenas? 

 

863 

00:52:22.400 --> 00:52:23.700 

Jak chcemy. 

 

864 

00:52:23.700 --> 00:52:25.600 

Dobra. Bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus. 

 

865 

00:52:30.700 --> 00:52:31.900 

- O chyba, tak. 

 

866 

00:52:31.900 --> 00:52:33.200 

Dziękuję bardzo. 

 

867 

00:52:33.200 --> 00:52:34.800 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

868 

00:52:34.800 --> 00:52:38.800 

Wysoka Rado, Szanowni Goście, ładnie szło, 

 

869 

00:52:38.800 --> 00:52:42.200 

aż się zatrzymaliśmy troszeczkę, bo za szybko byśmy 

 

870 

00:52:42.200 --> 00:52:47.200 

skończyli. [śmiech] W pierwszej kolejności chciałem 

powiedzieć, 

 

871 

00:52:47.200 --> 00:52:52.400 

że, podziękować Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 

872 

00:52:52.400 --> 00:52:56.800 

mieli trzy poważne sprawy, bardzo ładnie to opisali. 

 

873 

00:52:56.800 --> 00:53:01.600 

Co do następnych tych spraw, rozpatrzenia skargi, 

 

874 

00:53:01.600 --> 00:53:04.700 

w zasadzie nie mam tam jakiś tam wątpliwości. 

 

875 

00:53:04.700 --> 00:53:11.100 

Natomiast do tej mam pytania, które tutaj są 

rozpatrzone, 

 

876 

00:53:11.100 --> 00:53:13.800 

ponieważ jest to taka sprawa specyficzna. 

 

877 

00:53:13.800 --> 00:53:20.500 

Specyficzna pod względem przekazywania danych 

dla całego środowiska, 

 

878 

00:53:20.500 --> 00:53:23.100 

no w ogóle dla wszystkich ludzi, 

 

879 

00:53:23.100 --> 00:53:25.000 

nie tylko niekoniecznie dla naszych mieszkańców. 

 

880 

00:53:25.000 --> 00:53:28.400 

W związku z tym chciałbym wyjaśnić niektóre 

sprawy. 
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881 

00:53:28.400 --> 00:53:35.200 

Ale jeszcze przed tym chciałem jakby to 

wyprostować sprawę protokołu 

 

882 

00:53:35.200 --> 00:53:38.200 

z przeprowadzonych komisji. 

 

883 

00:53:38.200 --> 00:53:42.600 

No, niestety statut dokładnie stanowi, 

 

884 

00:53:42.600 --> 00:53:47.000 

§97 statutu stanowi, nie wiem czemu Pani mecenas 

nie przyuważyła to, 

 

885 

00:53:47.000 --> 00:53:51.400 

jak była odpowiedź, że protokół sporządza się w 

ciągu 7 dni 

 

886 

00:53:51.400 --> 00:53:54.100 

od zakończenia kontroli. 

 

887 

00:53:54.100 --> 00:53:59.000 

I później tam jest termin na to, 

 

888 

00:53:59.000 --> 00:54:03.200 

żeby złożyli podpisy, i na pierwszej sesji się 

przekłada to dla 

 

889 

00:54:03.200 --> 00:54:05.300 

szanownej rady. 

 

890 

00:54:05.300 --> 00:54:09.000 

Dlatego, no tylko chciałem wyprostować, 

 

891 

00:54:09.000 --> 00:54:10.900 

że w statucie jest określony ten termin. 

 

892 

00:54:11.800 --> 00:54:16.300 

Druga sprawa, chciałem się odnieść do przedmówcy 

mojego. 

 

893 

00:54:16.300 --> 00:54:19.900 

No, tutaj nie wiem co Pani mecenas odpowie, 

 

894 

00:54:19.900 --> 00:54:21.400 

ale tu jest, sprawa jest oczywista. 

 

895 

00:54:21.400 --> 00:54:25.600 

Z ustawy wynika możliwość przetwarzania danych 

osobowych 

 

896 

00:54:25.600 --> 00:54:27.100 

i przekazywania ich radnym. 

 

897 

00:54:27.100 --> 00:54:29.900 

W związku z tym radny, jeżeli skierowane pismo do 

radnego, 

 

898 

00:54:29.900 --> 00:54:32.100 

moim zdaniem powinien mieć wszystkie dane, 

 

899 

00:54:32.100 --> 00:54:33.300 

łącznie z nazwiskiem i imieniem. 

 

900 

00:54:33.300 --> 00:54:35.700 

Jeżeli coś jest przetwarzane z ustawy, 

 

901 

00:54:35.700 --> 00:54:40.200 

nie wymaga dodatkowych zapewnień, czy jakiś 

pism, 

 

902 

00:54:40.200 --> 00:54:42.200 

oświadczeń, to wynika z ustawy. 

 

903 

00:54:42.200 --> 00:54:44.600 

Tak jak było na przykład przy spisie powszechnym, 

 

904 

00:54:44.600 --> 00:54:48.900 

gdzie ustawa narzuciła nam konieczność 

przekazywania numeru PESEL, 
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905 

00:54:48.900 --> 00:54:54.100 

do, które nie wynika jakby bezpośrednio, 

 

906 

00:54:54.100 --> 00:54:58.300 

chociaż numer PESEL nie jest jakąś tam szczególną 

daną, 

 

907 

00:54:58.300 --> 00:55:01.500 

ale musieliśmy z ustawy to przekazywać. 

 

908 

00:55:01.500 --> 00:55:04.600 

Także tutaj chyba nie ma wątpliwości, żeby radnym, 

 

909 

00:55:05.100 --> 00:55:08.100 

nie mówię ogółu w protokóle rady, 

 

910 

00:55:08.100 --> 00:55:09.600 

gdzie wszyscy mają dostęp, ale, 

 

911 

00:55:09.600 --> 00:55:13.200 

jeżeli jest tylko do radnego konkretnego to radny 

ma prawo wglądu. 

 

912 

00:55:13.200 --> 00:55:15.500 

Zresztą do wszystkich tu osób, na przy, 

 

913 

00:55:15.500 --> 00:55:19.700 

wszystkich danych i również do skarg. 

 

914 

00:55:19.700 --> 00:55:21.400 

Teraz co do samego tego protokołu. 

 

915 

00:55:21.400 --> 00:55:23.700 

No, w tym protokóle jest dość dużo opisane. 

 

916 

00:55:23.700 --> 00:55:29.000 

Mam uwagę co do tego protokołu, że opis tego 

protokołu, 

 

917 

00:55:29.000 --> 00:55:32.800 

to tak na przyszłość, no jest taki ogólny opis skargi, 

 

918 

00:55:32.800 --> 00:55:37.200 

wszystko wyszczególnione, ale nie jest to 

przedstawione odniesienie 

 

919 

00:55:37.200 --> 00:55:40.800 

się do poszczególnych skarg. 

 

920 

00:55:40.800 --> 00:55:43.100 

Bo tam jest kilka tych skarg w poszczególnych 

punktach. 

 

921 

00:55:43.100 --> 00:55:48.700 

No zostało to jakby naprawione w cudzysłowie już 

w projekcie uchwały, 

 

922 

00:55:48.700 --> 00:55:52.700 

gdzie w uzasadnieniu jest odniesienie do 

poszczególnych punktów. 

 

923 

00:55:52.700 --> 00:55:55.200 

I tak chyba komisja powinna to robić. 

 

924 

00:55:55.200 --> 00:55:58.600 

Aczkolwiek nie chcę zarzucać tu komisji złej pracy, 

 

925 

00:55:58.600 --> 00:55:59.700 

bo zrobili bardzo dobrą pracę. 

 

926 

00:55:59.700 --> 00:56:03.200 

Ale mam wątpliwości co do tego. 

 

927 

00:56:03.200 --> 00:56:17.000 

Po pierwsze, skarżąca przytoczyła jeden wyrok 

Wojewódzkiego Sądu 

 

928 

00:56:17.000 --> 00:56:20.500 

Administracyjnego wskazujący na to, 

 

929 

00:56:20.500 --> 00:56:21.600 
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że ona ma rację. 

 

930 

00:56:21.600 --> 00:56:25.600 

Komisja przytoczyła ileś tam, nie wszystkie 

oczywiście, 

 

931 

00:56:25.600 --> 00:56:29.500 

wyroków sądów administracyjnych, że ona nie ma 

racji. 

 

932 

00:56:29.500 --> 00:56:32.300 

I to jest jakby jeden z koronnych argumentów, 

 

933 

00:56:32.300 --> 00:56:34.500 

z którym się nie zgadzam całkowicie. 

 

934 

00:56:34.500 --> 00:56:38.800 

Mogę przytoczyć wiele przykładów, że Wojewódzki 

Sąd Administracyjny 

 

935 

00:56:38.800 --> 00:56:43.600 

mylą się, ale taki dobitny powiem przykład, 

 

936 

00:56:43.600 --> 00:56:45.800 

jest na przykład ze wspólnotami mieszkaniowymi, 

 

937 

00:56:45.800 --> 00:56:51.600 

gdzie od ustawy, od 94 roku wszystkie sądy 

administracyjne, 

 

938 

00:56:51.600 --> 00:56:57.200 

wojewódzkie uznawały, że wspólnoty mieszkaniowe 

nie mogą nabywać praw 

 

939 

00:56:57.200 --> 00:57:00.500 

do majątku żadnego. 

 

940 

00:57:00.500 --> 00:57:02.100 

To wszystkie, tak jak tutaj. 

 

941 

00:57:02.100 --> 00:57:07.300 

Jeden wyrok najwyższego sądu administracyjnego 

zmienił całkowicie prawo. 

 

942 

00:57:07.300 --> 00:57:08.700 

Mogą nabywać. 

 

943 

00:57:08.700 --> 00:57:13.300 

A w uzasadnieniu nie przytoczono żadnego wyroku 

Najwyższego Sądu 

 

944 

00:57:13.300 --> 00:57:15.100 

Administracyjnego. 

 

945 

00:57:15.100 --> 00:57:16.400 

Pytanie moje, mam dwa do tego. 

 

946 

00:57:16.400 --> 00:57:19.800 

Po pierwsze, czy były jakieś wyrok Najwyższego 

Sądu Administracyjnego 

 

947 

00:57:19.800 --> 00:57:22.900 

w tej sprawie wskazujący, że skarżąca nie ma racji? 

 

948 

00:57:22.900 --> 00:57:25.300 

Bo to by rozwiązywało mój problem. 

 

949 

00:57:25.300 --> 00:57:32.200 

I drugie, czy komisja szczegółowo w takim 

przypadku rozpatrzyła 

 

950 

00:57:32.200 --> 00:57:38.000 

uzasadnienie do tego wyroku, który przestawiła 

skarżąca w porównaniu 

 

951 

00:57:38.000 --> 00:57:41.100 

do dwóch, trzech wyroków o podobnych sprawach? 

 

952 

00:57:41.100 --> 00:57:44.200 

No bliźniaczo podobnych, bo jak wiemy te sprawy, 

 

953 

00:57:44.200 --> 00:57:46.800 
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które są rozpatrywane nieraz się wydają takie same, 

 

954 

00:57:46.800 --> 00:57:48.600 

a w szczegółach się różnią. 

 

955 

00:57:48.600 --> 00:57:50.400 

I z tych szczegółów wynikach wyrok. 

 

956 

00:57:50.400 --> 00:57:54.600 

Czy zajęła się tym tematem, czy tylko przyjęła 

powiedzmy, 

 

957 

00:57:54.600 --> 00:57:59.900 

że prawnie przedstawiono komisji tak i tak, 

 

958 

00:57:59.900 --> 00:58:04.400 

taki wyrok. Tamte wyroki i sprawy uznała za to, 

 

959 

00:58:04.400 --> 00:58:07.400 

za warunek do odrzucenia skargi. 

 

960 

00:58:07.400 --> 00:58:11.000 

Czyli to jest w zakresie tych wyroków, 

 

961 

00:58:11.000 --> 00:58:12.300 

które zostały przedstawione. 

 

962 

00:58:12.300 --> 00:58:16.700 

Druga sprawa, no tutaj też mam wątpliwości, 

 

963 

00:58:16.700 --> 00:58:20.400 

przed chwilą żeśmy rozmawiali o tym RODO. 

 

964 

00:58:21.700 --> 00:58:26.700 

I też mi, nie wiem, tu może bym trochu wiedzy 

pozyskał, 

 

965 

00:58:26.700 --> 00:58:30.400 

aczkolwiek też pełnię funkcję inspektora ochrony 

danych, 

 

966 

00:58:30.400 --> 00:58:33.500 

czyli jakąś tam minimalną wiedzę mam w tym 

zakresie, 

 

967 

00:58:33.500 --> 00:58:35.200 

muszę powiedzieć. 

 

968 

00:58:35.200 --> 00:58:39.700 

I nie zgadzam się z interpretacją, całkowicie się nie 

zgadzam, 

 

969 

00:58:39.700 --> 00:58:45.700 

że polskie przepisy są ponad przepisami unijnymi. 

 

970 

00:58:45.700 --> 00:58:48.800 

Chyba, że można to traktować wybiórczo. 

 

971 

00:58:48.800 --> 00:58:51.300 

Znowu podam przykład, żeby było dla jasności. 

 

972 

00:58:51.300 --> 00:58:54.800 

Wszyscy znamy ustawę, tzw. 

 

973 

00:58:55.100 --> 00:58:58.800 

RODO Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego 

w sprawie ochrony osób 

 

974 

00:58:58.800 --> 00:59:00.400 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych. 

 

975 

00:59:00.400 --> 00:59:02.400 

Bo to każdy tutaj ma do czynienia z tym. 

 

976 

00:59:02.400 --> 00:59:04.900 

Praktycznie, jeżeli pracuje, to na co dzień. 

 

977 

00:59:04.900 --> 00:59:11.600 

I mamy ustawę z 18, 2018, ustawę o ochronie 

danych osobowych. 
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978 

00:59:11.600 --> 00:59:17.800 

I tak na marginesie powiem o monitoringu w 

zakładzie pracy. 

 

979 

00:59:17.800 --> 00:59:21.100 

Mamy również ustawę kodeks pracy. 

 

980 

00:59:21.700 --> 00:59:23.700 

Też mówi o monitoringu. 

 

981 

00:59:23.700 --> 00:59:24.900 

No i proszę Państwa, co stosujemy. 

 

982 

00:59:25.400 --> 00:59:30.900 

Mimo, że mamy ustawy o ochronie danych 

osobowych stosujemy RODO. 

 

983 

00:59:30.900 --> 00:59:32.800 

Za każdym razem stosujemy RODO, 

 

984 

00:59:32.800 --> 00:59:38.100 

nawet jak trochu by te dane, ta ustawa o ochronie 

nie zgadzała się. 

 

985 

00:59:38.100 --> 00:59:42.200 

Chociaż tutaj dla jasności, one są trochu rozbieżne. 

 

986 

00:59:42.200 --> 00:59:43.900 

Co innego mówi ustawa o ochronie danych 

osobowych, 

 

987 

00:59:43.900 --> 00:59:45.300 

a w szczegółach mówi RODO. 

 

988 

00:59:45.300 --> 00:59:47.500 

Ale chciałem do tego jeszcze nawiązać, 

 

989 

00:59:47.500 --> 00:59:51.600 

że mamy Europejską Radę Ochrony Danych. 

 

990 

00:59:51.600 --> 00:59:54.500 

I ona wydała wytyczne w zakresie monitoringu. 

 

991 

00:59:54.500 --> 00:59:55.900 

Tylko wytyczne. 

 

992 

00:59:56.400 --> 00:59:59.000 

Nie jakieś tam prawo wydała, wytyczne, 

 

993 

00:59:59.000 --> 01:00:00.100 

jak należy stosować monitoring. 

 

994 

01:00:00.100 --> 01:00:04.300 

I proszę Państwa te wytyczne są obowiązującym 

prawem w Polsce. 

 

995 

01:00:05.000 --> 01:00:08.400 

Wytyczne do tego Europejskiej Rady Ochrony 

Danych. 

 

996 

01:00:08.400 --> 01:00:13.200 

Nie, to, co stanowi u nas kodeks pracy, 

 

997 

01:00:13.200 --> 01:00:15.300 

chociaż kodeks pracy daleko nie wychodzi poza to, 

 

998 

01:00:15.300 --> 01:00:18.200 

ale te wytyczne są podstawą prawną. 

 

999 

01:00:18.200 --> 01:00:20.200 

Natomiast my w uzasadnieniu mówimy, 

 

1000 

01:00:20.300 --> 01:00:27.800 

że nie, że to co jest przedstawione w naszej 

ustawie, 

 

1001 

01:00:27.800 --> 01:00:33.900 

czyli naszej ustawie jest ważniejsze od dyrektywy 

INSPIRE, 

 

1002 

01:00:33.900 --> 01:00:37.500 
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która określa podstawowe zasady funkcjonowania 

infrastruktury. 

 

1003 

01:00:37.500 --> 01:00:46.100 

Chcę powiedzieć, że zapisy, a, 

 

1004 

01:00:46.100 --> 01:00:48.800 

dobrze, bo, żebym się nie pogubił {śmiech]. 

 

1005 

01:00:48.800 --> 01:00:55.400 

Przytoczono w tym uzasadnieniu, to co minister 

tam sobie jakąś opinię 

 

1006 

01:00:55.400 --> 01:00:58.200 

dał w tej sprawie, jak należy stosować zasady. 

 

1007 

01:00:58.200 --> 01:01:02.100 

No wiemy, że opinie ministerstwa jest tylko opinią 

ministerstwa, 

 

1008 

01:01:02.100 --> 01:01:03.600 

nie jest to jakieś prawo. 

 

1009 

01:01:03.600 --> 01:01:07.300 

Ja w wiadomej sprawie na początku tej kadencji, 

 

1010 

01:01:07.300 --> 01:01:10.900 

o tej sprawie nie będę mówił o co chodziło, 

 

1011 

01:01:10.900 --> 01:01:12.900 

ale mam dwie opinie ministerstwa. 

 

1012 

01:01:12.900 --> 01:01:15.300 

Jedną opinie Ministerstwa Finansów, 

 

1013 

01:01:15.300 --> 01:01:17.600 

drugą Ministra Oświaty. 

 

1014 

01:01:17.600 --> 01:01:21.600 

Dwie skrajne opinie, całkowicie się różniące. 

 

1015 

01:01:21.600 --> 01:01:25.500 

Także nie przywiązywałbym do tego wagi takiej na 

100%, 

 

1016 

01:01:25.800 --> 01:01:27.800 

aczkolwiek pod uwagę można wziąć. 

 

1017 

01:01:27.800 --> 01:01:33.100 

I ta dyrektywa, która została tutaj przytoczona, 

 

1018 

01:01:33.100 --> 01:01:38.500 

przez osobę skarżącą, określa podstawowe zasady 

funkcjonowania 

 

1019 

01:01:38.500 --> 01:01:43.700 

infrastruktury w zakresie zbiorów danych 

przestrzennych 

 

1020 

01:01:44.300 --> 01:01:47.700 

i innych [niezrozumiałe] związanych. 

 

1021 

01:01:47.700 --> 01:01:49.900 

My wybraliśmy tylko w uzasadnieniu zdanie z tego 

ministerstwa, 

 

1022 

01:01:49.900 --> 01:01:54.000 

które nam pasuje do obrony naszej tezy, 

 

1023 

01:01:54.000 --> 01:01:55.800 

że skarga jest niezasadna. 

 

1024 

01:01:56.300 --> 01:01:59.700 

Ale pozostałych zapisów już żeśmy nie załączyli, 

 

1025 

01:01:59.700 --> 01:02:01.600 

które nie pasują do tej tezy. 

 

1026 

01:02:08.600 --> 01:02:13.700 

Zapisy tej dyrektywy INSPIRE do polskiego systemu 

prawnego przyniosła 
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1027 

01:02:13.700 --> 01:02:17.900 

ustawa o infrastrukturze informacji przestrzennej. 

 

1028 

01:02:17.900 --> 01:02:24.800 

Jest to tylko, jakby nie powstała nowa ustawa o 

infrastrukturze 

 

1029 

01:02:25.100 --> 01:02:30.200 

informacji przestrzennej, tylko przełożono na język 

polski, 

 

1030 

01:02:30.200 --> 01:02:31.400 

można to tak powiedzieć w cudzysłowie, 

 

1031 

01:02:31.400 --> 01:02:33.400 

bo oczywiście nie jest to słowo w słowo, 

 

1032 

01:02:33.400 --> 01:02:35.800 

tylko przełożono na nasze warunki, 

 

1033 

01:02:35.800 --> 01:02:38.800 

z tej ustawy dyrektywy INSPIRE. 

 

1034 

01:02:38.800 --> 01:02:43.300 

Czyli dokładnie ta ustawa, te rozporządzenie miało 

odzwierciedlać tą 

 

1035 

01:02:43.300 --> 01:02:50.300 

dyrektywę. Że źle to zrobiono, to moim zdaniem 

obowiązuje dyrektywa INSPIRE. 

 

1036 

01:02:50.300 --> 01:02:51.400 

Bezwzględnie ono obowiązuje. 

 

1037 

01:02:51.400 --> 01:02:54.200 

I nie zgadzam się z tym uzasadnieniem, które tutaj 

dano nam, 

 

1038 

01:02:54.200 --> 01:02:57.400 

jeżeli chodzi o tą komisję w tym zakresie. 

 

1039 

01:02:57.400 --> 01:03:02.100 

Zdecydowanie, jeżeli nie jest to nowa ustawa, 

 

1040 

01:03:02.100 --> 01:03:04.800 

a jest tylko przełożenie pod względem dyrektyw, 

 

1041 

01:03:04.800 --> 01:03:09.900 

czy rozporządzeń, unii, parlamentu, na przykład Unii 

Europejskiej, 

 

1042 

01:03:09.900 --> 01:03:15.000 

czy innych tutaj organów Unii Europejskiej, 

 

1043 

01:03:15.000 --> 01:03:17.600 

no to w zasadzie należy traktować to, 

 

1044 

01:03:17.600 --> 01:03:22.900 

że tamta jest obowiązująca albo również 

obowiązująca, 

 

1045 

01:03:22.900 --> 01:03:24.500 

że nie można jej pominąć całkowicie. 

 

1046 

01:03:24.500 --> 01:03:28.800 

To, że zrobiliśmy przetarg i tam firma jakaś wygrała, 

 

1047 

01:03:28.800 --> 01:03:30.600 

i czy stosuje się do tego, czy nie, 

 

1048 

01:03:30.600 --> 01:03:34.400 

no to jest kwestia wyegzekwowania tego, 

 

1049 

01:03:34.400 --> 01:03:37.800 

który jest, żeby zrobiła tak jak potrzeba. 

 

1050 

01:03:39.200 --> 01:03:45.500 

Mam tutaj przy okazji, mam, wyszło jakby na jaw 

troszeczku to, 

 

1051 

01:03:45.500 --> 01:03:53.900 
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że, no jest te utrudnienie w dostępie informacji. 

 

1052 

01:03:57.000 --> 01:04:02.100 

Jest, no ustawa mówi, że, ustawa mówi w ten 

sposób, 

 

1053 

01:04:02.100 --> 01:04:03.500 

rozporządzenie mówi w ten sposób, 

 

1054 

01:04:03.500 --> 01:04:08.900 

że usługi, o których teraz mówimy są powszechnie 

dostępne za pomocą 

 

1055 

01:04:08.900 --> 01:04:10.400 

środków komunikacji. 

 

1056 

01:04:10.400 --> 01:04:12.500 

Powszechnie dostępne. 

 

1057 

01:04:14.200 --> 01:04:17.100 

Powtórzę, powszechnie dostępne, a nie ukryte, 

 

1058 

01:04:17.100 --> 01:04:20.700 

jeżeli nie ma tego na BIP-ie, nie ma odnośnika na 

BIP-ie. 

 

1059 

01:04:20.700 --> 01:04:25.300 

Nie mówię tutaj o systemie informacji 

przestrzennej, 

 

1060 

01:04:25.300 --> 01:04:29.000 

co też mi je znalazł, ale kiedyś u Pana kierownika, 

 

1061 

01:04:29.000 --> 01:04:32.400 

Pana Stachowiaka byłem, pokazał mi to i korzystam 

z tego systemu 

 

1062 

01:04:32.400 --> 01:04:33.800 

informacji przestrzennej. 

 

1063 

01:04:33.800 --> 01:04:36.000 

Wczoraj Pan zastępca burmistrza mi też pokazał. 

 

1064 

01:04:36.000 --> 01:04:37.800 

Jest to fajny system, działa to, 

 

1065 

01:04:37.800 --> 01:04:39.900 

i to jest okej. 

 

1066 

01:04:39.900 --> 01:04:44.900 

Ale mówię, że w uzasadnieniu podano taką stronę, 

 

1067 

01:04:46.500 --> 01:04:50.000 

integracja.gugik. 

 

1068 

01:04:50.000 --> 01:04:53.900 

To nie jest ta strona, gdzie jest tam system 

informacji 

 

1069 

01:04:53.900 --> 01:04:55.700 

przestrzennej. 

 

1070 

01:04:55.700 --> 01:04:59.700 

Zresztą tam na tej stronie główny, bo to jest 

bardziej rozszerzone 

 

1071 

01:04:59.700 --> 01:05:02.600 

dojścia do tego, nigdy bym nie znalazł tego, 

 

1072 

01:05:02.600 --> 01:05:06.100 

że ta, i on, i ta osoba skarżąca właśnie to wnosi, 

 

1073 

01:05:06.100 --> 01:05:09.200 

że to jest taki, że to nie jest specjalnie powszechno 

dostępny. 

 

1074 

01:05:09.200 --> 01:05:13.000 

Ja przy tej stronie, powiem szczerze się poddałem. 

 

1075 

01:05:13.700 --> 01:05:16.600 

Poddałem się pod wieczór, w niedzielę się 

poddałem, 
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1076 

01:05:16.600 --> 01:05:19.100 

nie doszłem do tego co mógłbym otrzymać, 

 

1077 

01:05:19.100 --> 01:05:20.800 

co powinienem otrzymać. 

 

1078 

01:05:20.800 --> 01:05:26.400 

Natomiast ta, z początku myślałem, że ta strona, 

 

1079 

01:05:26.400 --> 01:05:29.000 

to jest jakby ministerialna, czy rządowa, 

 

1080 

01:05:29.000 --> 01:05:30.500 

obligatoryjna. 

 

1081 

01:05:30.500 --> 01:05:33.100 

Ale wchodzę na plany przestrzennego 

zagospodarowania, 

 

1082 

01:05:33.100 --> 01:05:36.600 

na tamtej stronie, bo tam jest kilka takich 

podpunktów, 

 

1083 

01:05:36.600 --> 01:05:40.400 

które są, no i jest rozwinięcie gmin. 

 

1084 

01:05:40.400 --> 01:05:41.700 

Tych gmin może jeść z 10%. 

 

1085 

01:05:42.000 --> 01:05:43.400 

Sulechowa tam nie ma. 

 

1086 

01:05:43.400 --> 01:05:46.200 

Sulechów jest właśnie w tym drugim systemie, 

 

1087 

01:05:46.200 --> 01:05:48.400 

który jest. Ale jak mamy w tym systemie to, 

 

1088 

01:05:48.400 --> 01:05:51.100 

te wektorowe do [niezrozumiałe]. 

 

1089 

01:05:51.100 --> 01:05:52.800 

Dlaczego nie mamy w tym systemie, nie wiem. 

 

1090 

01:05:52.800 --> 01:05:57.600 

Jest to takie moim zdaniem dość wątpliwe, 

 

1091 

01:05:57.600 --> 01:06:00.800 

czy należy uznać to za powszechnie dostępne. 

 

1092 

01:06:00.800 --> 01:06:04.000 

Ja nie mówię tutaj o pracownikach który to 

wykonują, 

 

1093 

01:06:04.000 --> 01:06:05.400 

wnoszą i tak dalej. 

 

1094 

01:06:05.400 --> 01:06:08.000 

Tylko mówię o przyjęciu pewnej polityki, 

 

1095 

01:06:08.000 --> 01:06:13.000 

która jest tych ewidencja zbiorów i usług danych 

przestrzennych, 

 

1096 

01:06:13.700 --> 01:06:15.000 

które są. 

 

1097 

01:06:15.000 --> 01:06:20.600 

W związku z tym, no ja się wstrzymam tutaj od 

akurat głosowania. 

 

1098 

01:06:20.600 --> 01:06:23.200 

Ale to co powiedziałem, no chciałbym, 

 

1099 

01:06:23.200 --> 01:06:29.100 

żeby było w jakiś sposób, no przemyślane przy tych 

sprawach dostępu, 

 

1100 

01:06:29.100 --> 01:06:30.900 

które można otrzymać. 
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1101 

01:06:30.900 --> 01:06:33.600 

A jeżeli chodzi o te pierwsze pytania, 

 

1102 

01:06:33.600 --> 01:06:37.600 

a nawet z ciekawości chciałbym wiedzieć o tych 

wyrokach sądu. 

 

1103 

01:06:37.600 --> 01:06:39.800 

Czy to było [niezrozumiałe], o tym, 

 

1104 

01:06:39.800 --> 01:06:43.000 

czy rzeczywiście prawo polskie jest nad prawem 

europejskim, 

 

1105 

01:06:43.000 --> 01:06:45.600 

w takich przypadkach, że było jasne, 

 

1106 

01:06:45.600 --> 01:06:50.900 

w takich przypadkach, gdzie dane rozporządzenie 

jest przekładane 

 

1107 

01:06:50.900 --> 01:06:52.100 

wprost na prawo polskie. 

 

1108 

01:06:52.100 --> 01:06:55.400 

Czy to jednak ma [niezrozumiałe], czy to jest 

wybiórczo. 

 

1109 

01:06:55.400 --> 01:06:57.700 

Przyrodo, nie jest wybiórczo. 

 

1110 

01:06:57.700 --> 01:07:00.000 

Tam stosujemy prawo europejskie. 

 

1111 

01:07:00.000 --> 01:07:04.500 

Ale może przy innych prawach należy to stosować 

wybiórczo. Dziękuję. 

 

1112 

01:07:04.500 --> 01:07:09.800 

- Dziękuję. 

 

1113 

01:07:09.800 --> 01:07:11.200 

Bardzo proszę Pan Burmistrz Wojciech Sołtys. 

 

1114 

01:07:11.200 --> 01:07:14.500 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

1115 

01:07:14.500 --> 01:07:15.800 

przyznam się szczerze Panie Janie, 

 

1116 

01:07:15.800 --> 01:07:19.300 

że to co miałem powiedzieć na początku już w 

kontekście Pana długiej 

 

1117 

01:07:19.300 --> 01:07:20.500 

wypowiedzi mi umknęło. 

 

1118 

01:07:20.500 --> 01:07:25.400 

Ale na szczęście w ostatnim, właściwie ostatnich 

dwóch akapitach, 

 

1119 

01:07:25.400 --> 01:07:29.700 

jeśli tak mogę ująć odniósł się Pan do tego 

merytorycznie i ja się 

 

1120 

01:07:29.700 --> 01:07:32.100 

do tej części chciałem odnieść, przypomniałem 

sobie mówiąc wprost. 

 

1121 

01:07:32.100 --> 01:07:37.400 

Wydaje mi się, że tu trzeba sobie zadać jedno 

pytanie, 

 

1122 

01:07:37.400 --> 01:07:42.500 

tak. Bo tu właściwie też może osoby słuchające nas 

z boku, 

 

1123 

01:07:42.500 --> 01:07:45.900 

też nie do końca wiedzą o co chodzi. 

 

1124 

01:07:45.900 --> 01:07:47.000 
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Bo już tu o monitoringu m.in. 

 

1125 

01:07:47.200 --> 01:07:48.400 

powiedzieliśmy i wielu innych rzeczach. 

 

1126 

01:07:48.400 --> 01:07:52.200 

Chodzi o dokumenty związane z ładem 

przestrzennym, 

 

1127 

01:07:52.200 --> 01:07:55.900 

które powinniśmy publikować, udostępniać na 

zewnątrz. 

 

1128 

01:07:55.900 --> 01:07:59.300 

W swojej wypowiedzi na końcówce odniósł się Pan 

do tego, 

 

1129 

01:07:59.300 --> 01:08:00.600 

o czym też to chyba żadna tajemnica, 

 

1130 

01:08:00.600 --> 01:08:04.200 

rozmawialiśmy wczoraj podczas spotkania z 

radnymi, 

 

1131 

01:08:04.200 --> 01:08:07.100 

reprezentantami poszczególnych klubów. 

 

1132 

01:08:08.800 --> 01:08:11.300 

Te dane są dostępne w różnej formie. 

 

1133 

01:08:11.300 --> 01:08:17.600 

Natomiast w mojej ocenie nadal clou zarzutu 

skarżącej, 

 

1134 

01:08:17.600 --> 01:08:19.800 

nawiasem mówiąc, prowadzącej działalność w tym 

zakresie, 

 

1135 

01:08:19.800 --> 01:08:24.300 

jest następujący, że nie udostępniamy tych danych. 

 

1136 

01:08:24.300 --> 01:08:28.000 

No to Szanowni Państwo, my je udostępniamy i 

robimy to dwutorowo. 

 

1137 

01:08:28.000 --> 01:08:30.300 

Jak sam Pan zauważył są też dane wektorowe. 

 

1138 

01:08:30.300 --> 01:08:34.300 

Dane wektorowe, to też trochę odnosząc się, 

 

1139 

01:08:34.300 --> 01:08:36.900 

przepraszam do Pana wczorajszej wypowiedzi, 

 

1140 

01:08:36.900 --> 01:08:39.900 

Ja nadal uważam, że dane wektorowe to nie są 

absolutnie dane, 

 

1141 

01:08:39.900 --> 01:08:43.500 

które interesują jakiegokolwiek mieszkańca Gminy 

Sulechów prywatnie. 

 

1142 

01:08:43.500 --> 01:08:47.200 

To są dane, które mogą interesować podmioty 

gospodarcze, 

 

1143 

01:08:47.200 --> 01:08:50.400 

podmioty zawodowo zajmujące się 

zagospodarowaniem przestrzennym 

 

1144 

01:08:50.400 --> 01:08:52.400 

i opracowywaniem planów. 

 

1145 

01:08:52.400 --> 01:08:54.000 

Natomiast to oczywiście nie wyklucza tego, 

 

1146 

01:08:54.000 --> 01:08:55.300 

że mogą mieć do tego dostęp. 

 

1147 

01:08:55.300 --> 01:08:59.000 

Tylko tyle, że sposób ich pobierania i ich rozmiar, 

 

1148 
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01:08:59.000 --> 01:09:03.400 

i ich szczegółowość determinują zastosowanie 

określonych systemów 

 

1149 

01:09:03.400 --> 01:09:05.000 

elektronicznych. 

 

1150 

01:09:05.000 --> 01:09:08.700 

I stąd między innymi wczoraj podczas naszej 

rozmowy jak gdyby 

 

1151 

01:09:08.800 --> 01:09:12.700 

pokazaliśmy najprostszą ścieżkę, która z jednej 

strony umożliwia 

 

1152 

01:09:12.700 --> 01:09:16.600 

mieszkańcom, powiem tak, mi jako Wojciechowi 

Sołtysowi 

 

1153 

01:09:16.600 --> 01:09:18.900 

bezproblematycznie nawet na telefonie, 

 

1154 

01:09:18.900 --> 01:09:21.600 

na smartfonie otworzenie planu zagospodarowania 

przestrzennego, 

 

1155 

01:09:21.600 --> 01:09:26.100 

będąc nawet nawet na polu, rozmawiając chociażby 

z inwestorem, 

 

1156 

01:09:26.100 --> 01:09:29.200 

żeby pokazać o czym rozmawiamy i co jest w 

zapisach. 

 

1157 

01:09:29.200 --> 01:09:31.900 

To bezproblematycznie można to uczynić. 

 

1158 

01:09:31.900 --> 01:09:35.800 

Natomiast z puntu widzenia projektowego, 

projektowania i posługiwania 

 

1159 

01:09:35.800 --> 01:09:38.600 

się jednak dużym zbiorem danych szczegółowych, 

 

1160 

01:09:38.600 --> 01:09:41.900 

tych w uproszczeniu nazywanych przeze mnie 

wektorowymi, 

 

1161 

01:09:41.900 --> 01:09:46.400 

a i też taka nazwa jest stosowana, tutaj wymagane 

jest już nawet 

 

1162 

01:09:46.400 --> 01:09:50.400 

szczegółowe i konkretne oprogramowanie, które 

pozwoli pracować 

 

1163 

01:09:50.400 --> 01:09:51.500 

na tych danych. 

 

1164 

01:09:51.500 --> 01:09:55.800 

Natomiast jak gdyby chciałbym tu wprost 

powiedzieć Szanowni Państwo, 

 

1165 

01:09:55.800 --> 01:10:00.100 

w mojej ocenie naprawdę całkiem sporo zrobiliśmy 

po to, 

 

1166 

01:10:00.100 --> 01:10:05.100 

żeby nasze strony, miejsca którymi się posługujemy 

były jak 

 

1167 

01:10:05.100 --> 01:10:06.500 

najbardziej powszechne. 

 

1168 

01:10:06.500 --> 01:10:10.500 

I również w kontekście zadanego przez Pana 

pytania, 

 

1169 

01:10:10.500 --> 01:10:14.500 

czy na przykład można zrobić dodatkowy odnośnik 

jeszcze w BIP-ie, tak. 

 

1170 

01:10:14.500 --> 01:10:16.200 

To my już wczoraj wydyskutowaliśmy, że tak, 
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1171 

01:10:16.200 --> 01:10:17.900 

to jest też możliwe. 

 

1172 

01:10:17.900 --> 01:10:22.800 

Ale to jest w mojej ocenie, przepraszam proszę to 

potraktować w dużym 

 

1173 

01:10:22.800 --> 01:10:26.200 

uproszczeniu, to jest kolejne, dodatkowe zadanie 

niebędące 

 

1174 

01:10:26.600 --> 01:10:29.100 

jak gdyby podstawą tym, do czego jesteśmy 

zobowiązani. 

 

1175 

01:10:29.100 --> 01:10:32.200 

My szukamy kolejnych, dodatkowych, że tak 

powiem ścieżek. 

 

1176 

01:10:32.200 --> 01:10:38.300 

Tak jak Państwo wiecie, korzystamy od kilku lat z 

portali 

 

1177 

01:10:38.300 --> 01:10:40.200 

społecznościowych, czego wcześniej nie robiliśmy. 

 

1178 

01:10:40.200 --> 01:10:41.300 

Dlaczego to robimy? 

 

1179 

01:10:41.300 --> 01:10:44.000 

Po to, żeby móc pewne rzeczy umożliwić, 

 

1180 

01:10:44.000 --> 01:10:47.700 

że tak powiem kolejnym odbiorcom, albo tym 

którzy korzystają 

 

1181 

01:10:47.700 --> 01:10:49.700 

z zupełnie innych kolejnych komunikatorów. 

 

1182 

01:10:49.700 --> 01:10:52.700 

Jednak, chcę tutaj jeszcze na koniec zwrócić uwagę, 

 

1183 

01:10:52.700 --> 01:10:56.100 

to też nie jest tak, że każdy system, 

 

1184 

01:10:56.100 --> 01:11:03.200 

każdy sprzęt, każda, że tak powiem telefon pozwoli 

np. na odbieranie 

 

1185 

01:11:03.200 --> 01:11:04.300 

tego co jest po drugiej stronie. 

 

1186 

01:11:04.800 --> 01:11:08.400 

To, ta powszechność wcale nie determinuje tego, 

 

1187 

01:11:08.400 --> 01:11:14.400 

że to ma być zastosowaniem wszystkich możliwych 

funkcjonujących 

 

1188 

01:11:14.400 --> 01:11:15.500 

na rynku rozwiązań. 

 

1189 

01:11:15.500 --> 01:11:19.100 

I stąd m.in. 

 

1190 

01:11:19.100 --> 01:11:21.100 

jest to, że my korzystamy z określonego, 

 

1191 

01:11:21.100 --> 01:11:23.600 

określonych usług, określonej firmy, 

 

1192 

01:11:23.600 --> 01:11:27.300 

która umożliwia nam spełnienie tego wymogu a nie 

innej. 

 

1193 

01:11:27.300 --> 01:11:30.000 

Ale tu to byłoby zbyt szeroko, gdybym to tłumaczył, 

 

1194 

01:11:30.000 --> 01:11:32.800 

bo to oczywiście ustawa o zamówień publicznych i 

wiele innych 
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1195 

01:11:32.800 --> 01:11:35.100 

procedur również naszych wewnętrznych, po to, 

 

1196 

01:11:35.100 --> 01:11:39.100 

żebyśmy też wyłonili wykonawcę w sposób również 

ekonomiczny, 

 

1197 

01:11:39.100 --> 01:11:41.200 

taki który nie budzi żadnych zastrzeżeń. 

 

1198 

01:11:41.200 --> 01:11:46.200 

I to tyle w kontekście tej skargi z mojej strony. 

Dziękuję bardzo. 

 

1199 

01:11:46.900 --> 01:11:48.400 

- Dziękuję. 

 

1200 

01:11:48.400 --> 01:11:49.500 

Ad vocem Pan Radny Jan Rerus. 

 

1201 

01:11:51.500 --> 01:11:52.900 

- Dziękuję. 

 

1202 

01:11:52.900 --> 01:11:57.000 

Tera mam dwie minuty, tak? [śmiech] Ja nie neguję, 

 

1203 

01:11:57.000 --> 01:12:01.000 

bo jasne, pracy tutaj ani Pana Burmistrza, 

 

1204 

01:12:01.000 --> 01:12:03.500 

ani innych osób, które się tym zajmują. 

 

1205 

01:12:03.500 --> 01:12:07.200 

Nie neguję tego, że te dokumenty nie są 

udostępniane. 

 

1206 

01:12:07.200 --> 01:12:12.700 

Ja tylko chciałem zwrócić uwagę na rozpatrzenie 

przez komisję, 

 

1207 

01:12:12.700 --> 01:12:15.500 

no tych rzeczy, których powiedziałem, tzn. się tak. 

 

1208 

01:12:15.500 --> 01:12:21.900 

Czy rzeczywiście wyroki sądów były rozpatrzone 

pod względem 

 

1209 

01:12:21.900 --> 01:12:23.200 

za i przeciw? 

 

1210 

01:12:23.200 --> 01:12:26.200 

Bo jak jeden wyrok jednak był za skarżącą, 

 

1211 

01:12:26.200 --> 01:12:30.300 

po drugie skarżąca mówiła o dostępie, 

 

1212 

01:12:30.400 --> 01:12:31.600 

utrudnieniu dostępu. 

 

1213 

01:12:31.600 --> 01:12:34.400 

Czy to było sprawdzone pod tym kątem. 

 

1214 

01:12:34.400 --> 01:12:38.000 

A, że te dane tam są, no to tam wchodziłem, 

 

1215 

01:12:38.000 --> 01:12:40.400 

one tam są te dane, które są, 

 

1216 

01:12:40.800 --> 01:12:44.900 

moim zdaniem jest to tam utrudnienie dojścia tego 

również 

 

1217 

01:12:44.900 --> 01:12:46.800 

przytoczone. 

 

1218 

01:12:46.800 --> 01:12:48.300 

Ja tylko się odnoszą do tych punktów, 

 

1219 

01:12:48.300 --> 01:12:50.500 

które są zawarte w skardze. 
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1220 

01:12:51.500 --> 01:12:58.100 

Również odnośnie sprawy, które mówią o tym, 

 

1221 

01:12:58.100 --> 01:13:01.300 

o stosowaniu prawa, że, czyli tak, 

 

1222 

01:13:01.300 --> 01:13:03.500 

wyszczególniono w uzasadnieniu główne zalety, 

 

1223 

01:13:03.500 --> 01:13:09.100 

że wyroków jest więcej w USA przeciw skarżącemu 

niż za, 

 

1224 

01:13:09.100 --> 01:13:14.300 

że stosujemy, tak to zrozumiałem, że stosujemy 

polskie prawo, 

 

1225 

01:13:14.300 --> 01:13:15.400 

nie europejskie. 

 

1226 

01:13:15.400 --> 01:13:19.900 

Też jest, dlatego odrzucamy skargę, 

 

1227 

01:13:19.900 --> 01:13:23.200 

no, i że jest wszystko dostępne idealnie, 

 

1228 

01:13:23.200 --> 01:13:24.500 

nie utrudnione. 

 

1229 

01:13:24.500 --> 01:13:25.800 

I dlatego odrzucamy tą skargę. 

 

1230 

01:13:25.800 --> 01:13:27.400 

I tylko to chcę wiedzieć, odpowiedź na to pytanie. 

 

1231 

01:13:27.400 --> 01:13:31.600 

A nie na to co robi gmina, bo gmina robi. 

 

1232 

01:13:31.600 --> 01:13:34.900 

Bo mówię sam korzystam z tej informacji 

przestrzennej i jest bardzo 

 

1233 

01:13:34.900 --> 01:13:36.500 

dobrze to robione. 

 

1234 

01:13:36.500 --> 01:13:40.200 

Jest fajne to, się tego, tamtego, wyszukałem 

dopiero pierwszy raz, 

 

1235 

01:13:40.200 --> 01:13:44.200 

dowiedziałem się o tej stronie dopiero z 

uzasadnienia do uchwały. 

 

1236 

01:13:44.200 --> 01:13:46.200 

Przedtem o takiej stronie nie wiedziałem, 

 

1237 

01:13:46.200 --> 01:13:50.400 

na tym i tu bym chciał mieć odpowiedź na te 

pytania. Dziękuję. 

 

1238 

01:13:51.500 --> 01:13:53.300 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

1239 

01:13:53.300 --> 01:13:54.700 

- Dziękuję. 

 

1240 

01:13:54.700 --> 01:13:57.000 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1241 

01:13:57.000 --> 01:14:01.000 

nie śmiem polemizować z moim przedmówcom, 

 

1242 

01:14:01.000 --> 01:14:04.800 

dlatego komisja ubolewa, że Pana Jana w składzie 

komisji już nie ma. 

 

1243 

01:14:06.100 --> 01:14:09.000 

Serdecznie zapraszamy. [śmiech] 

 

1244 
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01:14:09.000 --> 01:14:11.800 

- Ja słyszałem zgodę, tzn. 

 

1245 

01:14:12.100 --> 01:14:13.600 

uchwałę mam przygotować za miesiąc, tak? 

 

1246 

01:14:13.600 --> 01:14:19.100 

- Nie odnosząc się absolutnie tutaj do 

podniesionych argumentów, 

 

1247 

01:14:19.100 --> 01:14:22.100 

ja chciałem skrótowo przedłożyć tą uchwałę, 

 

1248 

01:14:22.100 --> 01:14:24.600 

iż komisja, przynajmniej mogę powiedzieć za siebie, 

 

1249 

01:14:24.600 --> 01:14:28.700 

że się zapoznałem z treścią wszystkich wyroków 

sądów. 

 

1250 

01:14:28.700 --> 01:14:32.500 

Takie mamy sądownictwo w Polsce, że w danej 

dziedzinie potrafi być 

 

1251 

01:14:32.500 --> 01:14:36.500 

kilka różnych wyroków Wojewódzkich Sądów 

Administracyjnych i nie mamy 

 

1252 

01:14:36.500 --> 01:14:39.400 

na to wpływu. Dlatego przerzucanie się, 

 

1253 

01:14:39.400 --> 01:14:41.900 

kto ma, ile wyroków myślę, że mija się z celem. 

 

1254 

01:14:41.900 --> 01:14:46.800 

Natomiast komisja uznała tą skargę za niezasadną i 

większością 

 

1255 

01:14:46.800 --> 01:14:49.800 

głosów, to co miałem wcześniej na myśli, 

 

1256 

01:14:49.800 --> 01:14:51.500 

zaopiniowała pozytywnie. 

 

1257 

01:14:51.500 --> 01:14:55.000 

W tym sensie, że komisja uważa, że skarga jest 

niezasadna. 

 

1258 

01:14:55.000 --> 01:14:58.600 

A dlaczego, to myślę, że Pan burmistrz tutaj m.in. 

 

1259 

01:14:58.900 --> 01:15:00.500 

wyjaśnił. Także, to tyle. 

 

1260 

01:15:00.500 --> 01:15:02.500 

- Dziękuję. 

 

1261 

01:15:02.500 --> 01:15:05.100 

Ja tylko uzupełniając tak, jako ciekawostkę może 

powiem, 

 

1262 

01:15:05.100 --> 01:15:09.300 

że jednym z kamieni milowych, które gdzieś tam 

podpisał nasz rząd 

 

1263 

01:15:09.300 --> 01:15:12.000 

jest reforma ustawy o planowaniu przestrzennym, 

 

1264 

01:15:12.000 --> 01:15:14.100 

a właściwie wprowadzenie nowej ustawy. 

 

1265 

01:15:14.100 --> 01:15:16.100 

Gdzieś tam sobie, nawet mam to przed sobą. 

 

1266 

01:15:16.300 --> 01:15:20.000 

Jednym z tych celów ma być stworzenie 

przejrzystego i klarownych 

 

1267 

01:15:20.000 --> 01:15:22.600 

zasad zagospodarowania przestrzennego na 

szczeblu gminnym, 

 

1268 
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01:15:22.600 --> 01:15:26.100 

w szczególności poprzez zapewnienie dostępu do 

zrozumiałych, 

 

1269 

01:15:26.100 --> 01:15:28.600 

podanych w formie elektronicznej, wiarygodnych 

informacji 

 

1270 

01:15:28.600 --> 01:15:30.000 

o zagospodarowaniu przestrzennym w gminach. 

 

1271 

01:15:30.000 --> 01:15:36.400 

Także [śmiech], także niedługo może nas w tym 

zakresie zmiany 

 

1272 

01:15:36.400 --> 01:15:38.500 

czekają, może będzie wtedy jednoznacznie. 

 

1273 

01:15:38.500 --> 01:15:41.100 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych lub Pan 

burmistrz chciałby zabrać 

 

1274 

01:15:41.100 --> 01:15:43.000 

głos w tym punkcie. Bardzo proszę Panie 

burmistrzu. 

 

1275 

01:15:43.000 --> 01:15:44.300 

- Jeszcze tylko może dopowiem, ale to od siebie, 

 

1276 

01:15:44.300 --> 01:15:47.300 

że Trybunał Konstytucyjny w zeszłym roku 

wypowiedział się 

 

1277 

01:15:47.300 --> 01:15:55.600 

jednoznacznie wyższością ranków, rangi aktów 

ustawy nad aktami prawa 

 

1278 

01:15:55.600 --> 01:15:58.100 

unijnego. Także, to tak tyle. 

 

1279 

01:15:58.500 --> 01:16:00.900 

- Panie burmistrzu bardzo proszę. 

 

1280 

01:16:02.400 --> 01:16:06.600 

- Myślę, że Pani Leontyna, chciałem prosić, 

 

1281 

01:16:06.600 --> 01:16:07.700 

żeby zabrała głos. 

 

1282 

01:16:07.700 --> 01:16:09.900 

Natomiast chcę jeszcze zwrócić tylko uwagę na 

jedną rzecz. 

 

1283 

01:16:09.900 --> 01:16:15.700 

To prawda, że zostały poruszone różnego rodzaju 

rozstrzygnięcia 

 

1284 

01:16:15.700 --> 01:16:17.500 

sądowe, natomiast zwracam Państwu uwagę, 

 

1285 

01:16:17.500 --> 01:16:20.500 

zresztą Pan Jan to podkreślił to są zawsze 

rozstrzygnięcia 

 

1286 

01:16:20.500 --> 01:16:21.800 

w określonej sprawie. 

 

1287 

01:16:21.800 --> 01:16:24.700 

I Szanowni Państwo, to przecież jest też tak, 

 

1288 

01:16:24.700 --> 01:16:27.600 

że każda z gmin prowadzi sprawę w sposób inny. 

 

1289 

01:16:27.600 --> 01:16:30.900 

I ja nie jestem w stanie dziś odpowiedzieć na 

przykład na pytanie, 

 

1290 

01:16:30.900 --> 01:16:36.300 

czy wyrok w danej sprawie jest w identycznej 

sytuacji jak nasza. 

 

1291 

01:16:36.300 --> 01:16:38.400 

Bo przecież może korzystać z zupełnie innych rzeczy 
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1292 

01:16:38.400 --> 01:16:41.400 

albo pewnych rzeczy w ogóle dany samorząd nie 

robić. 

 

1293 

01:16:41.400 --> 01:16:44.900 

Dlatego ja bym raczej chciał, żebyśmy się skupili na 

tym, 

 

1294 

01:16:44.900 --> 01:16:47.900 

czy my udostępniamy i w jakiej formie 

udostępniamy. 

 

1295 

01:16:47.900 --> 01:16:52.100 

I nie ukrywam, że ja merytorycznie tutaj ze swoimi 

współpracownikami 

 

1296 

01:16:52.100 --> 01:16:53.800 

na tym się wprost skupiłem. 

 

1297 

01:16:53.800 --> 01:16:58.000 

Czy spełniam wymogi formalne, czy mam to 

udostępnione, 

 

1298 

01:16:58.000 --> 01:17:01.700 

czy mam to zgromadzone, i w jakiej formie, tak. 

Dziękuję. 

 

1299 

01:17:02.400 --> 01:17:07.300 

- Pani mecenas, tak? 

- Tak. 

- Bardzo proszę. 

 

1300 

01:17:07.300 --> 01:17:10.100 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

1301 

01:17:10.100 --> 01:17:16.200 

Szanowna Rado, Szanowni Państwo, przepraszam, 

 

1302 

01:17:16.200 --> 01:17:23.900 

nie, reasumując, jak gdyby wracając do zapytania 

Pana Radnego 

 

1303 

01:17:23.900 --> 01:17:28.100 

Rakowskiego, jeśli chodzi o materiały dostarczane 

radnym 

 

1304 

01:17:28.100 --> 01:17:32.500 

i anonimizowanie ich, to powiem w ten sposób, 

 

1305 

01:17:32.500 --> 01:17:35.500 

tu z Panią burmistrz wydyskutowałyśmy już 

wcześniej, 

 

1306 

01:17:35.500 --> 01:17:40.800 

że w tym zakresie tutaj gmina ma specjalistyczną 

obsługę i zwróci się 

 

1307 

01:17:40.800 --> 01:17:45.500 

do CDI i Inspektora Ochrony Danych Osobowych w 

jakim zakresie, 

 

1308 

01:17:45.500 --> 01:17:49.300 

na jakich zasadach mogą być Państwu 

przekazywane te dane osobowe, tak. 

 

1309 

01:17:49.900 --> 01:17:52.800 

- No to ja może tylko dopowiem. 

 

1310 

01:17:52.800 --> 01:17:55.100 

Państwo macie, jeśli Komisja Skarg, 

 

1311 

01:17:55.100 --> 01:17:57.500 

Wniosków i Petycji rozpatruje skargę, 

 

1312 

01:17:57.500 --> 01:17:59.900 

macie Państwo możliwość wglądu do dokumentacji, 

 

1313 

01:17:59.900 --> 01:18:05.800 

z uwagi na to, że przesyłane dokumenty są na 

wasze skrzynki prywatne, 

 

1314 

01:18:05.800 --> 01:18:08.300 
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ponieważ nie korzystacie ze skrzynek służbowych, 

 

1315 

01:18:08.300 --> 01:18:11.100 

które Wam udostępniliśmy i założyliśmy. 

 

1316 

01:18:11.100 --> 01:18:13.800 

W tym momencie mogłoby dojść do wycieku 

danych, 

 

1317 

01:18:13.800 --> 01:18:17.800 

dlatego tego nie robimy, tak, przesyłając Wam na 

skrzynki. 

 

1318 

01:18:17.800 --> 01:18:23.200 

Natomiast zawsze możecie do przewodniczącego 

komisji podejść i się, 

 

1319 

01:18:23.200 --> 01:18:29.100 

czy przewodniczącej, tak i zaznajomić się z treścią 

skargi łącznie 

 

1320 

01:18:29.100 --> 01:18:31.100 

z danymi osobowymi. 

 

1321 

01:18:31.100 --> 01:18:32.800 

Oczywiście do tego macie jak najbardziej prawo. 

 

1322 

01:18:32.800 --> 01:18:34.500 

- Dziękuję. 

 

1323 

01:18:34.500 --> 01:18:36.100 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? (...) 

 

1324 

01:18:36.100 --> 01:18:37.600 

- Tak, ale ja jeśli mogę (...) 

- Bardzo proszę. 

 

1325 

01:18:37.600 --> 01:18:40.600 

- Panie Przewodniczący bym chciała jeszcze 

kontynuować. 

 

1326 

01:18:40.600 --> 01:18:45.000 

Jeśli chodzi o udostępnienie tych danych o jakie 

wnioskowała 

 

1327 

01:18:45.000 --> 01:18:49.000 

skarżąca, to z dokumentacji jednoznacznie 

wynikało, 

 

1328 

01:18:49.000 --> 01:18:54.800 

że podmiotem uprawnionym do dysponowania jest 

starosta powiatowy 

 

1329 

01:18:54.800 --> 01:18:55.900 

a nie burmistrz. 

 

1330 

01:18:55.900 --> 01:19:00.000 

Odnieśliśmy się i tak jak tutaj wcześniej 

zasygnalizował Pan Radny 

 

1331 

01:19:00.000 --> 01:19:05.700 

Miszkiewicz odnieśliśmy się w tej części również do 

zasad ochrony 

 

1332 

01:19:05.700 --> 01:19:08.400 

tych danych i potrzebujemy stanowisko, 

 

1333 

01:19:08.400 --> 01:19:11.600 

jakie zostały wyrażone w protokole komisji i jest 

ujęte 

 

1334 

01:19:11.600 --> 01:19:13.900 

w uzasadnieniu uchwały rady w projekcie. 

 

1335 

01:19:13.900 --> 01:19:17.800 

Jeśli chodzi o orzecznictwo to może, 

 

1336 

01:19:17.800 --> 01:19:22.200 

żeby już jasno Państwu wyartykułować, dotyczy 

tych spraw, 

 

1337 

01:19:22.200 --> 01:19:28.600 



Strona 57 z 101 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.1.2023 

które są przedmiotem skargi i skarżąca powołuje się 

na wyrok z dnia 9 listopada 

 

1338 

01:19:28.600 --> 01:19:33.700 

2022 roku i takowy wyrok załączyła. 

 

1339 

01:19:33.700 --> 01:19:37.400 

To jest wyrok w USA w Krakowie, dotyczy jednej z 

gmin, 

 

1340 

01:19:37.400 --> 01:19:40.000 

gdzie uznano zasadność skargi. 

 

1341 

01:19:40.000 --> 01:19:43.900 

Analiza tego wyroku w mojej ocenie wskazuje, 

 

1342 

01:19:43.900 --> 01:19:47.900 

że dotyczy on innego stanu, to co zasygnalizował 

Pan burmistrz 

 

1343 

01:19:47.900 --> 01:19:49.700 

aniżeli występuje w gminie Sulechów. 

 

1344 

01:19:49.900 --> 01:19:57.900 

Po drugie większość wyroków i tak komisja skarg 

zasygnalizowała 

 

1345 

01:19:57.900 --> 01:19:59.100 

w swoim protokole. 

 

1346 

01:19:59.100 --> 01:20:04.300 

Około 80 wyroku Wojewódzkich Sądów 

Administracyjnych od, 

 

1347 

01:20:04.300 --> 01:20:07.600 

rozpatrując skargę odrzuciło ją, 

 

1348 

01:20:07.600 --> 01:20:15.600 

uznając tą skargę, uznając, że kwestia poruszana w 

skardze nie należy 

 

1349 

01:20:15.600 --> 01:20:20.200 

do zakresu spraw regulowanych przepisami 

kodeksu administracyjnego, 

 

1350 

01:20:20.200 --> 01:20:24.000 

a tym samym nie wchodzi w zakres czynności, 

 

1351 

01:20:24.000 --> 01:20:28.100 

jakie mogą być zaskarżone na zasadzie art. 3 ustawy 

o postępowaniu 

 

1352 

01:20:28.100 --> 01:20:30.100 

przed sądami administracyjnymi. 

 

1353 

01:20:30.100 --> 01:20:36.200 

W związku z tym, że te czynności jakie dokonuje 

organ, 

 

1354 

01:20:36.200 --> 01:20:40.600 

tutaj burmistrz na podstawie ustawy o 

zagospodarowaniu przestrzennym 

 

1355 

01:20:40.600 --> 01:20:45.200 

udostępniania tych danych nie rodzą obowiązków, 

 

1356 

01:20:45.200 --> 01:20:47.000 

są to uprawnienie z jakich mogą, 

 

1357 

01:20:47.000 --> 01:20:49.800 

może korzystać nieograniczona liczba osób. 

 

1358 

01:20:49.800 --> 01:20:54.800 

I w ocenie sądu takie czynności nie podlegają 

zaskarżeniu. 

 

1359 

01:20:54.800 --> 01:21:01.800 

Stąd wyroki, w większości, ponad 80 takich 

wyroków odrzuciło 

 

1360 

01:21:01.800 --> 01:21:05.400 

tą skargę. I może, żeby dla, tak Państwa dobitnie, 
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1361 

01:21:05.400 --> 01:21:09.600 

że tak powiem przekonać, to właśnie dysponuje 

jednym z takich wyroków 

 

1362 

01:21:09.600 --> 01:21:15.800 

również Wojewódzkiego Sądu w Krakowie z 15 

grudnia 2020 roku. 

 

1363 

01:21:15.800 --> 01:21:19.300 

A więc późniejszy, ten był 9 listopad 222, 

 

1364 

01:21:19.300 --> 01:21:23.900 

a ten jest 15 grudzień, gdzie sąd wyraźnie 

podkreśla, 

 

1365 

01:21:23.900 --> 01:21:30.100 

że sąd orzekający w niniejszym składzie podziela 

poglądy przyjęte 

 

1366 

01:21:30.100 --> 01:21:33.000 

przez Wojewódzkie Sądy Administracyjne zgodnie, 

 

1367 

01:21:33.000 --> 01:21:35.800 

z którymi wszelkie czynności organu w powyższym 

zakresie, 

 

1368 

01:21:35.800 --> 01:21:40.200 

w tym ewentualna bezczynność nie mogą podlewać 

kontroli sądu 

 

1369 

01:21:40.200 --> 01:21:42.700 

administracyjnego, i tak wyroki w Białymstoku, 

 

1370 

01:21:42.700 --> 01:21:44.200 

w Gdańsku, w Opolu. 

 

1371 

01:21:44.200 --> 01:21:45.600 

I jeszcze jedno zdanie. 

 

1372 

01:21:45.600 --> 01:21:50.800 

Sąd w składzie rozpoznającym niniejszą sprawę nie 

podziela przy tym 

 

1373 

01:21:50.800 --> 01:21:54.300 

przeciwnego poglądu wyrażonego przez tutejszy 

sąd, 

 

1374 

01:21:54.900 --> 01:21:57.600 

wyroku, z dnia 9 listopada 222, 

 

1375 

01:21:57.600 --> 01:21:59.200 

sygnatura akt. 

 

1376 

01:21:59.200 --> 01:22:04.000 

Czyli jednoznacznie Wojewódzki Sąd 

Administracyjny w Krakowie odniósł 

 

1377 

01:22:04.000 --> 01:22:08.900 

się do wyroku Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Krakowie z 9 listopada 

 

1378 

01:22:08.900 --> 01:22:13.500 

jedynego korzystnego, dlatego tutaj dla Pana 

Radnego Jana Rerusa 

 

1379 

01:22:13.500 --> 01:22:16.400 

właśnie chciałam to zacytować Państwu, 

 

1380 

01:22:16.400 --> 01:22:19.400 

bo akurat w tym wyroku jasno, dobitnie 

stwierdzono, 

 

1381 

01:22:19.400 --> 01:22:21.800 

nie podzielamy poglądu tego wyroku, 

 

1382 

01:22:21.800 --> 01:22:23.300 

który skarżąca załączyła. 

 

1383 

01:22:23.300 --> 01:22:27.100 

No i w zasadzie to ukazuje stan orzecznictwa, 

 

1384 
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01:22:27.100 --> 01:22:29.800 

ale powiem, przy tak przeważającym poglądzie, 

 

1385 

01:22:29.800 --> 01:22:35.400 

to trudno nie podkreślić, że jednak słuszne jest taka, 

 

1386 

01:22:35.400 --> 01:22:37.400 

ta linia orzecznicza, która mówi, 

 

1387 

01:22:37.400 --> 01:22:42.200 

że te czynności nie będą podlegać skardze w trybie 

PPSA. 

 

1388 

01:22:42.200 --> 01:22:43.300 

Dziękuję bardzo. 

 

1389 

01:22:44.200 --> 01:22:45.400 

- Dziękuję. 

 

1390 

01:22:45.400 --> 01:22:48.000 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos w tym 

 

1391 

01:22:48.000 --> 01:22:49.100 

punkcie? Nie widzę. 

 

1392 

01:22:49.100 --> 01:22:50.400 

Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

1393 

01:22:50.400 --> 01:22:52.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1394 

01:22:52.800 --> 01:22:58.000 

Druk nr 646 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

burmistrza Sulechowa 

 

1395 

01:22:58.000 --> 01:23:00.100 

w związku z niewykonywaniem czynności 

nakazanych prawem. 

 

1396 

01:23:00.100 --> 01:23:03.200 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

1397 

01:23:10.000 --> 01:23:11.500 

Pan Radny Sebastian. 

 

1398 

01:23:12.200 --> 01:23:15.700 

Za 18 radnych, 1 radny się wstrzymał. 

 

1399 

01:23:15.700 --> 01:23:19.600 

Stwierdzam, że uchwała, druk nr 646 został 

przyjęty. 

 

1400 

01:23:19.600 --> 01:23:20.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1401 

01:23:20.900 --> 01:23:26.700 

Druk nr 647 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Dyrektora Zakładu 

 

1402 

01:23:26.700 --> 01:23:28.400 

Gospodarowania Mieniem Komunalnym w 

Sulechowie. 

 

1403 

01:23:28.400 --> 01:23:31.800 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1404 

01:23:31.800 --> 01:23:33.700 

w tym punkcie? Bardzo proszę, Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

1405 

01:23:33.700 --> 01:23:34.900 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

1406 

01:23:34.900 --> 01:23:37.600 

Króciutko również w imieniu Pani Przewodniczącej, 

 

1407 

01:23:38.300 --> 01:23:45.600 

pragnę Wysokiej Radzie skrótowo przedstawić 

prace komisji nad tym drukiem. 
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1408 

01:23:45.600 --> 01:23:47.700 

Komisja po zapoznaniu się z treścią skargi, 

 

1409 

01:23:47.700 --> 01:23:54.400 

ale przede wszystkim z treścią uchwały obecnej 

kadencji z dnia 20 chyba 

 

1410 

01:23:54.400 --> 01:23:59.500 

kwietnia 221, regulująca zasady przyznawania 

mieszkań komunalnych 

 

1411 

01:23:59.500 --> 01:24:02.000 

uznała skargę za niezasadną. 

 

1412 

01:24:02.600 --> 01:24:05.900 

Treść uchwały reguluje warunki przyznania, 

 

1413 

01:24:05.900 --> 01:24:10.500 

a więc w ramach naszego prawa miejscowego nasza 

komisja działała. Dziękuję. 

 

1414 

01:24:12.200 --> 01:24:14.800 

- Dziękuję. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan 

burmistrz chciałby 

 

1415 

01:24:14.800 --> 01:24:17.100 

zabrać głos w tym punkcie. Bardzo proszę Panie 

burmistrzu. 

 

1416 

01:24:17.100 --> 01:24:22.200 

- Chciałem tylko Państwa prosić o uznanie tej skargi 

jako bezzasadnej. 

 

1417 

01:24:22.200 --> 01:24:26.000 

Wydaje mi się, że w sposób oczywisty materiały 

wskazały. 

 

1418 

01:24:26.000 --> 01:24:30.000 

No to bardzo istotny element przy przyznawaniu 

mieszkania, 

 

1419 

01:24:30.000 --> 01:24:32.000 

więc kwestia dochodowości, której, 

 

1420 

01:24:32.000 --> 01:24:36.000 

no nie może dyrektor mówiąc wprost pominąć, 

 

1421 

01:24:36.000 --> 01:24:38.400 

tak. Ta sytuacja w ocenie tej mojej, 

 

1422 

01:24:38.400 --> 01:24:40.100 

moich współpracowników była jednoznaczna. 

 

1423 

01:24:40.100 --> 01:24:43.800 

Tutaj nie było w cudzysłowie nawet cienia 

możliwości, 

 

1424 

01:24:43.800 --> 01:24:48.100 

aby zbliżyć się do pewnego kryterium 

dochodowego nawet 

 

1425 

01:24:48.100 --> 01:24:50.200 

gdybyśmy dyskutowali, czy coś należy uznawać, 

 

1426 

01:24:50.200 --> 01:24:52.200 

czy też nie, no po prostu. Dziękuję bardzo. 

 

1427 

01:24:52.200 --> 01:24:53.300 

- Dziękuję. 

 

1428 

01:24:53.300 --> 01:24:54.800 

Ja może tylko w uzupełnieniu dodam, 

 

1429 

01:24:54.800 --> 01:24:56.100 

że w tej kadencji i tak żeśmy to, 

 

1430 

01:24:56.100 --> 01:24:58.000 

ten dochód podwyższyli. 

 

1431 

01:24:58.000 --> 01:25:02.500 

Także, to nie jest tak, że nie widzieliśmy różnych 

potrzeb w tym 
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1432 

01:25:02.500 --> 01:25:05.500 

zakresie. 

 

1433 

01:25:05.500 --> 01:25:07.700 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

1434 

01:25:07.700 --> 01:25:09.100 

Przechodzimy do, zatem do głosowania. 

 

1435 

01:25:09.100 --> 01:25:11.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1436 

01:25:11.500 --> 01:25:16.100 

Druk nr 647 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Dyrektora Zakładu 

 

1437 

01:25:16.100 --> 01:25:17.800 

Gospodarowania Mieniem Komunalnym w 

Sulechowie. 

 

1438 

01:25:17.800 --> 01:25:20.900 

Za 19 radnych. 

 

1439 

01:25:20.900 --> 01:25:23.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1440 

01:25:23.300 --> 01:25:25.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1441 

01:25:25.100 --> 01:25:29.900 

Druk nr 648 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

burmistrza Sulechowa. 

 

1442 

01:25:29.900 --> 01:25:31.400 

Ostatnia uchwała dzisiaj. 

 

1443 

01:25:31.400 --> 01:25:35.600 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1444 

01:25:35.600 --> 01:25:37.400 

w tym punkcie? Bardzo proszę Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

1445 

01:25:37.400 --> 01:25:39.300 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

1446 

01:25:39.300 --> 01:25:42.700 

Również krótko w imieniu Pani Przewodniczący 

Komisji Skarg, 

 

1447 

01:25:42.700 --> 01:25:46.600 

Wniosków i Petycji, komisja spotykała się 

dwukrotnie. 

 

1448 

01:25:46.600 --> 01:25:52.100 

Nad tym drukiem była, że tak powiem gorąca 

dyskusja na komisji, 

 

1449 

01:25:52.100 --> 01:25:54.700 

była to skarga nieco kontrowersyjna. 

 

1450 

01:25:54.700 --> 01:25:59.200 

Ostatecznie w ocenie komisji burmistrz realizuje 

zgodnie z prawem 

 

1451 

01:25:59.200 --> 01:26:05.400 

podjętą uchwałę dotyczącą planu 

zagospodarowania przestrzennego chyba 

 

1452 

01:26:05.400 --> 01:26:07.500 

z 2009 roku. 

 

1453 

01:26:07.500 --> 01:26:09.900 

I w ocenie komisji skarga jest bezzasadna. Dziękuję. 

 

1454 

01:26:09.900 --> 01:26:13.200 

- Dziękuję. 
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1455 

01:26:13.200 --> 01:26:14.200 

Panie burmistrzu, bardzo proszę. 

 

1456 

01:26:15.100 --> 01:26:18.100 

- Podobnie jak przy poprzednich uchwałach 

Szanowni Państwo, 

 

1457 

01:26:18.100 --> 01:26:21.100 

proszę Państwa oczywiście o odrzucenie tej skargi. 

 

1458 

01:26:21.100 --> 01:26:24.400 

Natomiast chciałbym się odnieść do meritum 

znowu, 

 

1459 

01:26:24.400 --> 01:26:27.000 

tak i podkreślić jedną ważną rzecz. 

 

1460 

01:26:27.000 --> 01:26:34.200 

Zapisy obowiązującego planu zagospodarowania 

przestrzennego dają mi 

 

1461 

01:26:34.200 --> 01:26:38.100 

jako osobie, która jest organem wykonawczym 

gminy może określone 

 

1462 

01:26:38.100 --> 01:26:39.700 

możliwości. 

 

1463 

01:26:39.700 --> 01:26:44.100 

Natomiast proszę pamiętać, że każda z tych decyzji 

ma również taki 

 

1464 

01:26:44.100 --> 01:26:45.600 

charakter indywidualny. 

 

1465 

01:26:45.600 --> 01:26:47.700 

Mimo, że ja trzymam się, jakkolwiek by to nie 

zabrzmiało, 

 

1466 

01:26:47.700 --> 01:26:52.100 

przyjętego na samym początku przeze mnie 

scenariusza. Tzn. 

 

1467 

01:26:52.100 --> 01:26:55.800 

tam, gdzie mamy do czynienia z drogami 

publicznymi o charakterze 

 

1468 

01:26:55.800 --> 01:26:59.300 

istotnym, ważnym dla społeczności lokalnej, 

 

1469 

01:26:59.300 --> 01:27:02.300 

to tam też z mocy prawa te zapisy jakby wprost 

pokazują, 

 

1470 

01:27:02.300 --> 01:27:04.300 

jak należałoby się zachować. 

 

1471 

01:27:04.300 --> 01:27:07.100 

I tak na dobrą sprawę my przejmujemy je za 

odszkodowaniem. 

 

1472 

01:27:07.100 --> 01:27:12.400 

Tutaj nawet nie ma specjalnie mojej możliwości 

oddziaływania. 

 

1473 

01:27:12.400 --> 01:27:20.000 

Natomiast w sytuacji, kiedy dla polepszenia 

pewnych warunków nie jest 

 

1474 

01:27:20.000 --> 01:27:21.100 

to wykluczone. 

 

1475 

01:27:21.100 --> 01:27:25.400 

Czyli moglibyśmy się zachować tak jak oczekiwałby 

skarżący. 

 

1476 

01:27:25.400 --> 01:27:29.800 

No bo clou tak naprawdę jest tej skargi jest to, 

 

1477 

01:27:29.800 --> 01:27:33.300 

że jak gdyby jest oczekiwania byśmy przejęli drogę 

wewnętrzną. 
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1478 

01:27:33.300 --> 01:27:36.800 

Do tego oczywiście też mogę powiedzieć to co 

powtórzyłem na komisji, 

 

1479 

01:27:36.800 --> 01:27:42.200 

ja mam takie prawo, natomiast, bo jak gdyby prawo 

nam pozwala 

 

1480 

01:27:42.600 --> 01:27:44.700 

na przejmowanie tego typu nieruchomości. 

 

1481 

01:27:44.700 --> 01:27:50.000 

Istotne jest również to, że tak jak powiedziałem no 

staram się w tych 

 

1482 

01:27:50.000 --> 01:27:54.200 

swoich, w swoim postępowaniu i decyzjach być 

powtarzalnym. 

 

1483 

01:27:54.200 --> 01:27:59.700 

Uznaje, że jednak jest też ważny interes Szanowni 

Państwo gminy jako 

 

1484 

01:27:59.700 --> 01:28:01.300 

samorządu, jako pewnej jednostki. 

 

1485 

01:28:01.300 --> 01:28:04.900 

To jest też tak, że nie powinienem się zachowywać 

w sposób, 

 

1486 

01:28:04.900 --> 01:28:08.000 

który gwarantuje jednostce, który przyszło mi w tej 

chwili zarządzać 

 

1487 

01:28:08.000 --> 01:28:11.500 

również ten, utrzymanie pewnego poziomu 

ekonomicznego. 

 

1488 

01:28:11.500 --> 01:28:16.300 

I wiem, to zabrzmiało może nie tak fajnie, 

 

1489 

01:28:16.300 --> 01:28:19.500 

ale mimo wszystko to powtórzę Szanowni Państwo, 

 

1490 

01:28:19.500 --> 01:28:23.900 

przejmowanie dróg, przejmowanie działek to 

również przejmowanie 

 

1491 

01:28:23.900 --> 01:28:25.600 

określonych obowiązków. 

 

1492 

01:28:25.600 --> 01:28:29.400 

I tak naprawdę za każdą z tych decyzji stoją nie tylko 

kwestie 

 

1493 

01:28:29.400 --> 01:28:31.900 

związane z mieszkańcami, dostępnością danych 

terenów, 

 

1494 

01:28:31.900 --> 01:28:35.500 

ale również z obowiązkami, które to z automatu na 

nas jako jednostce 

 

1495 

01:28:35.500 --> 01:28:38.400 

samorządu terytorialnego wymusza. 

 

1496 

01:28:38.400 --> 01:28:43.700 

I stąd taki a nie inny, że tak powiem scenariusz i 

takie a nie inne 

 

1497 

01:28:43.700 --> 01:28:49.000 

moje odpowiedzi w kontekście przejęcia bądź nie. 

 

1498 

01:28:49.000 --> 01:28:55.100 

Natomiast wydaje mi się, że ta sprawa i tak 

niedługo się rozwiąże ze 

 

1499 

01:28:55.100 --> 01:28:57.300 

względu na podziały, które wiemy, 

 

1500 

01:28:57.300 --> 01:28:59.000 

że się toczą. 
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1501 

01:28:59.000 --> 01:29:01.900 

Ale jak gdyby to, ponieważ to nie jest ode mnie 

zależne to są 

 

1502 

01:29:01.900 --> 01:29:04.700 

też inne jednostki, to tutaj jak gdyby pozwólcie 

Państwo, 

 

1503 

01:29:04.700 --> 01:29:08.400 

że tego komentować nie będę, mimo że jak gdyby 

było to też podczas 

 

1504 

01:29:08.400 --> 01:29:11.100 

prac komisji podnoszone. Dziękuję bardzo. 

 

1505 

01:29:12.300 --> 01:29:13.700 

- Dziękuję. 

 

1506 

01:29:13.700 --> 01:29:15.900 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

 

1507 

01:29:17.800 --> 01:29:20.900 

Bardzo proszę, Pan skarżący chciałby się odnieść. 

 

1508 

01:29:21.600 --> 01:29:23.800 

Panie Bartku mikrofon. 

- Panie (...) 

 

1509 

01:29:23.800 --> 01:29:25.300 

- Bardzo proszę chwilkę poczekać. 

 

1510 

01:29:36.900 --> 01:29:44.700 

- Nazywam się Jerzy Obidziński, skarżyłem się na 

postępowanie całego 

 

1511 

01:29:44.700 --> 01:29:51.000 

urzędu i clou cały problem w tym wszystkim jest 

taki. 

 

1512 

01:29:52.800 --> 01:29:59.800 

W roku 2010 jak została podjęta uchwała i ten plan 

przestrzennego 

 

1513 

01:29:59.800 --> 01:30:02.000 

zagospodarowania na Obłotnie. 

 

1514 

01:30:02.000 --> 01:30:09.400 

Ideą tego planu było to, żeby mogli budować 

[niesłyszalne]. 

 

1515 

01:30:15.100 --> 01:30:24.600 

Pomysł jaki stworzył Pan burmistrz [niesłyszalne], 

że, 

 

1516 

01:30:24.600 --> 01:30:27.200 

uznał, że część dróg publicznych, wszystkie drogi po 

których możemy 

 

1517 

01:30:27.200 --> 01:30:29.700 

jeździć są drogami publicznymi. 

 

1518 

01:30:29.700 --> 01:30:38.100 

Drogi prywatne mogą powstawać moim zdaniem 

tylko i wyłącznie na tam 

 

1519 

01:30:38.100 --> 01:30:47.600 

gdzie został zrobiony plan przestrzennego 

zagospodarowania. 

 

1520 

01:30:47.600 --> 01:30:50.300 

[niesłyszalne] I on decyduje o tym, 

 

1521 

01:30:57.200 --> 01:30:59.600 

czy ta droga będzie prywatna, czy nie. 

 

1522 

01:30:59.600 --> 01:31:03.100 

Plan [niesłyszalne] i to gmina zadecydowała o takim 

a nie innym 

 

1523 

01:31:03.100 --> 01:31:09.400 
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podziale i usytuowaniu dróg tak zwanych 

dojazdowych. 

 

1524 

01:31:09.400 --> 01:31:12.000 

Nie rozmawiam, nie mówię o drogach głównych, 

 

1525 

01:31:12.000 --> 01:31:18.300 

o KLD, tylko o drogach tych dojazdowych. 

 

1526 

01:31:20.000 --> 01:31:23.800 

Obecnie sytuacja jest taka, że działka, 

 

1527 

01:31:26.300 --> 01:31:30.700 

podzielone powstały działki przy drogach 4-

metrowych. 

 

1528 

01:31:32.100 --> 01:31:38.700 

I kupili ode mnie działkę przy drodze 4-metrowej. 

 

1529 

01:31:40.100 --> 01:31:49.000 

I na skutek idei jaką reprezentuje burmistrz 

Sulechowa nie może ta 

 

1530 

01:31:49.000 --> 01:31:51.600 

kobieta, nie może to małżeństwo wybudować 

domu, 

 

1531 

01:31:51.600 --> 01:31:56.200 

dlatego że brakuje drugich 4 metrów. 

 

1532 

01:31:56.200 --> 01:32:00.300 

Nie ma sposobu na to, żeby podzielić działki rolne w 

jednym czasie, 

 

1533 

01:32:00.300 --> 01:32:02.200 

i żeby powstała droga 8-metrowa. 

 

1534 

01:32:02.200 --> 01:32:06.700 

Jeżeli gmina dopuszcza do takiego czegoś, 

 

1535 

01:32:06.700 --> 01:32:14.900 

że działka, że został podzielony, działka rolna 

została podzielona 

 

1536 

01:32:14.900 --> 01:32:18.800 

na działki budowlane i te działki budowlane nie 

mają żadnych wad 

 

1537 

01:32:18.800 --> 01:32:23.600 

prawnych, i ktoś kto kupi w dobrej wierze taką 

działkę, 

 

1538 

01:32:23.600 --> 01:32:26.900 

nie może na tej działce wybudować domu tylko 

dlatego, 

 

1539 

01:32:26.900 --> 01:32:34.000 

że droga jeszcze nie ma 8 metrów, to trzeba było na 

etapie 

 

1540 

01:32:34.000 --> 01:32:38.400 

zatwierdzania, jak zgłaszałem pierwszy dokument, 

 

1541 

01:32:39.200 --> 01:32:43.300 

gdzie chciałem podzielić zgodnie z planem działkę, 

 

1542 

01:32:43.300 --> 01:32:49.100 

trzeba było powiedzieć, że nie jest możliwe ze 

względu na to, 

 

1543 

01:32:49.100 --> 01:32:53.700 

że sąsiad nie dzieli swojej działki, to nie jest możliwe 

po podziale 

 

1544 

01:32:55.500 --> 01:32:58.600 

wybudowanie tam czegokolwiek, bo droga będzie 

za wąska. 

 

1545 

01:32:58.600 --> 01:33:04.500 

Trzeba było podjąć samemu, jesteście ludźmi 

wykształconymi, 

 

1546 

01:33:04.500 --> 01:33:07.100 
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przynajmniej powinniście w tej materii, 

 

1547 

01:33:07.100 --> 01:33:17.200 

powinniście to zauważyć, że jeżeli jest zaplanowana 

w jakiś sposób, 

 

1548 

01:33:17.200 --> 01:33:21.100 

że nie przystaje to do obecnych przepisów, 

 

1549 

01:33:21.100 --> 01:33:26.600 

to trzeba było zmienić, zaproponować zmianę planu 

przestrzennego 

 

1550 

01:33:26.600 --> 01:33:30.000 

zagospodarowania na etapie przed podziałem 

działek. 

 

1551 

01:33:30.000 --> 01:33:32.300 

Doskonale Pan burmistrz wiedział. 

 

1552 

01:33:32.800 --> 01:33:39.200 

Dokumentacja całego tego podziału jest naprawdę 

bogata i szkoda, 

 

1553 

01:33:39.200 --> 01:33:45.900 

że nie, wysłuchanie na komisji polegało na tym, 

 

1554 

01:33:45.900 --> 01:33:49.600 

że myśmy nie widzieli planu przestrzennego 

zagospodarowania, 

 

1555 

01:33:50.800 --> 01:33:54.300 

dlatego że nie było to w interesie burmistrza, 

 

1556 

01:33:54.300 --> 01:33:55.800 

żeby pokazać jak to tam wygląda. 

 

1557 

01:33:57.200 --> 01:34:02.600 

Mieliśmy skrawki jakiś dokumentacji, kawałeczek 

tego planu 

 

1558 

01:34:02.600 --> 01:34:05.900 

przestrzennego zagospodarowania, gdzie niewiele z 

tego wynikało. 

 

1559 

01:34:06.100 --> 01:34:11.500 

Wstyd jest mi za nas, za Sulechów, za to, 

 

1560 

01:34:11.500 --> 01:34:15.400 

że gmina jest właścicielem planu przestrzennego 

zagospodarowania. 

 

1561 

01:34:15.400 --> 01:34:20.100 

I gmina ma świadomość, burmistrz i Pan Stachowiak 

mają, 

 

1562 

01:34:20.100 --> 01:34:21.800 

mieli świadomość od samego początku, 

 

1563 

01:34:21.800 --> 01:34:24.500 

od półtora roku albo od dwóch lat, 

 

1564 

01:34:24.500 --> 01:34:29.900 

że podział zgodny z planem przestrzennego 

zagospodarowania 

 

1565 

01:34:30.000 --> 01:34:32.800 

nie umożliwi zabudowę działki. 

 

1566 

01:34:32.800 --> 01:34:38.000 

Wstyd mi jest za takiego, za takie prowadzenie 

gminy. 

 

1567 

01:34:38.000 --> 01:34:42.000 

Nie wiem, czy mi będzie wstyd za radę. 

 

1568 

01:34:42.000 --> 01:34:46.100 

W swojej naiwności myślałem, że rada to jest takie, 

 

1569 

01:34:46.700 --> 01:34:48.900 

taka zbiorowa mądrość. 

 

1570 
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01:34:49.700 --> 01:34:52.700 

Wszyscy robimy błędy, Ja robię tych błędów pewno 

[niesłyszalne]. 

 

1571 

01:34:55.100 --> 01:35:02.200 

A jeżeli widać, że postępowanie jest złe, 

 

1572 

01:35:02.200 --> 01:35:09.000 

że nie wolno człowieka [niesłyszalne], żebym ja, 

 

1573 

01:35:09.000 --> 01:35:11.500 

oni chcą mi zwrócić działkę. 

 

1574 

01:35:12.100 --> 01:35:18.400 

No to ja bardzo przepraszam, proszę podać powód 

dlaczego akt 

 

1575 

01:35:18.400 --> 01:35:21.600 

notarialny został sporządzony nie, 

 

1576 

01:35:21.600 --> 01:35:24.000 

no niezgodnie z prawem. 

 

1577 

01:35:24.000 --> 01:35:31.400 

Bo skoro działka jest wyznaczona i przyjęta zgodnie 

z prawem 

 

1578 

01:35:31.400 --> 01:35:33.300 

a nie można się na niej wybudować tylko dlatego, 

 

1579 

01:35:33.300 --> 01:35:39.000 

że nie ma fizycznej możliwości, żeby działki obok, 

 

1580 

01:35:39.000 --> 01:35:41.400 

gdzie droga jest zaplanowana z dwóch działek, 

 

1581 

01:35:41.400 --> 01:35:46.000 

żeby w jednym czasie zrobić podział tych dwóch 

działek rolnych, 

 

1582 

01:35:46.000 --> 01:35:50.300 

żeby ta droga miała od razu 8 m. 

 

1583 

01:35:50.300 --> 01:35:51.900 

Ja bym z chęcią skorzystał z okazji, 

 

1584 

01:35:51.900 --> 01:35:56.200 

gdyby mi podpowiedziano, gdyby zaproponowano, 

 

1585 

01:35:56.200 --> 01:35:58.000 

nie zrobiono tego. 

 

1586 

01:35:58.000 --> 01:36:00.200 

Że zmieniamy plan przestrzennego 

zagospodarowania, 

 

1587 

01:36:00.200 --> 01:36:09.100 

wykreślamy tą ciągłą linię co była zaplanowana w 

2010 roku i ja jako 

 

1588 

01:36:09.100 --> 01:36:13.000 

właściciel działki tej rolnej, którą chciałem 

przekształcić 

 

1589 

01:36:13.000 --> 01:36:17.200 

mam prawo wyznaczyć dojazd sobie gdzie indziej, 

 

1590 

01:36:17.200 --> 01:36:22.100 

5-metrowy, bo taki by wystarczył do moich czterech 

działek. 

 

1591 

01:36:23.800 --> 01:36:25.200 

Nie zrobiono tego. 

 

1592 

01:36:26.500 --> 01:36:30.100 

Idziemy, ja w tej chwili domyślam się, 

 

1593 

01:36:30.100 --> 01:36:34.800 

że przygotowywana jest uchwała, która odrzuca, 

 

1594 

01:36:34.800 --> 01:36:38.400 
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zresztą Pan tu już powiedział, że moja skarga 

zostanie odrzucona. 

 

1595 

01:36:38.400 --> 01:36:43.900 

Ja mam prośbę, chciałbym znać imienną listę, 

 

1596 

01:36:43.900 --> 01:36:48.300 

jak żeście głosowali w mojej sprawie i chciałbym 

poznać, 

 

1597 

01:36:48.300 --> 01:36:53.400 

i chciałbym mieć w odmowie, chciałbym mieć w 

piśmie, 

 

1598 

01:36:53.400 --> 01:36:55.800 

które odpowiedział na moją skargę, 

 

1599 

01:36:55.800 --> 01:36:59.700 

warunki jakie mogę się odwołać. 

 

1600 

01:36:59.700 --> 01:37:01.900 

Na pewno będę się od tego odwoływał, 

 

1601 

01:37:01.900 --> 01:37:09.800 

bo takie postępowanie rady gminy i zarządu gminy 

w moim ocenie jest 

 

1602 

01:37:09.800 --> 01:37:11.200 

niedopuszczalne. 

 

1603 

01:37:11.200 --> 01:37:13.000 

To jest po prostu wstyd. Dziękuję bardzo. 

 

1604 

01:37:13.000 --> 01:37:14.300 

- Dziękuję. 

 

1605 

01:37:14.300 --> 01:37:17.800 

Ja tylko może dodam, że wszystkie wyniki głosowań 

są jawne i są 

 

1606 

01:37:17.800 --> 01:37:20.300 

dostępne na stronach internetowych gminy. 

 

1607 

01:37:20.300 --> 01:37:22.900 

Ja ewentualnie wyślę Panu maila, 

 

1608 

01:37:22.900 --> 01:37:26.200 

mailem tą stronę internetową, gdzie można sobie 

sprawdzić 

 

1609 

01:37:26.200 --> 01:37:27.500 

wyniki głosowania. Bardzo proszę, 

 

1610 

01:37:27.500 --> 01:37:29.200 

Pan Burmistrz Wojciech Sołtys. 

 

1611 

01:37:31.400 --> 01:37:37.500 

- Szanowni Państwo, właściwie to muszę Panu 

odpowiedzieć, 

 

1612 

01:37:37.500 --> 01:37:41.000 

chociaż o tym mówiliśmy. 

 

1613 

01:37:41.000 --> 01:37:43.200 

Rzeczywiście plan oczywiście zawsze może być 

zmieniony. 

 

1614 

01:37:43.200 --> 01:37:44.700 

To prawda. 

 

1615 

01:37:44.700 --> 01:37:47.100 

Tylko to tak do przemyślenia. 

 

1616 

01:37:47.100 --> 01:37:49.700 

Tylko, czy zmiana planu ma się sprowadzać do tego, 

 

1617 

01:37:49.700 --> 01:37:52.400 

że część, która dzisiaj jest wskazana jako 5-

motrowa, 

 

1618 

01:37:52.400 --> 01:37:56.700 
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4-metrowa ma stać się 5-metrową, która Panu 

umożliwi przejazd. 

 

1619 

01:37:56.700 --> 01:38:00.100 

Bo w praktyce zapisy planu dzisiejszego docelowo, 

 

1620 

01:38:00.500 --> 01:38:05.000 

kiedy zostanie on zrealizowany, a więc przez Pana i 

Pana sąsiada, 

 

1621 

01:38:05.000 --> 01:38:07.800 

bo tak mogę to dzisiaj w skrócie określić, 

 

1622 

01:38:07.800 --> 01:38:10.400 

gwarantują dojazd 8-metrowy. 

 

1623 

01:38:10.800 --> 01:38:17.100 

Więc w praktyce to jest część, która zupełnie 

gwarantuje możliwość 

 

1624 

01:38:17.100 --> 01:38:18.400 

uzyskania. 

 

1625 

01:38:18.400 --> 01:38:21.300 

Są też inne możliwości, o których Pan wie. 

 

1626 

01:38:21.300 --> 01:38:25.700 

Również podczas spotkania wskazywano, 

 

1627 

01:38:25.700 --> 01:38:29.100 

że jest możliwość pewnych odstępstw. 

 

1628 

01:38:29.100 --> 01:38:30.600 

Jest to też możliwe. 

 

1629 

01:38:30.600 --> 01:38:34.000 

Natomiast to są takie rzeczy powiedzmy 

dodatkowe, 

 

1630 

01:38:34.000 --> 01:38:36.800 

które w mojej ocenie na poziomie tego 

konkretnego, 

 

1631 

01:38:36.800 --> 01:38:38.700 

przepraszam tak to określę kazusa, 

 

1632 

01:38:38.700 --> 01:38:42.000 

czyli tego co zostało przez Pana podniesione są jak 

gdyby 

 

1633 

01:38:42.000 --> 01:38:43.800 

rozwiązaniami możliwymi. 

 

1634 

01:38:43.800 --> 01:38:46.900 

Natomiast nie odnoszą się do samego clou. 

 

1635 

01:38:46.900 --> 01:38:48.200 

I może jeszcze jedna uwaga. 

 

1636 

01:38:48.200 --> 01:38:54.500 

Teren jest, no to też wszyscy tu akurat myślę 

Państwo radni, 

 

1637 

01:38:54.500 --> 01:38:57.900 

Pan wiedzą, jest to teren, który był prywatny. 

 

1638 

01:38:57.900 --> 01:39:00.400 

I bez względu na to, czy był prywatny w całości, 

 

1639 

01:39:00.400 --> 01:39:06.200 

czy częściowo gminny, to zawsze rada podejmuje 

plan zagospodarowania 

 

1640 

01:39:06.200 --> 01:39:09.300 

przestrzennego, to nigdy mieszkańcy tego nie robią. 

 

1641 

01:39:09.300 --> 01:39:10.700 

To robi zawsze rada. 

 

1642 

01:39:10.700 --> 01:39:15.700 
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To, odnoszę się do tego, pierwszych słów właściwie 

Pana wypowiedzi. 

 

1643 

01:39:15.700 --> 01:39:20.900 

Proszę mi wierzyć, nie ma w naszym działaniu 

żadnej niechęci. 

 

1644 

01:39:20.900 --> 01:39:26.100 

Natomiast jest po prostu zdroworozsądkowe 

spojrzenie na całość. 

 

1645 

01:39:26.100 --> 01:39:30.300 

I jeśli plan dopuszcza określone rozwiązania, 

 

1646 

01:39:30.300 --> 01:39:31.800 

to można je zastosować. 

 

1647 

01:39:31.800 --> 01:39:37.100 

Natomiast nie widzę możliwości przejmowania dróg 

wewnętrznych, 

 

1648 

01:39:37.100 --> 01:39:40.400 

bo taki, o takim charakterze tej drogi mówimy. 

 

1649 

01:39:40.400 --> 01:39:44.600 

I nadal ta droga przecież, gdybym przejął drugą 

część, 

 

1650 

01:39:44.600 --> 01:39:47.500 

tą drugą ćwiartkę nazwijmy to tak, 

 

1651 

01:39:47.500 --> 01:39:50.600 

czy właściwie to jak kolejne 4 m od sąsiada, 

 

1652 

01:39:50.600 --> 01:39:52.900 

dopiero wtedy uzyskalibyśmy to, 

 

1653 

01:39:52.900 --> 01:39:54.100 

o czym Pan mówi. 

 

1654 

01:39:54.100 --> 01:39:55.800 

To przejęcie bez względu na to, 

 

1655 

01:39:55.800 --> 01:39:57.100 

czy od Pana, czy od tej drugiej osoby, 

 

1656 

01:39:57.100 --> 01:39:59.100 

niczego jak gdyby w sprawie nie zmieni. 

 

1657 

01:39:59.100 --> 01:40:01.900 

Dopiero przejęcie 8 m zmieni. 

 

1658 

01:40:01.900 --> 01:40:03.700 

Choć możliwe, tak jak wspomniałem, są 

odstępstwa, 

 

1659 

01:40:03.700 --> 01:40:05.500 

ale to jak gdyby pozostawiam po za sprawą, 

 

1660 

01:40:05.500 --> 01:40:08.100 

bo to jest jak gdyby też na innym poziomie i wiem, 

 

1661 

01:40:08.100 --> 01:40:11.300 

że nie na poziomie też Urzędu Miejskiego, 

 

1662 

01:40:11.300 --> 01:40:15.300 

czy Gminy Sulechów, bo bym inny organ jak gdyby 

będzie prowadził, 

 

1663 

01:40:15.300 --> 01:40:19.200 

czy prowadzi te postępowanie w zakresie samej 

zgody na budowę. 

 

1664 

01:40:19.200 --> 01:40:21.200 

I jeszcze jeden wątek, do którego się odnie, 

 

1665 

01:40:21.400 --> 01:40:22.900 

chce odnieść. 

 

1666 

01:40:22.900 --> 01:40:26.300 

Ja jestem przekonany, że akt notarialny był zgodny z 

prawem, 
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1667 

01:40:26.300 --> 01:40:28.300 

i że Pan miał prawo sprzedawać tą działkę. 

 

1668 

01:40:28.300 --> 01:40:32.100 

I uważam, że na etapie sprzedaży nikt nie popełnił 

żadnego błędu, 

 

1669 

01:40:32.100 --> 01:40:38.100 

ponieważ jak gdyby na etapie zakupu działki nie jest 

oceniana kwestia 

 

1670 

01:40:38.100 --> 01:40:42.400 

możliwości budowy tej działki i przyszłego 

przeznaczenia. 

 

1671 

01:40:42.400 --> 01:40:46.700 

To mniej więcej, ale nie, to może już nie będę, 

 

1672 

01:40:46.700 --> 01:40:48.500 

że tak powiem jako przykładów kolejnych podawał. 

 

1673 

01:40:48.500 --> 01:40:52.400 

Natomiast wiem, że takie sytuacje również za 

czasów mojej kadencji 

 

1674 

01:40:52.400 --> 01:40:56.700 

występowały, kiedy zmienia się właściciel i 

właściciel jeszcze 

 

1675 

01:40:56.700 --> 01:41:00.000 

do czasu, że tak powiem ziszczenia się innych 

warunków nie może tak 

 

1676 

01:41:00.000 --> 01:41:05.300 

naprawdę rozpocząć budowy również w kontekście 

jakiś nawet dużych 

 

1677 

01:41:05.500 --> 01:41:07.200 

budynków, czy dużych przedsięwzięć. 

 

1678 

01:41:07.200 --> 01:41:09.100 

Gdzie też są te wymogi nawet większe niż te, 

 

1679 

01:41:09.100 --> 01:41:11.700 

o których Pan mówi, czyli droga 5-metrowa. 

 

1680 

01:41:11.700 --> 01:41:13.600 

To tyle z mojej strony. Dziękuję. 

 

1681 

01:41:13.600 --> 01:41:14.900 

- Dziękuję. 

 

1682 

01:41:14.900 --> 01:41:16.300 

Ad vocem Pan Radny Stanisław Kaczmar. 

 

1683 

01:41:16.300 --> 01:41:19.200 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1684 

01:41:19.200 --> 01:41:27.100 

Panie Burmistrzu, w piątek po komisji komisja się 

zebrała o godzinie 7.15. 

 

1685 

01:41:27.100 --> 01:41:31.100 

Po komisji idąc do domu spotkałem się z Panem 

skarżącym, 

 

1686 

01:41:31.100 --> 01:41:37.100 

jeszcze rozmawialiśmy na ten temat działalności 

naszej komisji, 

 

1687 

01:41:37.100 --> 01:41:38.200 

podejmowania decyzji. 

 

1688 

01:41:39.700 --> 01:41:41.900 

I w tym samym dniu przedzwoniłem do 

[niesłyszalne]. 

 

1689 

01:41:41.900 --> 01:41:49.200 

To co Pan sugerował, że też złożył Pan pismo w 

starostwie powiatowym 

 

1690 
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01:41:49.200 --> 01:41:56.100 

i rozmawiając z Panem [niesłyszalne] był na etapie 

konstruowania 

 

1691 

01:41:56.100 --> 01:41:59.100 

pisma odpowiedzi dla Pana. 

 

1692 

01:41:59.100 --> 01:42:04.700 

I tak samo jak Pan nie chciał tu u nas słyszeć 

argumentów Pana 

 

1693 

01:42:04.700 --> 01:42:07.800 

Stachowiaka, tak samo Pan nie chciał słyszeć 

argumentów 

 

1694 

01:42:07.800 --> 01:42:14.900 

Pana [niesłyszalne] piśmie da też Panu trzy 

możliwości 

 

1695 

01:42:14.900 --> 01:42:16.600 

rozwiązania tej sprawy. 

 

1696 

01:42:16.600 --> 01:42:21.200 

Ale Pan nie chciał słyszeć o tych możliwościach. 

 

1697 

01:42:21.200 --> 01:42:26.100 

I dlatego rozpatrując tą skargę Pana, 

 

1698 

01:42:26.100 --> 01:42:32.700 

my żeśmy nie widzieli tutaj żadnych uchybień 

Urzędu Miasta i Gminy 

 

1699 

01:42:32.700 --> 01:42:38.200 

w Sulechowie. I tak samo Pan widzi żadnych 

uchybień starostwa 

 

1700 

01:42:38.200 --> 01:42:39.400 

powiatowego. 

 

1701 

01:42:39.400 --> 01:42:42.200 

Pan będzie miał możliwość budowania się. 

 

1702 

01:42:42.200 --> 01:42:46.000 

Pan będzie, ma możliwość sprzedawania tych 

działek, 

 

1703 

01:42:46.000 --> 01:42:48.500 

tylko jest kwestia właśnie tej drogi. 

 

1704 

01:42:48.500 --> 01:42:54.900 

I Pan ma możliwość w tych trzech rozwiązaniach 

zrobić to w tej chwili nawet. 

 

1705 

01:42:54.900 --> 01:42:56.900 

Ale Pan tego nie chce słyszeć po prostu. 

 

1706 

01:42:56.900 --> 01:42:59.700 

A niestety, jeżeli Pan tego nie chce słyszeć, 

 

1707 

01:42:59.700 --> 01:43:03.100 

to my też mając wszystkie dokumenty, 

 

1708 

01:43:03.100 --> 01:43:11.800 

my musimy się opierać na tym co jest oparte na 

prawie. Dziękuję bardzo. 

 

1709 

01:43:11.800 --> 01:43:14.100 

- Dziękuję bardzo. 

 

1710 

01:43:14.100 --> 01:43:15.800 

Proszę Pan Radny Jan Rerus ad vocem. 

 

1711 

01:43:15.800 --> 01:43:17.700 

Panie skarżący proszę poczekać. 

 

1712 

01:43:17.700 --> 01:43:18.700 

- Dziękuję. Dziękuję bardzo (...) 

 

1713 

01:43:18.700 --> 01:43:20.100 

- Bo jeszcze mamy zgłoszenia radnych. 

 

1714 

01:43:20.100 --> 01:43:23.200 
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- Dziękuję bardzo. 

 

1715 

01:43:23.200 --> 01:43:27.100 

Ponieważ jestem członkiem komisji urbanistycznej, 

 

1716 

01:43:27.100 --> 01:43:31.800 

z czego się bardzo cieszę, bo tam wielu ludzi jest 

fachowców, 

 

1717 

01:43:31.800 --> 01:43:35.400 

no i tutaj muszę Pana skarżącego trochu zmartwić, 

 

1718 

01:43:35.400 --> 01:43:40.600 

ponieważ plany przestrzennego zagospodarowania 

są opiniowane przez 

 

1719 

01:43:40.600 --> 01:43:44.400 

komisję urbanistyczną zanim trafią na radę. 

 

1720 

01:43:44.400 --> 01:43:48.100 

No a tam przynajmniej w tej i w poprzedniej 

kadencji, 

 

1721 

01:43:48.100 --> 01:43:50.600 

poprzednio nie wiem jak tam było, 

 

1722 

01:43:50.600 --> 01:43:53.200 

no są fachowcy wysokiej klasy. 

 

1723 

01:43:53.200 --> 01:43:57.400 

Nie są to ludzie z ulicy zajmujący się innymi 

rzeczami tylko właśnie 

 

1724 

01:43:57.400 --> 01:44:01.100 

tymi. No, ja może jestem trochu mniej tam z tej 

dziedziny, 

 

1725 

01:44:02.100 --> 01:44:03.600 

ale Pan Stachowiak mnie trzyma. 

 

1726 

01:44:03.600 --> 01:44:07.500 

A jeżeli chodzi o to co Pan, no jakby trochu obraził 

ludzi, 

 

1727 

01:44:07.500 --> 01:44:10.800 

bo Pan Kierownika Damian Stachowiak to jest 

naprawdę wysokiej klasy 

 

1728 

01:44:10.800 --> 01:44:13.200 

specjalista w zakresie tych nieruchomości. 

 

1729 

01:44:13.200 --> 01:44:19.500 

I jego zdanie, no powinien Pan prawie przyjmować 

w ciemno tutaj. 

 

1730 

01:44:19.900 --> 01:44:22.700 

Nigdy się nie zawiodłem na zdaniu Pana 

Stachowiaka, 

 

1731 

01:44:22.700 --> 01:44:26.300 

a jestem już 20 lat tutaj, 21 w radzie. 

 

1732 

01:44:26.300 --> 01:44:28.700 

Nie mówiąc to co mówiłem, bo to jest 

[niezrozumiałe], 

 

1733 

01:44:28.700 --> 01:44:30.200 

ale to nie mówiłem do Pana Stachowiak 

poprzednio, 

 

1734 

01:44:30.500 --> 01:44:33.200 

także naprawdę. 

 

1735 

01:44:33.200 --> 01:44:36.200 

Natomiast do skarżącego, no uczestniczę też w tych 

planach, 

 

1736 

01:44:36.200 --> 01:44:37.700 

bo jestem w tej komisji. 

 

1737 

01:44:37.700 --> 01:44:41.200 

No plany i podziały na działkach tych właścicieli, 
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1738 

01:44:41.200 --> 01:44:45.800 

co mają właściciele nieruchomości, w szczególności 

rolnych czasem, 

 

1739 

01:44:45.800 --> 01:44:48.000 

no to się robi jako całość. 

 

1740 

01:44:48.000 --> 01:44:50.600 

Jeżeli w planie jest wyznaczona droga 8-metrowa, 

 

1741 

01:44:50.600 --> 01:44:56.400 

no to ona może powstać, jeżeli właściciele podzielą 

sobie tak działkę 

 

1742 

01:44:56.400 --> 01:44:57.900 

jak jest tam zapisane. 

 

1743 

01:44:57.900 --> 01:45:01.500 

Czyli to trzeba poczekać, no nie ma innej możliwości 

na tym, 

 

1744 

01:45:01.500 --> 01:45:04.500 

żeby było tak, że, no jeden może podzielić, 

 

1745 

01:45:04.500 --> 01:45:06.500 

drugi nie. No trudno, nie jest spełniony ten 

warunek. 

 

1746 

01:45:06.500 --> 01:45:09.700 

Gmina tylko umożliwiła, to należy podkreślić. 

 

1747 

01:45:09.700 --> 01:45:13.200 

Umożliwiła podział działek i zabudowę tam, 

 

1748 

01:45:13.200 --> 01:45:16.300 

wyznaczając określone parametry prawem, 

 

1749 

01:45:16.300 --> 01:45:17.700 

i tak podała. 

 

1750 

01:45:17.700 --> 01:45:21.300 

Chcę powiedzieć, dalej też do tej drogi której, 

 

1751 

01:45:23.200 --> 01:45:27.100 

w Sulechowie są takie nieruchomości zabudowane 

już, 

 

1752 

01:45:27.100 --> 01:45:32.000 

gdzie droga dojazdowa do tych nieruchomości jest 

drogą wewnętrzną, 

 

1753 

01:45:32.000 --> 01:45:33.300 

nie jest drogą gminną. 

 

1754 

01:45:33.300 --> 01:45:34.900 

I tam nieruchomości różnie mają, 

 

1755 

01:45:34.900 --> 01:45:37.500 

w udziale czasem jakiś, czy nawet wspólnoty, 

 

1756 

01:45:37.500 --> 01:45:39.400 

i jest to dopuszczalne. 

 

1757 

01:45:39.400 --> 01:45:42.500 

Ja mam swoje zdanie na ten temat, ale tutaj muszę 

poprzeć Pana 

 

1758 

01:45:42.500 --> 01:45:46.300 

burmistrza, że jest to wola gminy. 

 

1759 

01:45:46.300 --> 01:45:47.800 

Czy przejmie tą drogę, czy nie. 

 

1760 

01:45:47.800 --> 01:45:52.000 

I tutaj też trzeba zaznaczyć, że jak się przejmuje 

jakąś drogę, 

 

1761 

01:45:52.000 --> 01:45:54.500 

w szczególności niewyremontowana, niezrobioną, 

 

1762 

01:45:54.500 --> 01:45:59.000 
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no to my jako gmina musimy to utrzymać i płacić za 

to, 

 

1763 

01:45:59.000 --> 01:46:01.700 

żeby ją doprowadzić do takiego stanu jak powinna. 

 

1764 

01:46:01.700 --> 01:46:03.700 

Nie zawsze jest to opłacalne. 

 

1765 

01:46:03.700 --> 01:46:07.100 

Oczywiście po całej zabudowie, jak powstaje na 

przykład pięć tam, 

 

1766 

01:46:07.100 --> 01:46:10.200 

osiem budynków wielolokalowych, gdzie jest, 

 

1767 

01:46:10.200 --> 01:46:12.300 

być może gmina przychylić się do przejęcia, 

 

1768 

01:46:12.300 --> 01:46:14.000 

ale nie zawsze. 

 

1769 

01:46:14.000 --> 01:46:15.500 

Musi natomiast wyznaczyć drogi główne, 

 

1770 

01:46:15.500 --> 01:46:17.000 

żeby były dojazdowe. 

 

1771 

01:46:17.000 --> 01:46:19.800 

No i one są, i tam są wyznaczone te drogi główne. 

 

1772 

01:46:19.800 --> 01:46:22.600 

A te poboczne drogi, no trudno, to już, 

 

1773 

01:46:22.600 --> 01:46:25.600 

są, muszą właściciele dróg sobie poradzić. 

 

1774 

01:46:25.600 --> 01:46:28.200 

I tak właśnie sprzedawać na przykład drogę w 

udziale, 

 

1775 

01:46:28.200 --> 01:46:29.400 

która jest. 

 

1776 

01:46:29.400 --> 01:46:34.800 

A, że podział nieruchomości nie następuje w tym 

samym czasie i to 

 

1777 

01:46:34.800 --> 01:46:38.200 

blokuje komuś budowę, no to każdy kto kupuje 

działkę, 

 

1778 

01:46:38.200 --> 01:46:41.400 

każdy kto sprzedaje działkę, widzi ten plan. 

 

1779 

01:46:41.400 --> 01:46:43.200 

Po drugie plany nie są tajemnicą. 

 

1780 

01:46:43.200 --> 01:46:48.300 

Każdy może, w każdym czasie, nawet na etapie 

przyjmowania planu 

 

1781 

01:46:48.300 --> 01:46:50.500 

zapoznać się z nim, wnieść uwagę. 

 

1782 

01:46:50.500 --> 01:46:54.800 

Jeżeli nie było uwag to rada po prostu takie plany 

przyjmuje. 

 

1783 

01:46:54.800 --> 01:46:58.400 

I na koniec chciałem powiedzieć tutaj to co Pan 

burmistrz powiedział, 

 

1784 

01:46:58.400 --> 01:47:01.600 

jeżeli było coś już rzeczywiście takiego trudnego, 

 

1785 

01:47:01.600 --> 01:47:08.100 

nierozwiązywalnego, zawsze można wystąpić do 

gminy o zmianę tego planu. 

 

1786 

01:47:08.100 --> 01:47:10.200 
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Aczkolwiek trzeba se zdawać z dwóch rzeczy 

sprawę. 

 

1787 

01:47:10.200 --> 01:47:14.700 

Kosztuje to i niemało pieniędzy i kosztuje dużo czas. 

 

1788 

01:47:14.700 --> 01:47:19.300 

Rok czasu to może być za mało na zmianę takiego 

planu. 

 

1789 

01:47:19.300 --> 01:47:23.500 

Także uważam, że sama skarga już po planie 

przyjętym, 

 

1790 

01:47:23.500 --> 01:47:28.400 

a w zasadzie, że warunki nie zostały spełnione przez 

właścicieli 

 

1791 

01:47:28.400 --> 01:47:32.000 

lokali, nie przez gminę, bo gdyby tamten drugi 

podzielił, 

 

1792 

01:47:32.000 --> 01:47:34.300 

to też wydzielił drogę to warunki były, 

 

1793 

01:47:34.300 --> 01:47:37.400 

no to w zasadzie ta skarga nie powinna być na 

gminę, 

 

1794 

01:47:37.400 --> 01:47:40.900 

czy na Pana burmistrza, a skarga powinna być na 

właścicieli, 

 

1795 

01:47:40.900 --> 01:47:42.700 

że nie chcą podzielić tych działek. Dziękuję. 

 

1796 

01:47:42.700 --> 01:47:44.200 

- Dziękuję. 

 

1797 

01:47:44.200 --> 01:47:45.400 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

1798 

01:47:45.400 --> 01:47:49.100 

- Ja może już tylko reasumując Panie 

Przewodniczący, 

 

1799 

01:47:49.100 --> 01:47:53.100 

ażeby naświetlić do całej rady naszej miejskiej ten 

problem, 

 

1800 

01:47:53.100 --> 01:47:56.400 

bo on był bardzo wielowątkowy, bardzo obszerna 

była treść skargi. 

 

1801 

01:47:56.400 --> 01:48:00.000 

I w mojej ocenie pojawiły się tam dwa wątki, 

 

1802 

01:48:00.000 --> 01:48:04.600 

a komisja ma obowiązek rozpatrzyć skargę pod 

kątem formalno-prawnym. 

 

1803 

01:48:04.900 --> 01:48:09.700 

I pod kątem formalno-prawnym komisja ocenia 

pracę urzędu, 

 

1804 

01:48:09.700 --> 01:48:11.500 

pracę Pana burmistrza jako prawidłowy. 

 

1805 

01:48:11.500 --> 01:48:15.800 

Zatem uznaję za niezasadne aspekt w mojej ocenie 

socjologiczny, 

 

1806 

01:48:15.800 --> 01:48:17.800 

podniesiony w tej skardze. 

 

1807 

01:48:17.800 --> 01:48:20.000 

No komisja nie będzie się tym zajmować. 

 

1808 

01:48:20.000 --> 01:48:24.600 

Mój przedmówca chyba wyczerpał wszystkie jakieś 

wątpliwości 

 

1809 

01:48:24.600 --> 01:48:26.500 
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i podzielam zdanie Pana Radnego Jana, 

 

1810 

01:48:26.500 --> 01:48:30.800 

że problem tej skargi rozwiąże się w najbliższym 

czasie. 

 

1811 

01:48:30.800 --> 01:48:33.300 

Takie mam wrażenie i mam takie przekonanie. 

 

1812 

01:48:33.300 --> 01:48:39.900 

Trzeba tylko też jeszcze dopowiedzieć, że w jednej 

ze stron, 

 

1813 

01:48:39.900 --> 01:48:43.300 

czyli jeden z załączników, gdzie Pan odwołał się do 

SKO, 

 

1814 

01:48:43.300 --> 01:48:46.000 

na temat decyzji administracyjnej urzędu. 

 

1815 

01:48:46.000 --> 01:48:48.600 

SKO tylko w części przyznało Panu rację. 

 

1816 

01:48:48.600 --> 01:48:53.700 

Co więcej Pan złożył jako skarżący skargę na SKO do 

Wojewódzkiego 

 

1817 

01:48:53.700 --> 01:48:57.500 

Sądu Administracyjnego i sąd nie podzielił Pana 

stanowiska. 

 

1818 

01:48:57.500 --> 01:49:01.800 

Zatem w mojej ocenie skarga jest również 

niezasadna. 

 

1819 

01:49:01.800 --> 01:49:04.800 

A czas myślę, że ten problem rozwiąże. Dziękuję. 

 

1820 

01:49:04.900 --> 01:49:07.700 

- Dziękuję. 

 

1821 

01:49:07.700 --> 01:49:12.700 

Nie widzę więcej głosów radnych, jeszcze, wniosek. 

 

1822 

01:49:12.700 --> 01:49:13.800 

Bardzo proszę Panie skarżący. 

 

1823 

01:49:13.800 --> 01:49:15.300 

Jeżeli Pan jest jeszcze zainteresowany. 

 

1824 

01:49:20.000 --> 01:49:22.900 

- Pozwolicie Państwo w mojej ocenie, 

 

1825 

01:49:22.900 --> 01:49:28.600 

działalności burmistrza i waszej jako rady. 

 

1826 

01:49:28.600 --> 01:49:37.100 

Wspomniał tu któryś z Panów na temat tego, że Pan 

Kaczmar, 

 

1827 

01:49:37.100 --> 01:49:40.800 

że Pan [niesłyszalne] jakieś do mnie propozycje. 

 

1828 

01:49:40.800 --> 01:49:52.100 

Nie rozmawiam, po, nadałem bieg pismo, 

 

1829 

01:49:52.100 --> 01:49:56.400 

napisałem pismo do starostwa z zapytaniem jak to 

się stało, 

 

1830 

01:49:56.400 --> 01:50:00.600 

że na tym samym, w tym samym planie, 

 

1831 

01:50:00.600 --> 01:50:06.800 

troszeczkę przy innej drodze została udzielona, 

 

1832 

01:50:06.800 --> 01:50:12.300 

a, na zabudowę działki dokładnie w takich samych 

warunkach, 

 

1833 

01:50:12.300 --> 01:50:17.300 

gdzie droga ma 4 m i ta druga część drogi. 
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1834 

01:50:18.600 --> 01:50:21.000 

Zadałem pytanie, jak to się stało, 

 

1835 

01:50:21.000 --> 01:50:26.100 

że wybudowała, ENEA wybudowała [niezrozumiałe] 

właśnie przy tej 

 

1836 

01:50:26.100 --> 01:50:27.900 

drugiej drodze, też przy drodze w 4-metrowej, 

 

1837 

01:50:28.500 --> 01:50:32.300 

gdzie nie było jeszcze, tylko była droga 4-metrowa, 

 

1838 

01:50:32.300 --> 01:50:34.900 

nie było jeszcze podziału tego dalszego. 

 

1839 

01:50:34.900 --> 01:50:40.800 

Czyli teoretycznie nie wolno było wydać starostwu 

dwóch pozwoleń 

 

1840 

01:50:40.800 --> 01:50:43.300 

na budowę, [niezrozumiałe] i prywatnego domu. 

 

1841 

01:50:45.300 --> 01:50:50.800 

[niezrozumiałe] jakoś [niesłyszalne], w jaki sposób 

nie wiem. 

 

1842 

01:50:50.800 --> 01:50:53.700 

I dlatego napisałem to pismo do starostwa, 

 

1843 

01:50:53.700 --> 01:50:58.600 

żeby wykazać mój interes prawny w tym jak to się 

stało, 

 

1844 

01:50:58.600 --> 01:51:05.600 

że [niezrozumiałe] 4-metrowych jednej osobie 

dostają pozwolenia 

 

1845 

01:51:05.600 --> 01:51:11.500 

na zabudowę, a [niezrozumiałe], kupiła ode mnie 

działkę ma do mnie 

 

1846 

01:51:11.500 --> 01:51:14.800 

pretensje, że ta działka nie spełnia wymogów, 

 

1847 

01:51:14.800 --> 01:51:17.900 

nie może wybudować się przy drodze 4-metrowej. 

 

1848 

01:51:17.900 --> 01:51:21.600 

Nie było ze strony [niesłyszalne] żadnych informacji, 

 

1849 

01:51:21.600 --> 01:51:23.200 

żadnych rozmów [niesłyszalne]. 

 

1850 

01:51:23.200 --> 01:51:27.900 

Dostała [niesłyszalne]. 

 

1851 

01:51:29.800 --> 01:51:35.900 

Jednym ze sposobów, żeby mogła zabudować tą 

działkę jest pismo 

 

1852 

01:51:35.900 --> 01:51:42.500 

do ministerstwa, że ministerstwo z pozycji 

Warszawy zobaczy z góry, 

 

1853 

01:51:42.500 --> 01:51:47.300 

bo z góry dobrze widać, że odstąpi od tego 

wymogu, 

 

1854 

01:51:47.300 --> 01:51:54.700 

że droga budowy do 4 m, poniżej 5 m, bo tam jest 

chyba nawet 4,5, 

 

1855 

01:51:56.200 --> 01:51:59.900 

próbowała takie pismo napisać. 

 

1856 

01:51:59.900 --> 01:52:03.100 

Dostała odpowiedź. 

 

1857 

01:52:03.100 --> 01:52:06.100 
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Ja teraz mówię być może niedokładnie. 

 

1858 

01:52:06.100 --> 01:52:10.600 

Proszę wezwać, prosić żeby przyszła i wyjaśniła. 

 

1859 

01:52:10.600 --> 01:52:14.300 

Mówiła, że ona nie jest w stanie napisać pisma, 

 

1860 

01:52:14.300 --> 01:52:22.000 

bo ze starostwa dostała pismo, które wymaga od 

niej iluś załączników, 

 

1861 

01:52:22.000 --> 01:52:24.100 

których ona nie może spełnić. 

 

1862 

01:52:24.100 --> 01:52:29.100 

Po to się robi takie coś, żeby to pismo w ogóle do 

Warszawy 

 

1863 

01:52:29.100 --> 01:52:31.900 

nie poszło. 

 

1864 

01:52:31.900 --> 01:52:35.400 

Gdyby gmina zrezygnowała z takiego rozwiązania, 

 

1865 

01:52:35.400 --> 01:52:41.800 

które ta droga, od drogi, od ul. Miedzianej, 

 

1866 

01:52:41.800 --> 01:52:46.100 

żeby to zniknęło z planu, a gmina mogłaby to zrobić. 

 

1867 

01:52:46.100 --> 01:52:48.500 

Wtedy moglibyśmy podzielić działkę, 

 

1868 

01:52:49.800 --> 01:52:55.000 

działki rolne w inny sposób, który zadowalałby nie 

tylko jedną 

 

1869 

01:52:55.000 --> 01:52:59.800 

działkę poprzez Pani Najdek, poprzez pismo do 

ministerstwa, 

 

1870 

01:52:59.800 --> 01:53:02.400 

tylko rozwiązałby się problem całkowicie. 

 

1871 

01:53:02.400 --> 01:53:08.400 

Gmina tego nie chciała na żadnym etapie zmiany 

planu przestrzennego 

 

1872 

01:53:08.400 --> 01:53:10.200 

zagospodarowania. 

 

1873 

01:53:10.200 --> 01:53:11.500 

Nie, bo nie. Dziękuję bardzo. 

 

1874 

01:53:11.500 --> 01:53:13.500 

- Dziękuję. 

 

1875 

01:53:13.500 --> 01:53:15.300 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

 

1876 

01:53:15.300 --> 01:53:16.800 

Nie widzę. 

 

1877 

01:53:16.800 --> 01:53:18.500 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1878 

01:53:18.500 --> 01:53:21.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1879 

01:53:21.000 --> 01:53:25.300 

Druk nr 648 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

burmistrza Sulechowa. 

 

1880 

01:53:38.100 --> 01:53:40.200 

Pani Krystyno bardzo proszę o głosowanie. 

 

1881 

01:53:44.000 --> 01:53:46.500 

Za 19 radnych. 
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1882 

01:53:46.500 --> 01:53:49.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1883 

01:53:49.000 --> 01:53:52.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Pkt 8. 

 

1884 

01:53:52.200 --> 01:53:55.500 

Przerwa. 10 minut? 

 

1885 

01:53:55.500 --> 01:53:57.000 

Ogłaszam przerwę do godziny 12.10. 

 

1886 

02:06:51.000 --> 02:06:55.900 

Bardzo proszę Państwa radnych już o zajęcie swoich 

miejsc. 

 

1887 

02:06:57.600 --> 02:06:59.900 

- Kworum klikamy. 

 

1888 

02:06:59.900 --> 02:07:07.200 

- Szanowni Państwo, bardzo proszę o kliknięcie 

kworum. 

 

1889 

02:07:07.200 --> 02:07:11.000 

Wznawiam obrady LXIII zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

1890 

02:07:11.000 --> 02:07:12.500 

VIII kadencji. 

 

1891 

02:07:12.500 --> 02:07:15.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o kliknięcie 

kworum. 

 

1892 

02:07:15.600 --> 02:07:18.400 

Potwierdzimy. Obecność nam się zmieniła. 

 

1893 

02:07:25.300 --> 02:07:33.100 

- Kliknij kworum. 

 

1894 

02:07:33.100 --> 02:07:37.000 

- Przemek, jest. 

 

1895 

02:07:37.700 --> 02:07:42.200 

- Kliknij kworum. Dobra. 

 

1896 

02:07:43.100 --> 02:07:44.600 

Za Wiesława klikniesz, czy. 

 

1897 

02:07:44.600 --> 02:07:47.100 

- Pani Agnieszka? 

 

1898 

02:07:47.100 --> 02:07:52.900 

- Nie ma. 17 radnych, tak? Dobra. 

 

1899 

02:07:52.900 --> 02:07:57.200 

Przechodzimy do pkt 9 Zapytania sołtysów i 

mieszkańców 

 

1900 

02:07:57.200 --> 02:07:58.300 

oraz udzielenie odpowiedzi. 

 

1901 

02:07:58.300 --> 02:08:00.800 

Czy ktoś z sołtysów lub mieszkańców chciałbym 

zadać pytanie? 

 

1902 

02:08:02.000 --> 02:08:03.500 

Rozglądam się. 

 

1903 

02:08:03.500 --> 02:08:05.200 

Bardzo proszę. 

 

1904 

02:08:07.400 --> 02:08:11.900 

- Ja mam takie pytanie od mieszkańców, od 

mieszkańca właściwie, 

 

1905 

02:08:11.900 --> 02:08:15.000 

chodzi o teren gminy, który jest drogą, 

 

1906 

02:08:15.000 --> 02:08:17.100 
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a jest wyłączony z ruchu. 

 

1907 

02:08:17.100 --> 02:08:20.700 

Są w [niezrozumiałe] dwa takie miejsca, koło szkoły 

i koło 

 

1908 

02:08:20.700 --> 02:08:24.800 

leśniczówki. 

 

1909 

02:08:24.800 --> 02:08:28.500 

Po prostu teren jest, no nie wiem ktoś użytkuje 

prywatnie tylko tam 

 

1910 

02:08:28.500 --> 02:08:30.100 

jeden mieszkaniec lub dwóch mieszkańców. 

 

1911 

02:08:30.100 --> 02:08:32.100 

Natomiast jest to droga, teren gminy, 

 

1912 

02:08:32.100 --> 02:08:33.400 

także taka trochę dziwna sytuacja. 

 

1913 

02:08:33.400 --> 02:08:37.600 

- Więcej pytań nie widzę. Także Panie burmistrzu. 

 

1914 

02:08:37.600 --> 02:08:41.600 

- Panie Przewodniczący, ja z takim pytaniem może 

formalnym. 

 

1915 

02:08:41.600 --> 02:08:45.800 

Czy, ponieważ tak, już raz się w cudzysłowie 

nabrałem, 

 

1916 

02:08:45.800 --> 02:08:47.600 

nie byłem pewny w ogóle, czy tu jest możliwość 

dyskutowania. 

 

1917 

02:08:47.600 --> 02:08:49.100 

- Tu jest możliwość. 

 

1918 

02:08:49.100 --> 02:08:52.400 

- Czy jest taka możliwość, żebyśmy powiedzmy 

nawet udzielali sobie 

 

1919 

02:08:52.400 --> 02:08:53.800 

odpowiedzi od razu na bieżąco? 

 

1920 

02:08:53.800 --> 02:08:57.800 

Ja nie ukrywam, że w wielu sytuacjach to by mi 

znacznie ułatwiało sytuacje. 

 

1921 

02:08:57.800 --> 02:09:01.400 

- Ja myślę, że tutaj autorzy zmiany statutu, 

 

1922 

02:09:01.400 --> 02:09:06.100 

czyli Komisja Statutowa w zamyśle miała tutaj 

zaplanowaną dyskusję. 

 

1923 

02:09:06.100 --> 02:09:07.600 

Znaczy i w jednym i w drugim punkcie, 

 

1924 

02:09:07.900 --> 02:09:11.300 

jak sądzę. Bo jest użyte słowo dyskusja w 10, 

 

1925 

02:09:11.300 --> 02:09:12.900 

a w 9 mamy oraz udzielenie odpowiedzi. 

 

1926 

02:09:12.900 --> 02:09:17.700 

Także Panie burmistrzu bardzo proszę od razu 

odpowiadać. 

- Dobrze. 

 

1927 

02:09:17.700 --> 02:09:18.800 

Dziękuję bardzo. 

 

1928 

02:09:18.800 --> 02:09:21.900 

Panie Wiesławie, Ja myślę, że spotkamy się tak 

naprawdę przy mapie, 

 

1929 

02:09:21.900 --> 02:09:24.000 

bo myślę że tego będzie to wymagać. 

 

1930 
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02:09:24.000 --> 02:09:27.900 

Ja bym chciał ocenić wprost jakie jest przeznaczenie 

też tego terenu, 

 

1931 

02:09:27.900 --> 02:09:31.300 

żeby nie popełnić błędu, że czasami nam się coś 

wydaje, 

 

1932 

02:09:31.300 --> 02:09:32.900 

że jest drogą, a może drogą nie jest, 

 

1933 

02:09:32.900 --> 02:09:35.100 

albo może właśnie te szerokości są inne. 

 

1934 

02:09:35.100 --> 02:09:36.400 

Chciałbym to sprawdzić. 

 

1935 

02:09:36.400 --> 02:09:38.700 

Przepraszam Szanowni Państwo, może to tak brzmi 

w kontekście 

 

1936 

02:09:38.700 --> 02:09:42.200 

dzisiejszej sesji też może nie do końca fajnie, 

 

1937 

02:09:42.200 --> 02:09:45.900 

ale ja myślę, że tutaj z dokumentami umówimy się z 

wydziałem. 

 

1938 

02:09:45.900 --> 02:09:48.900 

Może nawet zaraz po sesji jeśli mogę 

zaproponować to byłoby chyba 

 

1939 

02:09:48.900 --> 02:09:50.800 

najprościej. 

 

1940 

02:09:50.800 --> 02:09:53.400 

Bo oczywiście jeśli coś jest w publicznej to Państwo 

znacie moje 

 

1941 

02:09:53.400 --> 02:09:55.500 

zdanie. Jeśli coś jest terenem publicznym, 

 

1942 

02:09:55.500 --> 02:09:57.000 

gminnym to jest ogólnodostępnym. 

 

1943 

02:09:57.000 --> 02:10:00.000 

I Ja tutaj, że tak powiem bardzo mocno się tego 

trzymam. 

 

1944 

02:10:00.500 --> 02:10:04.100 

- Dziękuję. 

 

1945 

02:10:04.100 --> 02:10:05.500 

Nie widzę głosów więcej w tym punkcie. 

 

1946 

02:10:05.500 --> 02:10:06.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1947 

02:10:06.900 --> 02:10:09.400 

Pkt 10 Wolne wnioski, informacje oraz dyskusja. 

 

1948 

02:10:09.400 --> 02:10:11.700 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

1949 

02:10:11.700 --> 02:10:16.300 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni, 

 

1950 

02:10:16.300 --> 02:10:21.800 

Goście, chciałbym na początku bardzo podziękować 

za wczorajszą 

 

1951 

02:10:21.800 --> 02:10:26.300 

reakcję na mój wniosek, gdyż dzisiaj pojawiło się na 

stronie gminy 

 

1952 

02:10:26.300 --> 02:10:32.000 

informacja, że jeżeli mieszkańcy posiadają choinki 

ukorzenione, 

 

1953 

02:10:32.000 --> 02:10:35.400 

te choinki ukorzenione nie wymusimy wyrzucać na 

śmietnik, 
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1954 

02:10:35.400 --> 02:10:42.400 

lecz można je przywieźć na bazę SuPeKom-u oraz 

ewentualnie do Ośrodka 

 

1955 

02:10:42.400 --> 02:10:44.100 

Sportu i Rekreacji. 

 

1956 

02:10:44.100 --> 02:10:45.900 

I możemy dać im wspólnie drugie życie. 

 

1957 

02:10:45.900 --> 02:10:49.300 

Ale podkreślam chodzi o ukorzenione choinki, 

 

1958 

02:10:49.300 --> 02:10:51.700 

tj. podziękowaniem. 

 

1959 

02:10:51.700 --> 02:10:57.100 

Druga prośba o interwencję, jeśli chodzi o łatanie 

dziur. 

 

1960 

02:10:57.100 --> 02:11:01.500 

Mam wiedzę, że przetarg jest dopiero przed nami 

na łatanie, 

 

1961 

02:11:01.500 --> 02:11:05.600 

ale jeśli chodzi o stan sulechowskich dróg, 

 

1962 

02:11:05.600 --> 02:11:10.200 

nie będę zgłaszał miejsc, wymaga naprawdę 

interwencji, 

 

1963 

02:11:10.200 --> 02:11:13.200 

często niektóre dziury są bardzo duże. 

 

1964 

02:11:13.200 --> 02:11:16.700 

Ja Pani Judzińskiej zgłosiłem miejsca, 

 

1965 

02:11:16.700 --> 02:11:17.800 

którymi mieszkańcy zgłaszali. 

 

1966 

02:11:17.800 --> 02:11:20.700 

Natomiast myślę, że problem jest dużo, 

 

1967 

02:11:20.700 --> 02:11:22.600 

dużo bardziej szerszy. 

 

1968 

02:11:22.600 --> 02:11:26.700 

Przykro mi, i tutaj są słowa do powiatu, 

 

1969 

02:11:26.700 --> 02:11:32.200 

że osobiście zgłaszałem wniosek do Pana Tadeusza 

Pająka, 

 

1970 

02:11:32.200 --> 02:11:37.500 

że nie zareagował do tej pory na działanie lampy 

przy Szkole 

 

1971 

02:11:37.500 --> 02:11:38.700 

Podstawowej nr 3. 

 

1972 

02:11:38.700 --> 02:11:43.300 

Chodzi o lampę ledową, która jest po prostu 

solarną. 

 

1973 

02:11:43.300 --> 02:11:45.400 

Ta lampa po prostu nie działa. 

 

1974 

02:11:45.400 --> 02:11:51.800 

A zajęcia zaczynają się wcześniej, kiedy jeszcze nie 

jest oświetlenie 

 

1975 

02:11:51.800 --> 02:11:55.800 

uliczne dostępne, a natomiast wieczorne zajęcia, 

 

1976 

02:11:55.800 --> 02:11:58.500 

kiedy dzieci wracają, no to tam jest niebezpiecznie. 

 

1977 

02:11:58.500 --> 02:12:03.200 

Minęły dwa tygodnie i nadal ten, to miejsce, 

 

1978 

02:12:03.200 --> 02:12:05.200 
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no nie działa, jest ciemne. 

 

1979 

02:12:05.200 --> 02:12:07.200 

Więc dlatego proszę powiat o to, 

 

1980 

02:12:07.200 --> 02:12:10.300 

aby w trybie pilnym tematem się zajął. 

 

1981 

02:12:10.300 --> 02:12:14.500 

Ostatnia rzecz i tutaj przepraszam, mogę mieć 

niewiedzę, 

 

1982 

02:12:14.500 --> 02:12:18.900 

ale myślę, że wszyscy radni powinni być w tym 

temacie oraz mieszkańcy 

 

1983 

02:12:18.900 --> 02:12:20.100 

głęboko zainteresowani. 

 

1984 

02:12:20.100 --> 02:12:25.600 

W najbliższych dniach odbędzie się przetarg 

nieruchomości w centrum 

 

1985 

02:12:25.600 --> 02:12:27.700 

Sulechowa. Mówimy o byłej Dianie. 

 

1986 

02:12:27.700 --> 02:12:31.200 

Wiem, że często takie ogłoszenia o tym, 

 

1987 

02:12:31.200 --> 02:12:34.900 

że licytacje komornicze się odbywają wywieszone są 

na gablotach 

 

1988 

02:12:34.900 --> 02:12:37.400 

wewnątrz urzędu. 

 

1989 

02:12:37.400 --> 02:12:40.400 

Prośba, czy taką informację, o takim przetargu tej 

nieruchomości 

 

1990 

02:12:40.400 --> 02:12:45.000 

można byłoby udostępnić na portalu gminy? 

 

1991 

02:12:45.000 --> 02:12:50.000 

Podkreślam jest to nieruchomość wyceniona na 

3000600,00, 

 

1992 

02:12:50.100 --> 02:12:53.600 

tj. ta wartość, pomimo, że wartość rynkowa 

wyceniona przez 

 

1993 

02:12:53.600 --> 02:12:57.800 

rzeczoznawcę jest 4900000,00. 

 

1994 

02:12:58.000 --> 02:12:59.000 

Dbając o estetykę naszego miasta wydaje się, że 

naszym wspólnym celem 

 

1995 

02:12:59.000 --> 02:13:02.700 

jest to, aby znalazł się inwestor, który ewentualnie 

by to przejął 

 

1996 

02:13:02.700 --> 02:13:04.700 

i zaadoptował to na lepsze warunki. 

 

1997 

02:13:04.700 --> 02:13:08.100 

Więc zwracam się z prośbą, chyba, 

 

1998 

02:13:08.100 --> 02:13:11.400 

że to oczywiście jest wykraczanie poza jakieś tam 

kompetencje, 

 

1999 

02:13:11.400 --> 02:13:14.200 

to rozumiem, to zrozumiem. Dziękuję bardzo. 

 

2000 

02:13:14.200 --> 02:13:15.300 

- Dziękuję. 

 

2001 

02:13:15.300 --> 02:13:21.400 

Bardzo proszę, Pan Radny Przemysław 

Pokład. Dobrze. Panie burmistrzu, bardzo proszę. 

 

2002 
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02:13:21.400 --> 02:13:24.400 

- Jeśli Państwo pozwolicie, to chciałbym właśnie od 

razu może. 

 

2003 

02:13:24.400 --> 02:13:27.100 

Panie Sebastianie, myślę że jeśli jest możliwość to 

oczywiście to 

 

2004 

02:13:27.100 --> 02:13:30.100 

upublicznimy. 

 

2005 

02:13:30.100 --> 02:13:32.600 

Wszystkim nam zależy na tym, żeby te straszydełka, 

 

2006 

02:13:33.100 --> 02:13:36.600 

takiej nazwy używajmy już chyba, znalazły swoich 

właścicieli, 

 

2007 

02:13:36.600 --> 02:13:38.300 

a tym samym zmienił swój wygląd, tak. 

 

2008 

02:13:38.300 --> 02:13:40.600 

No a bywa z tym różnie. 

 

2009 

02:13:40.600 --> 02:13:42.200 

Natomiast, jeśli chodzi o to, 

 

2010 

02:13:42.200 --> 02:13:44.200 

jak to Pan określił łatanie dziur, 

 

2011 

02:13:44.200 --> 02:13:46.400 

tak. To my w trybie awaryjnym czasami reagujemy. 

 

2012 

02:13:46.400 --> 02:13:48.900 

Natomiast proszę też pamiętać, to też powtarzam, 

 

2013 

02:13:48.900 --> 02:13:53.300 

niestety muszę to powtarzać, no mamy bardzo 

wielu zarządców dróg, 

 

2014 

02:13:53.300 --> 02:13:55.200 

więc nie w każdej sytuacji to jest nasza reakcja. 

 

2015 

02:13:55.200 --> 02:13:57.400 

Natomiast zgłoszenie proszę mi wiedzieć, 

 

2016 

02:13:57.500 --> 02:13:58.700 

wierzyć jest zawsze. 

 

2017 

02:13:58.700 --> 02:14:02.300 

I odnośnie tej lampy powiem, nie był Pan też 

jedynym zgłaszającym. 

 

2018 

02:14:02.300 --> 02:14:05.100 

Nawet powiem tak, przez dwa dni widziałem jak się 

paliła, 

 

2019 

02:14:05.100 --> 02:14:06.400 

a później znowu. 

 

2020 

02:14:06.400 --> 02:14:08.500 

Niestety lampy solarne o tej porze roku one 

pokazują, 

 

2021 

02:14:08.500 --> 02:14:11.400 

że są właściwie średnio pożyteczne. 

 

2022 

02:14:11.400 --> 02:14:14.900 

Powiem tylko tak, że w ramach tego naszego 

projektu większego, 

 

2023 

02:14:14.900 --> 02:14:17.600 

proponowanego przez Panią Agnieszkę, 

 

2024 

02:14:17.600 --> 02:14:20.700 

tego przejścia pomiędzy ul. Piaskową a ul. 

Południową, 

 

2025 

02:14:20.700 --> 02:14:23.300 

my mówimy, że tam wtedy jest ten moment, 

 

2026 

02:14:23.300 --> 02:14:24.900 
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kiedy ta lampa będzie już normalna. 

 

2027 

02:14:24.900 --> 02:14:28.000 

Lampa, że tak powiem elektryczna, nie lampa 

solarna. 

 

2028 

02:14:28.000 --> 02:14:32.600 

I wtedy ten problem chyba dopiero docelowo się 

rozwiąże. 

 

2029 

02:14:32.600 --> 02:14:35.400 

Bo tu wydaje się, że bez, tu słowa kieruje do Pana 

Mirosława 

 

2030 

02:14:35.400 --> 02:14:41.400 

Andrasiaka, chyba bez dołożenia wiatraka do tego 

rodzaju lampy, 

 

2031 

02:14:41.400 --> 02:14:43.200 

to przepraszam, ale słońce sobie w takiej, 

 

2032 

02:14:43.200 --> 02:14:44.500 

o tej porze roku nie poradzi. 

 

2033 

02:14:44.500 --> 02:14:47.100 

- Pani burmistrzu, jeszcze mam pytanie o te łatanie 

dziur. 

 

2034 

02:14:47.100 --> 02:14:51.300 

Czy w ramach przetargu nie dałoby się zrobić tak, 

 

2035 

02:14:51.300 --> 02:14:54.400 

że, on obowiązywałby do marca przyszłego roku. 

 

2036 

02:14:54.400 --> 02:14:57.100 

Z racji tego, że, jeżeli jest taki okres, 

 

2037 

02:14:57.100 --> 02:15:00.300 

kiedy po prostu teraz umowa wygasła, 

 

2038 

02:15:00.300 --> 02:15:02.900 

obecna i nie mamy firmy, która by była w stanie, 

 

2039 

02:15:02.900 --> 02:15:05.700 

w ramach zapłaconych pieniędzy łatać te dziury, 

 

2040 

02:15:05.700 --> 02:15:09.600 

to gdybyśmy w przetargu ogłosili, że on obowiązuje 

do marca 

 

2041 

02:15:09.600 --> 02:15:12.800 

przyszłego roku, mielibyśmy tak zwany serwis 

zagwarantowany. 

 

2042 

02:15:12.800 --> 02:15:16.200 

Jeżeli to dopuszcza prawo to ja po prostu myślę, 

 

2043 

02:15:16.200 --> 02:15:18.200 

że z klubem i pozostałymi radnami, 

 

2044 

02:15:18.200 --> 02:15:21.100 

radnymi do takiego działania byśmy zachęcili. 

Dziękuję. 

 

2045 

02:15:21.100 --> 02:15:27.100 

- Myślę, że dopuszcza prawo takie działanie w 

kontekście zachowania 

 

2046 

02:15:27.100 --> 02:15:28.300 

ciągłości działalności gminy. 

 

2047 

02:15:30.300 --> 02:15:31.700 

- Dziękuję. 

 

2048 

02:15:31.700 --> 02:15:33.100 

Bardzo proszę, Pan Radny Przemysław Pokład. 

 

2049 

02:15:33.100 --> 02:15:34.900 

- Dziękuję za głos. 

 

2050 

02:15:34.900 --> 02:15:38.500 
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Korzystając tutaj z obecności Pana Mirosława 

Andrasiaka, 

 

2051 

02:15:38.700 --> 02:15:41.800 

członka zarządu sprawy znane, mniej znane, 

 

2052 

02:15:41.800 --> 02:15:47.300 

ale jest Pan Mirosław to przypominam, Kije i 

skrzyżowanie dróg, 

 

2053 

02:15:47.300 --> 02:15:51.300 

drogi powiatowej z gminą, z drogą gminną Mozów. 

 

2054 

02:15:51.300 --> 02:15:54.300 

Oznakowanie, teraz to będzie ul. Słoneczna i 

Mozowska. 

 

2055 

02:15:54.300 --> 02:15:59.900 

Oznakowanie drogi znakiem D1 z jednej strony i 

tabliczkami T6, 

 

2056 

02:16:00.800 --> 02:16:02.900 

tj. wskazanie przebiegu drogi z pierwszeństwem. 

 

2057 

02:16:02.900 --> 02:16:06.200 

Już temat chyba znany prędzej. 

 

2058 

02:16:06.200 --> 02:16:12.000 

Znak B33, czyli ograniczenie prędkości przy progu 

zwalniającym 

 

2059 

02:16:12.000 --> 02:16:14.400 

przy Sparze. 

 

2060 

02:16:14.400 --> 02:16:17.900 

On tam został zdemontowany na okres Spar, 

 

2061 

02:16:17.900 --> 02:16:21.100 

próg zwalniający, Słoneczko, o teraz Słoneczko, 

 

2062 

02:16:21.100 --> 02:16:23.300 

Styczniowa, ul. Styczniowa. 

 

2063 

02:16:23.300 --> 02:16:28.000 

Tam był budowany, albo budowana, albo 

remontowana Kamienica i ten 

 

2064 

02:16:28.000 --> 02:16:30.300 

został znak zdemontowany i teraz tam od jednej 

strony nie ma. 

 

2065 

02:16:30.300 --> 02:16:36.400 

I trzecia rzecz, już wcześniej tutaj kolega 

Przemysław Mikołajczyk ją 

 

2066 

02:16:36.400 --> 02:16:42.000 

wskazywał i prosił mi przypomnieć o tym też. Tak? 

 

2067 

02:16:42.000 --> 02:16:43.400 

Sygnalizacja świetlna? 

 

2068 

02:16:43.400 --> 02:16:46.100 

Tak, naprawdę Panie Mirosławie, bo już tubylcy 

wiedzą, 

 

2069 

02:16:46.100 --> 02:16:47.900 

że tam jest czerwone, a nikt nie przechodzi. 

 

2070 

02:16:47.900 --> 02:16:50.700 

I zaczynają coraz częściej na czerwonym świetle 

przejeżdżać. Dziękuję bardzo. 

 

2071 

02:16:50.700 --> 02:16:53.000 

- Dziękuję. 

 

2072 

02:16:53.000 --> 02:16:54.200 

Pytania były do powiatu, ale myślę, 

 

2073 

02:16:54.200 --> 02:17:00.900 

że to Pan Mirosław zapisał i gdzieś przekaże uwagi, 

tak. 

 

2074 
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02:17:00.900 --> 02:17:03.900 

Chyba, nie. Pan Radny Roman Wilczyński. 

 

2075 

02:17:05.800 --> 02:17:08.800 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, 

 

2076 

02:17:08.800 --> 02:17:14.000 

ja w imieniu Pana dyrektora, bo musiał już wyjść, 

 

2077 

02:17:14.000 --> 02:17:21.800 

chciałbym Państwa zaprosić 26 stycznia, w czwartek 

o godzinie 17.30 

 

2078 

02:17:21.800 --> 02:17:23.500 

na wieczór kolęd. 

 

2079 

02:17:22.400 --> 02:17:23.500 

Dziękuję. 

 

2080 

02:17:24.600 --> 02:17:26.400 

- Dziękuję. 

 

2081 

02:17:26.400 --> 02:17:28.100 

Bardzo proszę, Pani Radna Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak. 

 

2082 

02:17:28.400 --> 02:17:33.000 

- Ja mam takie pytanie Panie burmistrzu do Pana, 

 

2083 

02:17:33.000 --> 02:17:42.800 

a związane jest ono z wznowieniem składania 

wniosków do Rządowego 

 

2084 

02:17:42.800 --> 02:17:46.100 

Programu Budowy Zabytków. 

 

2085 

02:17:46.100 --> 02:17:50.700 

I tutaj jestem bardzo zadowolona, bo w 

sprawozdaniu Pana widnieją 

 

2086 

02:17:50.700 --> 02:17:52.900 

trzy zapisy. 

 

2087 

02:17:52.900 --> 02:17:57.000 

Wszystkie trzy uważam, że skoro są takie wnioski 

napisane, 

 

2088 

02:17:57.000 --> 02:17:58.800 

kwalifikują się jako zabytki. 

 

2089 

02:17:58.800 --> 02:18:04.400 

Przy czym, my wiemy wszyscy, że możemy otrzymać 

maksymalną kwotę 

 

2090 

02:18:04.400 --> 02:18:05.600 

3500000,00 złotych. 

 

2091 

02:18:05.600 --> 02:18:09.600 

Tutaj są jeszcze wymienione dwa inne wnioski, 

 

2092 

02:18:09.600 --> 02:18:11.200 

na mniejsze kwoty. 

 

2093 

02:18:11.200 --> 02:18:14.400 

I chyba w sumie one by też tak były gdzieś koło, 

 

2094 

02:18:14.400 --> 02:18:18.400 

no może 2500000,00 złotych. 

 

2095 

02:18:18.400 --> 02:18:22.000 

Teraz mam takie pytanie. 

 

2096 

02:18:22.000 --> 02:18:27.600 

Ponieważ ten pierwszy wniosek na modernizację 

wieży ciśnień jest 

 

2097 

02:18:27.600 --> 02:18:30.000 

wskazane jako pierwszy i na maksymalną kwotę, 

 

2098 

02:18:30.000 --> 02:18:35.900 
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możemy sobie odpowiedzieć, że te dwa następne 

nie będą rozpatrywane, 

 

2099 

02:18:35.900 --> 02:18:40.500 

gdy zostanie uznany ten pierwszy wniosek. 

 

2100 

02:18:40.500 --> 02:18:49.500 

I mam pytanie, czy dla nas, dla mieszkańców lepsze 

jest wnioskowanie 

 

2101 

02:18:49.500 --> 02:18:56.800 

o remont wieży ciśnień, czy lepszym wnioskiem jest 

renowacja 

 

2102 

02:18:56.800 --> 02:18:59.500 

kamieniczek zabytkowych na ul. Sikorskiego, 

 

2103 

02:18:59.500 --> 02:19:05.600 

albo remont budynków mieszkalnych, 

wielorodzinnych przy ul. Jana 

 

2104 

02:19:05.600 --> 02:19:08.400 

Pawła II. Tak się domyślam, o który tam budynek 

chodzi. 

 

2105 

02:19:08.400 --> 02:19:16.400 

Jak mamy to rozumieć i dlaczego akurat w takiej 

kolejności te wnioski 

 

2106 

02:19:16.400 --> 02:19:17.700 

będą składane? 

 

2107 

02:19:17.700 --> 02:19:22.200 

Bo myślę, że w pierwszym rozdaniu będzie tylko 

jeden wniosek 

 

2108 

02:19:22.200 --> 02:19:23.300 

rozpatrzony pozytywnie. 

 

2109 

02:19:25.100 --> 02:19:26.900 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

2110 

02:19:26.900 --> 02:19:31.300 

- Szanowni Państwo, biorąc pod uwagę, 

 

2111 

02:19:31.300 --> 02:19:34.900 

zacznę, że tak powiem kilka elementów poruszę 

Pani Krystyno. 

 

2112 

02:19:34.900 --> 02:19:40.200 

Biorąc pod uwagę aktualnie obowiązujące zapisy i 

świeżo przyjęte 

 

2113 

02:19:40.200 --> 02:19:44.000 

przez Państwa również wieloletnie prognozę 

inwestycyjną, 

 

2114 

02:19:44.000 --> 02:19:50.200 

plan inwestycyjny, to najważniejsze zadanie w 

zakresie zabytków, 

 

2115 

02:19:50.200 --> 02:19:51.600 

o którym rozmawiamy od jakiegoś czasu, 

 

2116 

02:19:51.600 --> 02:19:55.400 

to jest ta wieża ciśnień, na którą przygotowaliśmy 

dokumentację. 

 

2117 

02:19:55.400 --> 02:19:58.000 

W tej chwili już zaczynamy próby pozyskiwania 

środków, 

 

2118 

02:19:58.000 --> 02:19:59.400 

aby ją zrealizować. 

 

2119 

02:19:59.400 --> 02:20:01.700 

Nic mi o tym nie wiadomo. 

 

2120 

02:20:01.700 --> 02:20:03.900 

Przyznam się szczerze, że to zweryfikuję oczywiście, 

 

2121 

02:20:03.900 --> 02:20:05.800 

jeśli nie dziś, to najpóźniej jutro, 
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2122 

02:20:05.800 --> 02:20:09.900 

ale nikt nam nie przekazał, że tylko jeden wniosek 

zostanie 

 

2123 

02:20:09.900 --> 02:20:11.900 

rozpatrzony. 

 

2124 

02:20:11.900 --> 02:20:14.400 

Zgodnie ze wskazaniami, wskazano nam, 

 

2125 

02:20:14.400 --> 02:20:18.000 

że możemy złożyć do 10 wniosków. 

 

2126 

02:20:18.000 --> 02:20:20.200 

I nie ukrywam składamy je sukcesywnie. 

 

2127 

02:20:20.200 --> 02:20:24.100 

To znaczy tak naprawdę szykujemy po kolei to co 

mamy to oddajemy. 

 

2128 

02:20:24.100 --> 02:20:26.800 

I teraz odnosząc się do tego zwrotu, 

 

2129 

02:20:26.800 --> 02:20:29.600 

to co mamy, to oddajemy jako wniosek, 

 

2130 

02:20:29.600 --> 02:20:32.500 

to tam gdzie mamy istniejącą dokumentację bądź 

jest na takim etapie, 

 

2131 

02:20:32.500 --> 02:20:35.000 

że jest już właściwie w uzgodnieniu i wiemy, 

 

2132 

02:20:35.000 --> 02:20:38.000 

że za chwilkę będzie zatwierdzona to te wnioski 

składamy. 

 

2133 

02:20:38.000 --> 02:20:41.600 

Ponieważ w praktyce do tego sprowadza się ten 

nabór. 

 

2134 

02:20:41.600 --> 02:20:44.700 

Nie ukrywam, że jednym z takich elementów, 

 

2135 

02:20:44.700 --> 02:20:48.500 

który chciałbym też już wpisać a nie będę w stanie 

wpisać to są 

 

2136 

02:20:48.600 --> 02:20:52.400 

kwestie rewitalizacji śródmieścia, czy starówki, 

 

2137 

02:20:52.400 --> 02:20:54.600 

tak. Nie będzie po prostu dokumentacji. 

 

2138 

02:20:54.600 --> 02:20:57.200 

Wiemy, że nie uda się jej opracować w momencie, 

 

2139 

02:20:57.200 --> 02:20:59.700 

kiedy będzie następowało rozstrzygnięcie. 

 

2140 

02:20:59.700 --> 02:21:01.800 

Więc to jest taka moja odpowiedź. 

 

2141 

02:21:01.800 --> 02:21:03.600 

Tak naprawdę bierzemy pod uwagę trzy elementy. 

 

2142 

02:21:03.600 --> 02:21:07.900 

Po pierwsze, to co uznajemy jako priorytetowe co 

też Państwo 

 

2143 

02:21:07.900 --> 02:21:09.100 

potwierdziliście. 

 

2144 

02:21:09.100 --> 02:21:11.100 

Po drugie istniejącą dokumentację, a po trzecie, 

 

2145 

02:21:11.100 --> 02:21:15.600 

no nasza wiedza jest taka, że mamy do złożenia do 

10 wniosków. 

 

2146 
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02:21:15.600 --> 02:21:19.900 

Natomiast oczywiście, no mimo, że jestem z natury 

optymistą 

 

2147 

02:21:19.900 --> 02:21:22.300 

nie zakładam, że uzyskamy 10 razy po 3500000,00, 

 

2148 

02:21:22.800 --> 02:21:26.500 

bo podejrzewam, że byłoby to coś niezwykłego. 

 

2149 

02:21:26.500 --> 02:21:31.800 

Natomiast liczę na to, że, no jest szansa albo na 

jedno duże, 

 

2150 

02:21:31.800 --> 02:21:33.300 

albo na kilka mniejszych, tak. 

 

2151 

02:21:33.300 --> 02:21:36.600 

I stąd też różna wartość Pani Krystyno to jest bardzo 

istotne. 

 

2152 

02:21:36.600 --> 02:21:38.900 

Bardzo różna wartość tych projektów. 

 

2153 

02:21:38.900 --> 02:21:43.300 

One będą od kilkuset tysięcy złotych do właśnie 

tych 3500000,00 jako 

 

2154 

02:21:43.300 --> 02:21:44.800 

maksymalnej kwoty wskazanej w naborze. 

 

2155 

02:21:45.500 --> 02:21:47.900 

- Dziękuję. (...) 

 

2156 

02:21:47.900 --> 02:21:49.200 

- Znaczy będzie więcej, przepraszam, będzie więcej. 

 

2157 

02:21:49.200 --> 02:21:51.600 

Bo tam chcemy też, przepraszam Panie 

Przewodniczący, 

 

2158 

02:21:52.100 --> 02:21:53.500 

jeszcze tylko dopowiem, bo chcemy m.in. 

 

2159 

02:21:53.800 --> 02:21:59.200 

złożyć wniosek dotyczący też elewacji schodów na 

obiektach Domu 

 

2160 

02:21:59.200 --> 02:22:02.100 

Kultury jako połączony, że tak powiem wniosek. 

 

2161 

02:22:02.100 --> 02:22:03.500 

Czyli te wszystkie rzeczy, które gdzieś tam, 

 

2162 

02:22:03.500 --> 02:22:06.800 

te obiekty wymagają reakcji konserwatorsko-

rewitalizacyjnej, 

 

2163 

02:22:08.700 --> 02:22:10.300 

to też szykujemy. 

 

2164 

02:22:10.300 --> 02:22:12.300 

I tak jak mówię będą na pewno różne wartości. 

 

2165 

02:22:12.300 --> 02:22:15.200 

Po prostu po cichu liczymy, że może coś dużego, 

 

2166 

02:22:15.200 --> 02:22:16.800 

plus do tego coś małego na przykład, 

 

2167 

02:22:16.800 --> 02:22:19.100 

tak. Będziemy walczyć oczywiście jak najwięcej. 

 

2168 

02:22:19.100 --> 02:22:21.100 

- Dziękuję. 

 

2169 

02:22:21.100 --> 02:22:22.700 

Bardzo proszę Pan Radny Wiesław Kołakowski. 

 

2170 

02:22:24.500 --> 02:22:27.300 

- Ja bym chciał również skorzystać z okazji, 
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2171 

02:22:27.300 --> 02:22:30.600 

że dzisiaj na sesji jest członek zarządu powiatu, 

 

2172 

02:22:30.600 --> 02:22:34.000 

do Pana Mirosława, chodzi o most. 

 

2173 

02:22:34.000 --> 02:22:37.200 

No mieszkańcy przez 2 lata nie mieli tego mostu, 

 

2174 

02:22:37.200 --> 02:22:41.500 

także dokładnie wiemy co to znaczy jechać dookoła 

i jesteśmy 

 

2175 

02:22:41.500 --> 02:22:45.400 

przewrażliwieni troszeczkę na łamanie zakazów, 

 

2176 

02:22:45.400 --> 02:22:46.500 

które tam obowiązują. 

 

2177 

02:22:46.500 --> 02:22:47.700 

Chodzi o ciężarówki. 

 

2178 

02:22:47.700 --> 02:22:51.700 

Miał tam być system monitorowania i miał 

wykrywać te auta, 

 

2179 

02:22:51.700 --> 02:22:53.600 

które jeżdżą, ponadgabarytowe. 

 

2180 

02:22:53.600 --> 02:22:56.900 

Czy one są wychwytywane, czy takie przypadki są 

zarejestrowane? 

 

2181 

02:22:56.900 --> 02:22:58.700 

Bo jeżdżą, jeżdżą i to coraz więcej. 

 

2182 

02:23:01.100 --> 02:23:04.400 

- Dziękuję. Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

2183 

02:23:04.400 --> 02:23:06.500 

- Dziękuję. 

 

2184 

02:23:06.500 --> 02:23:08.600 

Panie Przewodniczący, z racji obecności, 

 

2185 

02:23:08.600 --> 02:23:12.100 

członek zarządu z powiatu będzie storpedowany 

pytaniami [śmiech], 

 

2186 

02:23:12.100 --> 02:23:15.400 

no, ale taka nasza rola. 

 

2187 

02:23:15.400 --> 02:23:19.500 

Zapraszamy częściej nawet na komisję. 

 

2188 

02:23:19.500 --> 02:23:26.200 

Trzy pytania, cztery. [śmiech] Droga, 

 

2189 

02:23:26.200 --> 02:23:31.000 

czy remont drogi w ramach dofinansowania z 

Rządowego Programu Polski 

 

2190 

02:23:31.000 --> 02:23:35.600 

Ład Łęgowo-Klępsk, czy przebiega zgodnie z 

harmonogramem i czy będzie 

 

2191 

02:23:35.600 --> 02:23:38.300 

oddane zgodnie z przewidzianym terminem? 

 

2192 

02:23:38.300 --> 02:23:43.000 

Druga sprawa, również w ramach zdaje się 

Polskiego Ładu. 

 

2193 

02:23:43.000 --> 02:23:46.400 

Jak przebiega albo, czy już jest przetarg, 

 

2194 

02:23:46.400 --> 02:23:50.800 

czy przetarg wyłonił kwestie remontu rehabilitacji 

 

2195 

02:23:50.800 --> 02:23:54.600 

czyli termomodernizację? 
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2196 

02:23:54.600 --> 02:23:57.100 

Temat, który ucichł, ale, który do nas wróci. 

 

2197 

02:23:57.100 --> 02:24:02.300 

Chciałbym może nie jakoś super szczegółowo 

zapytać jak wygląda 

 

2198 

02:24:02.300 --> 02:24:06.700 

kwestia szpitala, czyli oddziału ginekologiczno-

położniczego 

 

2199 

02:24:06.700 --> 02:24:08.300 

na dzisiaj. 

 

2200 

02:24:08.300 --> 02:24:10.300 

I pytanie do burmistrza w sumie, 

 

2201 

02:24:10.300 --> 02:24:11.700 

ostatnie. 

 

2202 

02:24:11.700 --> 02:24:15.500 

Kwestia dokumentacji ścieżki rowerowej Sulechów-

Klępsk pod kątem 

 

2203 

02:24:15.500 --> 02:24:17.400 

wątpliwości jakie się pojawiły tam. 

 

2204 

02:24:17.400 --> 02:24:19.000 

Dziękuję. 

 

2205 

02:24:19.000 --> 02:24:21.800 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

 

2206 

02:24:21.800 --> 02:24:24.600 

- [niezrozumiałe] 

 

2207 

02:24:24.600 --> 02:24:28.100 

- Nie wiem, czy Pan Mirosław pozwoli mi. 

 

2208 

02:24:28.100 --> 02:24:32.900 

Panie Mirku, czy Pan pozwoli mi też o jednej rzeczy 

wspomnieć, 

 

2209 

02:24:32.900 --> 02:24:40.800 

o której rozmawialiśmy przed, czy tutaj 

chwilkę wcześniej? Ale ja zapraszam. 

- Zapraszamy. 

 

2210 

02:24:40.800 --> 02:24:42.700 

- To tutaj Pan Przewodniczący. 

- Czekamy na mikrofon. 

 

2211 

02:24:42.700 --> 02:24:45.600 

- Tam jest mikrofon. 

 

2212 

02:24:45.600 --> 02:24:49.600 

- Szanowni Państwo, w kontekście, Pan Mirek na 

pewno powie o samej 

 

2213 

02:24:49.600 --> 02:24:52.400 

realizacji, natomiast w kontekście drogi, 

 

2214 

02:24:52.400 --> 02:24:54.400 

która jest remontowana, odcinek Łęgowo-Kępsk. 

 

2215 

02:24:54.500 --> 02:24:58.800 

My tu też chcemy Państwu zaproponować 

niewielkie zwiększenie naszego 

 

2216 

02:24:58.800 --> 02:25:02.700 

udziału po to, żeby na pewnym krótkim odcinku, 

 

2217 

02:25:02.700 --> 02:25:05.000 

ale jednak w ogóle jeszcze dodatkowo poszerzyć 

tamtą drogę. 

 

2218 

02:25:05.000 --> 02:25:08.100 

Więc uważam, że idzie to wszystko zgodnie z 

planem. 

 

2219 

02:25:08.100 --> 02:25:10.700 



Strona 94 z 101 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.1.2023 

Natomiast są możliwości, żeby tam nawet pewną 

rzecz polepszyć. 

 

2220 

02:25:10.700 --> 02:25:13.000 

Natomiast Pan Piotr na pewno pyta o coś innego, 

 

2221 

02:25:13.000 --> 02:25:17.100 

pyta o ten odcinek pomiędzy Krężołami a Łęgowem, 

 

2222 

02:25:17.100 --> 02:25:21.500 

na tej pierwszej prostej wzdłuż, której będzie 

budowana ścieżka. 

 

2223 

02:25:21.500 --> 02:25:23.900 

Proszę się nie obawiać, tak. 

 

2224 

02:25:23.900 --> 02:25:26.700 

To znaczy, my generalnie w ramach zadania 

przewidujemy, 

 

2225 

02:25:26.700 --> 02:25:28.900 

że tam będzie szło to prosto. 

 

2226 

02:25:28.900 --> 02:25:31.100 

Natomiast co, to jest rzecz, że tak powiem, 

 

2227 

02:25:31.100 --> 02:25:33.200 

rzecz która nie wymaga specjalnej zmiany 

dokumentacji. 

 

2228 

02:25:33.200 --> 02:25:37.400 

Jest to tak naprawdę, to Państwo wiecie, 

 

2229 

02:25:37.400 --> 02:25:39.000 

ale my się generalnie rozliczamy też 

powykonawczo. 

 

2230 

02:25:39.000 --> 02:25:42.300 

My Metry i wszystko rozliczymy w trakcie, 

 

2231 

02:25:42.300 --> 02:25:44.800 

że tak powiem kończąc to zadanie. 

 

2232 

02:25:44.800 --> 02:25:47.600 

Więc nie ogranicza to naszych możliwości reakcji. 

 

2233 

02:25:47.600 --> 02:25:51.000 

I z tego co wiem z tego ten przepust, 

 

2234 

02:25:51.000 --> 02:25:55.300 

który tam był sygnalizowany jako problem też 

problemem nie jest, 

 

2235 

02:25:55.300 --> 02:26:00.300 

ponieważ on jako rów na dobrą sprawę był tam 

przewidziany 

 

2236 

02:26:00.300 --> 02:26:03.000 

też do pewnej, do pewnego działania przez nas. 

 

2237 

02:26:03.000 --> 02:26:08.700 

My w ubiegłym roku, tak w ubiegłym roku 

wykonaliśmy tam pewne zadania 

 

2238 

02:26:08.700 --> 02:26:11.100 

melioracyjne, w tym roku je będziemy kończyć. 

 

2239 

02:26:11.100 --> 02:26:14.600 

Robimy to pod kątem strefy inwestycyjnej Krężoły i 

przy okazji 

 

2240 

02:26:14.600 --> 02:26:17.500 

właśnie ten odcinek też mamy zrobić. 

 

2241 

02:26:17.500 --> 02:26:20.600 

Tutaj zerknę na Pana Marcina, to jest na pewno to 

samo prawda? 

 

2242 

02:26:20.600 --> 02:26:24.400 

To chyba tyle z mojej perspektywy. 

 

2243 

02:26:26.600 --> 02:26:29.600 
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- Bardzo proszę Pan Mirosław Andrasiak, 

 

2244 

02:26:29.600 --> 02:26:31.400 

członek zarządu powiatu. Bardzo proszę. 

 

2245 

02:26:32.400 --> 02:26:36.400 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, przede 

wszystkim dziękuję, 

 

2246 

02:26:36.400 --> 02:26:39.500 

że pozwoliliście mi Państwo tutaj usiąść z Wami 

razem, 

 

2247 

02:26:39.500 --> 02:26:42.200 

a na pewno będzie mi wygodniej. 

 

2248 

02:26:42.200 --> 02:26:45.600 

[śmiech] Dzięki za zaproszenie. 

 

2249 

02:26:48.200 --> 02:26:55.700 

Tak trochę nie będę komentował tu takich prostych 

tematów, 

 

2250 

02:26:55.700 --> 02:26:59.200 

bo wszyscy wiemy o tym lampie, o tej przejściu. 

 

2251 

02:26:59.200 --> 02:27:02.200 

Próbujemy to zrobić, ale to na pewno będzie 

zrobione, 

 

2252 

02:27:02.200 --> 02:27:06.300 

to sugestia Pana burmistrza, że jednak musi być 

tam wiatrak, 

 

2253 

02:27:06.300 --> 02:27:10.700 

bo sama, panel fotowoltaiczny nie daje rady w tym 

momencie. 

 

2254 

02:27:10.700 --> 02:27:13.300 

To jest po prostu prawda i tutaj nie ma co 

komentować. 

 

2255 

02:27:13.300 --> 02:27:16.000 

O Kijach pamiętamy, tam robimy organizację ruchu, 

 

2256 

02:27:16.000 --> 02:27:17.400 

na pewno te znaki powstaną. 

 

2257 

02:27:17.400 --> 02:27:21.600 

Tutaj zwrócimy uwagę na to przejście dla pieszych 

oczywiście, 

 

2258 

02:27:21.600 --> 02:27:23.400 

jak najbardziej. 

 

2259 

02:27:23.400 --> 02:27:29.700 

Natomiast dość trudnym pytaniem jest most w 

Cigacicach i przejazd 

 

2260 

02:27:29.700 --> 02:27:34.700 

ciężkich aut, dlatego że do tej pory nie mieliśmy 

takich dużych 

 

2261 

02:27:34.700 --> 02:27:36.200 

sygnałów, że są tam duże przekroczenia. 

 

2262 

02:27:36.200 --> 02:27:40.500 

My mamy tam system monitoringu, wszystkie 

pojazdy, 

 

2263 

02:27:40.500 --> 02:27:44.000 

które przejeżdżają jesteśmy w stanie wyłapać, 

 

2264 

02:27:44.000 --> 02:27:46.400 

wychwycić. 

 

2265 

02:27:46.400 --> 02:27:48.100 

Swojego czasu rozmawialiśmy też z policją, 

 

2266 

02:27:48.200 --> 02:27:50.000 

żeby przekazać te zadania policji, 

 

2267 
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02:27:50.000 --> 02:27:54.200 

żeby ona, no z automatu śledziła to, 

 

2268 

02:27:54.200 --> 02:27:56.200 

wyłapywała. Natomiast to nie jest taka prosta 

sprawa, 

 

2269 

02:27:56.200 --> 02:27:58.300 

bo oni też by musieli być osoby, 

 

2270 

02:27:58.300 --> 02:28:03.900 

które to będą wyłapywały i jakby mając na uwadze 

też, 

 

2271 

02:28:03.900 --> 02:28:06.700 

że niektóre przedsiębiorstwa, że, 

 

2272 

02:28:06.700 --> 02:28:08.600 

żeby nie mówić konkretnie, które, 

 

2273 

02:28:08.600 --> 02:28:15.500 

no jakby do tej pory nawet nie proszą, 

 

2274 

02:28:15.500 --> 02:28:22.600 

co domagają się przejazdu przez most ciężkimi 

samochodami celem jakby 

 

2275 

02:28:22.700 --> 02:28:25.000 

obniżenia kosztów działalności swojej gospodarczej. 

 

2276 

02:28:25.000 --> 02:28:28.600 

No my się nie chce zgodzić z uwagi na to, 

 

2277 

02:28:28.600 --> 02:28:32.500 

że to będą dość duże obciążenia w dłuższym czasie, 

 

2278 

02:28:32.500 --> 02:28:36.400 

a chcemy żeby ten most dalej jak najdłużej nam 

służył. 

 

2279 

02:28:36.400 --> 02:28:39.600 

Ale też nie mieliśmy dużo skarg, 

 

2280 

02:28:39.600 --> 02:28:40.900 

że dużo tym [niezrozumiałe]. 

 

2281 

02:28:40.900 --> 02:28:42.000 

Ja się temu przyjrzę, dobrze. 

 

2282 

02:28:42.000 --> 02:28:44.400 

Nawet zobaczę w monitoringu jak to wygląda, 

 

2283 

02:28:44.400 --> 02:28:46.300 

ile mamy tych takich przejazdów. 

 

2284 

02:28:47.000 --> 02:28:50.100 

To by, to by było o drodze. 

 

2285 

02:28:50.100 --> 02:28:53.100 

Natomiast droga Łęgowo-Klępsk. 

 

2286 

02:28:53.200 --> 02:28:56.800 

Łęgowo-Klępsk w tej chwili, a, 

 

2287 

02:28:56.800 --> 02:29:02.500 

czy inaczej, po rozstrzygnięciu procedury 

przetargowej firma ma 12 miesięcy 

 

2288 

02:29:02.500 --> 02:29:05.700 

na zakończenie inwestycji. 

 

2289 

02:29:05.700 --> 02:29:13.600 

Oni planowali wejście dopiero na wiosnę i 

wykonanie to w roku 2023. 

 

2290 

02:29:13.600 --> 02:29:21.500 

Natomiast Rada Powiatu, Zarząd Powiatu 

Zielonogórskiego ma serdeczną 

 

2291 

02:29:21.500 --> 02:29:24.600 

prośbę do Państwa, dlatego że jak po, 
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2292 

02:29:24.600 --> 02:29:27.000 

wykonawca pochylił się nad projektem i my razem, 

 

2293 

02:29:27.000 --> 02:29:31.400 

bo ta dokumentacja była wykonywana ponad 10 lat 

temu, 

 

2294 

02:29:31.400 --> 02:29:35.200 

wtedy nie mieliśmy kłopot z wycinaniem drzew. 

 

2295 

02:29:35.200 --> 02:29:37.400 

Tam nie wiem, czy Państwo pamiętacie, 

 

2296 

02:29:37.400 --> 02:29:41.200 

może nie wszyscy byliście, ale tam konserwator 

zabytków zabronił nam 

 

2297 

02:29:41.200 --> 02:29:45.900 

wycinki drzew, mieliśmy protesty na drodze do 

Łęgowa i projekt, 

 

2298 

02:29:45.900 --> 02:29:49.000 

który powstał omijał skupisko drzew, 

 

2299 

02:29:49.000 --> 02:29:52.400 

znaczy nawet nie skupisko, które rosły przy drodze, 

 

2300 

02:29:52.400 --> 02:29:56.700 

żeby dalej przejść procedurę pozwolenia na 

budowę. 

 

2301 

02:29:56.700 --> 02:29:58.600 

W tej chwili tych drzew już nie ma, 

 

2302 

02:29:58.600 --> 02:30:05.400 

one samoistnie się przewróciły i teraz wykonawca 

zwrócił się do nas 

 

2303 

02:30:05.400 --> 02:30:09.900 

o zwiększenie kwoty, o blisko 70000,00. 

 

2304 

02:30:10.000 --> 02:30:12.100 

Tam jest 68000,00. 

 

2305 

02:30:12.400 --> 02:30:18.400 

I wtedy wypros, znaczy zlikwiduje zawężenie tej 

drogi. 

 

2306 

02:30:18.400 --> 02:30:23.200 

I to jest ważne dla nas, natomiast, no kwota jest i ja 

myślę, 

 

2307 

02:30:23.200 --> 02:30:26.300 

że Pan burmistrz zwróci się do Państwa ze 

stosownym, 

 

2308 

02:30:26.700 --> 02:30:31.300 

nie wiem, czy to będzie uchwała, czy tylko prośba o 

zmiany. 

 

2309 

02:30:31.300 --> 02:30:35.500 

Bardzo liczymy na te środki, jak zwykle zresztą a to 

[śmiech] 

 

2310 

02:30:35.500 --> 02:30:40.000 

na marginesie podziękowania za wszystkie wkłady 

Państwa, 

 

2311 

02:30:40.000 --> 02:30:45.100 

które przy tych naszych realizacjach, inwestycjach 

Państwo nam 

 

2312 

02:30:45.100 --> 02:30:47.800 

pomagacie. 

 

2313 

02:30:47.800 --> 02:30:50.300 

Rehabilitację na rehabilitacji mamy wybranego 

wykonawcę, 

 

2314 

02:30:50.300 --> 02:30:52.100 

jest to wykonawca z Zielonej Góry. 

 

2315 
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02:30:52.100 --> 02:30:56.100 

W tej chwili jest na etapie tworzenia dokumentacji 

projektowej, 

 

2316 

02:30:56.100 --> 02:31:04.300 

dlatego że przetarg był na opracowanie 

dokumentacji pełnego remontu 

 

2317 

02:31:04.300 --> 02:31:09.500 

całego budynku rehabilitacji wewnątrz, 

 

2318 

02:31:09.500 --> 02:31:11.900 

na zewnątrz i zagospodarowanie terenu. 

 

2319 

02:31:11.900 --> 02:31:13.300 

Czyli to ma być pełna dokumentacja. 

 

2320 

02:31:13.300 --> 02:31:18.200 

I jesteśmy w kontakcie, jesteśmy po pierwszych 

spotkaniach takich już 

 

2321 

02:31:18.200 --> 02:31:23.000 

rzeczowych. W miesiącu lutym na pewno spotkamy 

się z dyrekcją 

 

2322 

02:31:23.000 --> 02:31:25.200 

rehabilitacji, żeby omówić szczegóły, 

 

2323 

02:31:25.200 --> 02:31:26.600 

bo to się tworzy wszystko. 

 

2324 

02:31:26.600 --> 02:31:33.000 

Natomiast potem nastąpi faza realizacji zadania, 

 

2325 

02:31:33.000 --> 02:31:35.300 

która ogranicza się, tak jak wcześniej mówiłem, 

 

2326 

02:31:35.300 --> 02:31:40.000 

do robót termomodernizacyjnych plus robót na 

zewnątrz. 

 

2327 

02:31:40.000 --> 02:31:43.300 

I to ma być zakończone do końca przyszłego roku, 

 

2328 

02:31:43.300 --> 02:31:45.800 

tak nam deklaruje do tej pory wykonawca. 

 

2329 

02:31:45.800 --> 02:31:49.700 

Czyli uważamy, że idziemy zgodnie z planem na 

dzień dzisiejszy. 

 

2330 

02:31:49.700 --> 02:31:57.400 

Natomiast odnośnie szpitala i tak jak wcześniej też 

rozmawialiśmy to 

 

2331 

02:31:57.400 --> 02:32:01.200 

wszystko jest na dobrej drodze, że, 

 

2332 

02:32:01.200 --> 02:32:07.500 

żeby nasz szpital funkcjonował w tym pełnym 

zakresie co do tej pory. 

 

2333 

02:32:07.500 --> 02:32:11.400 

Wiem, że, Pani Krystyno proszę mnie poprawić, 

 

2334 

02:32:11.400 --> 02:32:14.600 

w tym tygodniu jest rada społeczna, o, dokładnie 

jutro, 

 

2335 

02:32:14.600 --> 02:32:17.200 

gdzie wszystko będzie omówione. 

 

2336 

02:32:17.200 --> 02:32:19.700 

Tam bym wolał, żeby po spotkaniu rady, 

 

2337 

02:32:19.700 --> 02:32:23.100 

Pani Krystyna przekazała najświeższe informacje. 

 

2338 

02:32:23.100 --> 02:32:24.700 

Ale są pozytywne. 

 

2339 

02:32:25.500 --> 02:32:29.100 
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To by chyba tylko tyle było. Dziękuję. 

 

2340 

02:32:30.400 --> 02:32:32.100 

- Dziękuję. 

 

2341 

02:32:32.100 --> 02:32:34.300 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz jeszcze 

ad vocem. 

 

2342 

02:32:36.800 --> 02:32:37.900 

Panie Piotrze! 

 

2343 

02:32:40.600 --> 02:32:44.900 

- Dziękuję. 

 

2344 

02:32:44.900 --> 02:32:47.900 

Ja chciałam tylko dopytać, bo moje wątpliwości 

odnośnie zarówno 

 

2345 

02:32:48.700 --> 02:32:54.000 

remontu odcinka drogi Łęgowo-Klępsk a bardziej 

Łęgowo-Krzyżówka. 

 

2346 

02:32:54.700 --> 02:33:00.000 

Tam swego czasu było odwodnienie w postaci rowu 

melioracyjnego, 

 

2347 

02:33:00.000 --> 02:33:06.200 

którego użytkownicy pól zauważyłem zrównali z 

poziomem swojego pola. 

 

2348 

02:33:06.200 --> 02:33:09.900 

Więc nie wiem którędy będzie odwodnienie w 

tamtym miejscu drogi. 

 

2349 

02:33:09.900 --> 02:33:15.300 

Czy w trakcie napraw nawierzchni drogi te rowy 

będą przywrócone 

 

2350 

02:33:15.300 --> 02:33:17.100 

do stanu poprzedniego. 

 

2351 

02:33:17.100 --> 02:33:20.900 

A odnośnie ścieżki rowerowej to z dokumentacji 

wynika Panie 

 

2352 

02:33:20.900 --> 02:33:25.900 

burmistrzu, że na ścieżkę, pomiędzy ścieżką 

rowerową a drogą właśnie 

 

2353 

02:33:25.900 --> 02:33:29.000 

jest jakaś tam przestrzeń i w jednym miejscu ona 

miała się stykać 

 

2354 

02:33:29.000 --> 02:33:31.900 

z drogą. I dlatego moje wątpliwości dotyczyły i 

pytania, 

 

2355 

02:33:31.900 --> 02:33:36.100 

czy faktycznie zgodnie z dokumentacją ta ścieżka się 

zleje z tą drogą 

 

2356 

02:33:36.100 --> 02:33:38.300 

w pewnym momencie. 

 

2357 

02:33:38.300 --> 02:33:39.700 

No dobra, okej. No dobra, to tyle. 

 

2358 

02:33:42.400 --> 02:33:43.800 

- Dziękuję, tak. 

 

2359 

02:33:45.800 --> 02:33:47.600 

Panie burmistrzu bardzo proszę. 

 

2360 

02:33:49.000 --> 02:33:53.700 

- To jeszcze Szanowni Państwo, w formie informacji 

chciałbym, 

 

2361 

02:33:53.700 --> 02:33:57.800 

że tak powiem, za pośrednictwem sesji i Państwa, 

 

2362 

02:33:57.800 --> 02:34:00.200 
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jak i mieszkańców zaprosić na spotkanie 

konsultacyjno-informacyjne 

 

2363 

02:34:00.900 --> 02:34:06.100 

dla nieruchomości jednorodzinnych, związane z 

ubieganiem się 

 

2364 

02:34:06.100 --> 02:34:09.500 

o dotacje na realizację działań objętych programem 

'Czyste 

 

2365 

02:34:09.500 --> 02:34:10.700 

powietrze'. 

 

2366 

02:34:10.700 --> 02:34:12.100 

Czyli wymiany źródeł ciepła mówiąc wprost, 

 

2367 

02:34:12.100 --> 02:34:16.000 

termomodernizacji i mikroinstalacji 

fotowoltaicznych. 

 

2368 

02:34:16.000 --> 02:34:20.100 

To spotkanie będzie zorganizowane tutaj w tej sali, 

 

2369 

02:34:20.100 --> 02:34:24.400 

w dniu 24 stycznia, o godzinie 16.00. 

 

2370 

02:34:24.400 --> 02:34:27.100 

Serdecznie Państwa na to zapraszam w imieniu 

organizatorów. 

 

2371 

02:34:27.100 --> 02:34:30.300 

To jest program, który realizujemy wspólnie z 

fundacją, 

 

2372 

02:34:30.300 --> 02:34:34.000 

a czy może inaczej, fundacja na naszą rzecz, 

 

2373 

02:34:34.000 --> 02:34:36.400 

Fundacja Inicjatyw 'Jestem Przedsiębiorczy', 

 

2374 

02:34:36.400 --> 02:34:40.000 

ale oczywiście ze środków Ministerstwa Klimatu i 

Środowiska, 

 

2375 

02:34:40.000 --> 02:34:44.000 

i Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej. 

 

2376 

02:34:44.000 --> 02:34:46.700 

Także serdecznie zapraszamy. 

 

2377 

02:34:46.700 --> 02:34:47.800 

- Dziękuję. 

 

2378 

02:34:47.800 --> 02:34:51.000 

Jeszcze Pan Mirek Andrasiak tutaj zgłasza chęć 

odpowiedzi. Bardzo proszę. 

 

2379 

02:34:51.000 --> 02:34:55.400 

- Dziękuję. Jeszcze raz zwrócono mi uwagę o 

rehabilitacji, 

 

2380 

02:34:55.400 --> 02:34:57.600 

o terminie zakończenia. 

 

2381 

02:34:57.600 --> 02:35:00.500 

Planowany jest w roku 2023, czyli do końca roku. 

 

2382 

02:35:00.500 --> 02:35:03.700 

Natomiast odwodnienie, ja sprawdzę dobrze, 

 

2383 

02:35:03.700 --> 02:35:06.500 

bo tak nie wszystko muszę wiedzieć od razu. 

 

2384 

02:35:06.500 --> 02:35:10.400 

Dobrze, yhy, sprawdzę na pewno będzie 

odwodnienie. 

 

2385 

02:35:10.400 --> 02:35:11.600 

Dziękuję. 

 

2386 
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02:35:11.600 --> 02:35:12.900 

- Dziękuję. Panie burmistrzu jeszcze? 

 

2387 

02:35:12.900 --> 02:35:17.200 

- Tak, bo ostatnie słowo to chciałem skierować w 

kontekście 

 

2388 

02:35:17.200 --> 02:35:20.000 

przyszłotygodniowego spotkania noworocznego, 

 

2389 

02:35:20.000 --> 02:35:25.500 

w dniu 23 stycznia, o godzinie 17.00 w 

sulechowskim zboże, 

 

2390 

02:35:25.500 --> 02:35:28.300 

tradycyjne spotkanie noworoczne, na które 

Państwa wszystkich 

 

2391 

02:35:28.300 --> 02:35:29.500 

zapraszam. Dziękuję bardzo. 

 

2392 

02:35:30.600 --> 02:35:32.100 

- Dziękuję. 

 

2393 

02:35:32.100 --> 02:35:35.100 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

2394 

02:35:35.100 --> 02:35:36.600 

Przechodzimy do punktu 11. 

 

2395 

02:35:36.600 --> 02:35:39.800 

Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

2396 

02:35:39.800 --> 02:35:42.500 

zrealizowany. Zamykam LXIII sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie. 

 

2397 

02:35:42.500 --> 02:35:43.800 

Dziękuję bardzo. 

 


